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Yeni Türkiye Devleti temellerini süngüyle değil, süngünün de dayandığı ekonomi ile kurtaracaktır. 

Yeni Türkiye Devleti cihangir bir devlet olmayacaktır.  
Fakat yeni Türkiye Devleti bir ekonomi devleti olacaktır. (Kemal ATATÜRK) 

GİRİŞ  
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 Bozüyük Ticaret Ve Sanayi Odası ; 05 Aralık 1994 tarihinde Organ Seçimlerini 

tamamlayarak yaklaşık 350 sanayici ve tacir üyesi ile fiilen hizmet vermeye başlamış ve 17 
yıllık faaliyet geçmişinde Bozüyük'ün gelişimi ve ekonomisi için önemli çalışmalar yapmıştır.  
 

 Bozüyük Ticaret ve Sanayi 
Odası'nın etkinliği ve gücü, 
güçlü bir Bozüyük ve güçlü bir 
bölge ekonomisi için olmazsa 
olmaz şartlardan birisidir. 
 

 Bozüyük İlçe sınırları ile 
sınırlı çalışma alanında 
Faaliyetlerini yürüten Bozüyük 
TSO bugün 700 faal 235 kaydı 
askıda bulunan toplam 935 
üyesine hizmet vermektedir.    
 

 Güçlü bir Bozüyük ve 
güçlü bir bölge ekonomisi için 
güçlü bir Ticaret ve Sanayi 
Odası, Bozüyük’ün istikrarı ve 
ekonomisi için çok önemlidir. 
Odanın 17 yıllık geçmişinde her 
zaman Bozüyük’ün gelişimi için 
önemli çalışmalar yapılmıştır. Kurulduğu zaman 350 üyesi olan odamızda şu anda 700 üye 
sayısına ulaşılmıştır.  
 

 Çok mütevazi şartlarda sıfır bütçe ile kuruluş çalışmalarına başlayan Bozüyük TSO 
bugün sürdürülebilir bir mali yapıya sahip olmuştur. Bozüyük TSO Kurumsal gelişimi ve 
hizmet kalitesi adına en kısa zamanda kendine ait modern hizmet binası ile Üyelerine hizmet 
vermeyi bir numaralı Stratejik hedefi olarak belirlemiştir. Bozüyük TSO her zaman gelişime 
açık bir süreci benimsemiş ve bundan böyle de aynı prensibini Bozüyük'ün ve Üyelerinin 
gelişimi ve güçlenmesi yönünde sürdürecektir.  
 

 Bozüyük TSO'nun Misyonu ve Vizyonu oluşturulurken, Odanın Kurumsal yapısı  ve 
üyelerinden alacağı güçle bölgenin lider ve örnek alınan bir kuruluşu olmak prensibinden 
hareket edilmiştir. Bu prensip ve anlayış doğrultusunda da Bozüyük TSO çalışma ve 
faaliyetlerinde..,    
 

 Yasal mevzuatlara uymayı.,  
 Şeffaf, hesap verebilir  ve tarafsız olmayı.,  
 Sürekli iyileştirilen ve geliştirilen hizmet anlayışını.,    
 Sürekli gelişime açık sürdürülebilir bir Kalite anlayışını.,  
 Yenilikçiliği ve Ekip çalışmasını..,   esas almıştır.  

 Stratejik Plan çalışmalarımızda da ele alınan bu esaslar dahilinde 2011 yılı içerisinde 
yürüttüğümüz bazı çalışma proje ve faaliyetlerimizin yer aldığı  2011 Yılı Faaliyet 
Raporumuzu sizlerin görüşlerine sunuyor sağlık mutluluk ve esenlikler diliyoruz.     
 Saygılarımızla..,      

Habib ESEL 
Yönetim Kurulu Başkanı 
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BOZÜYÜK  

TİCARET VE SANAYİ ODASI 

 Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası tabi olduğu 5174 sayılı Türkiye Odalar ve Borsalar 

Birliği Kanunu’nun 1.maddesinde sıralanan, üyelerinin müşterek ihtiyaçlarını karşılamak, 

mesleki faaliyetlerini kolaylaştırmak, mesleğin genel menfaatlere uygun olarak gelişimini 

sağlamak, mensuplarının birbirleriyle ve halk ile olan 

ilişkilerinde dürüstlüğü ve güveni hakim 

kılmak üzere meslek disiplini, ahlak ve 

dayanışmayı korumak ve adı geçen 

Kanunda açıklanan hizmetleri görmek 

amacı ile ilçede faaliyet gösteren 

yaklaşık 350 İşadamı Sanayici ve 

Tüccarın girişimleri ile 05.12.1994 

tarihinde yapılan oda Organ seçimleri 

sonucu Hükmi Şahsiyet kazanmış ve o 

tarihten itibaren faaliyetlerine başlamış 

olup, halen kuruluş amaçları doğrultusunda 

çalışmalarına devam etmektedir.   

 Oda üyeleri içerisinde, faaliyet konularına göre dokuz meslek 

grubu belirlenmiştir. Dört yılda bir yapılan seçimlerle her bir meslek grubu yasa ile belirlenen 

süreler için kendi grubunu temsil eden şahıs ve firmaların oyları ile beş temsilciden oluşan 

birer Meslek Komitesi, her Meslek Komitesi kendi içerisinden seçtiği ikişer kişi ile de Oda 

Meclisini meydana getirmektedir. Oda Meclisi üyelerinin arasında yapılan seçimler 

sonucunda da beş kişilik Oda Yönetim Kurulu oluşturulmaktadır.  

 Oda halen, üyeleri ile ilgili işlemler ki, bunlar arasında, Bağ-Kur yazışmaları, Çıraklık 

ve Teknik Mesleki Eğitim Programları ile ilgili işlemler, Vize alma başvuruları için düzenlenen 

belgeler, ihracat yapan firmaların Menşee, A.T.R. vs. gibi, gümrükleme ve sevk işlemleri 

sırasında kullanılan serbest dolaşım belgelerinin onayları, ekspertiz raporları, kapasite 

raporlarının onayı, iş makineleri tescilleri, ruhsatlandırılması, plaka numarası verilmesi, 5590 

sayılı TOBB Kanunu’nda öngörülen belgelerin verilmesi vb. gibi konularda hizmet vermeye 

devam etmektedir. 
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 Bunun yanı sıra değişik kamu ve özel kurum ve kuruluşlardan gelen rayiç fiyat ve 

muhammen bedel tespitlerine ilişkin talepler Oda Yönetim Kurulunun görevlendirdiği 

bilirkişilerce tespit edilmekte ve sonuçları talep edilen makamlara iletilmektedir. 

 
 Ayrıca Oda üyelerinin 

faaliyetleri ile ilgili konularda 

bilgi almak için ilettikleri 

talepleri incelenmekte, 

konunun özelliğine 

göre ilgili 

kuruluşlardan görüş 

almak sureti ile 

konular araştırılmakta 

ve üyelere çeşitli 

danışmanlık hizmeti de 

sağlanmaya çalışılmaktadır.  

 

 Oda bünyesinde bulunan Ticaret Sicili Servisi aracılığı ile ise; yeni kurulan, Şahıs, 

Anonim ve Limited Şirket, Kooperatif gibi hakiki ve hükmi şahsa ait kayıtlar adı geçen servisi 

tarafından yapılmakta ve bu hakiki ve hükmi şahıslara ait yasal işlemler, genel kurul tescilleri, 

yönetim kurulu tescilleri, imza yetkililerinin tescilleri, hisse devirleri, sermaye artırımları, ana 

sözleşme değişiklikleri, ticari işletme rehin kayıtları gibi işlemler adı geçen servis tarafından 

yürütülmektedir. 

 

 Oda üyeleri içerisinde, faaliyet konularına göre dokuz meslek grubu belirlenmiştir. Dört 

yılda bir yapılan seçimlerle her bir meslek grubu yasa ile belirlenen süreler için kendi grubunu 

temsil eden şahıs ve firmaların oyları birer Meslek Komitesi, her Meslek Komitesi kendi 

içerisinden seçtiği  kişiler  ile de Oda Meclisini meydana getirmektedir. Oda Meclisi üyelerinin 

arasında yapılan seçimler sonucunda da yedi kişilik Oda Yönetim Kurulu oluşturulmaktadır. 
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HABİB ESEL 
YÖNETİM KURULU BAŞKANI 

 

 
 

HÜSEYİN ELMAS 
YNT.KRL.BŞK.YRD. 

 

 
 

FAHRİ TUNCA 
YNT.KRL.BŞK.YRD. 

 
 

BUĞRA LEVENT 
SAYMAN ÜYE 

 
 

SABRİ KATRANCI 
YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

 
 

MUSTAFA ŞEKER 
YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

 
 

AHMET AKSA 
YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

 

file://bedri/d/ticari/ANA/internet/deneme/habibeselhayati.html
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ALİ AYTAÇ 

MECLİS BAŞKAN YARDIMCISI 

 
OSMAN TEKELİ 

MECLİS BAŞKANI 

 
 

 
ALİ  ÇOBAN  

MECLİS BAŞKAN YARDIMCISI 
 

 
HAKAN BAKICI 

MECLİS KATİP ÜYE 

 
MURAT ŞEKER 

MECLİS ÜYESİ - TOBB 
GNL.KRL.DELEGESİ 

 

 
METE AYAZ 

MECLİS ÜYESİ 

 
HIDIR AKYÜREK 
MECLİS ÜYESİ 

 
OSMAN ÇETİN 
MECLİS ÜYESİ 

 
MURAT EGE 

MECLİS ÜYESİ 
 

 
İSMAİL ÖKSÜZ 
MECLİS ÜYESİ 

 
MUHARREM SAYGIN 

MECLİS ÜYESİ 

 
SALİH GAZOZCU 

MECLİS ÜYESİ 

 
YAHYA ÖZTÜRK 
MECLİS ÜYESİ 

 
MUSTAFA ÖZTÜRK 

MECLİS ŞEREF ÜYESİ 

 

http://www.bozuyuktso.tobb.org.tr/osmanntekelihayati.html
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1.GRUP 

TARIM, HAYVANCILIK,GIDA TOPTAN VE PERAKENDE TİCARETİ VE İMALATI 

 
 

FUAT BOZKAYA 
KOMİTE BAŞKANI 

 

 
 

ÖMER POYRAZ 
BAŞKAN YARDIMCISI 

 

 
 

OSMAN TEKELİ 
KOMİTE ÜYESİ 

 
 

METİN DİNAR  
KOMİTE ÜYESİ 

 
 

OSMAN ÇETİN 
KOMİTE ÜYESİ 

 
 

SALİH GAZOZCU 
KOMİTE ÜYESİ 

 
 

RECEP ALTINDAL 
KOMİTE ÜYESİ 
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2.GRUP  

GİYİM,DERİ,TEKSTİL TOPTAN VE PERAKENDE TİCARETİ VE İMALAT 

 

 
 

ERTUĞRUL BELER 
KOMİTE BAŞKANI 

 

 
 

ZEKİ ÖZER 
BAŞKAN YARDIMCISI 

 

 
 

SABRİ KATRANCI 
KOMİTE ÜYESİ 

 
 

AHMET AKSA 
KOMİTE ÜYESİ 

 
 

ADİL KARABEKTAŞ 
KOMİTE ÜYESİ 

 



 

11 
 

 
3.GRUP 

KARA,DENİZ,HAVA,DEMİRYOLU İLE YÜK VE YOLCU NAKLİYESİ, 

MUHTELİF LOJİSTİK, KARGO VE TAŞIMA HİZMETLERİ  

 

 
 

MUHARREM SAYGIN 
KOMİTE BAŞKANI 

 

 
 

MUSTAFA YILDIRIM 
BAŞKAN YARDIMCISI 

 

 
 

İSMAİL ÖKSÜZ 
KOMİTE ÜYESİ 

 
HÜSMEN ÖKSÜZ 
KOMİTE ÜYESİ 

 
İSMAİL KESE 

KOMİTE ÜYESİ 
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4.GRUP  

KERESTE, İNŞAAT MALZEMELERİ, TOPTAN VE PERAKENDE 

TİCARETİ VE İMALATI 

 
 

AKİF ÖZEN 
KOMİTE BAŞKANI 

 

 
 

HASAN SUNAR 
BAŞKAN YARDIMCISI 

 

 
 

METE AYAZ 
KOMİTE ÜYESİ 

 
HAKAN BAKICI 
KOMİTE ÜYESİ 

 

 
HÜSNÜ ERSOY 
KOMİTE ÜYESİ 
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5.GRUP  

BANKACILIK, FİNANS, SİGORTA, OTEL, LOKANTA İŞLETMECİLİĞİ, 

EĞİTİM SAĞLIK VE BENZERİ DİĞER HİZMETLER  

 

 
 

MEHMET KARAÇALI 
KOMİTE BAŞKANI 

 
 

BAYRAM GÜLER 
BAŞKAN YARDIMCISI 

 

 
 

HÜSEYİN ELMAS 
KOMİTE ÜYESİ 

 
 

MUSTAFA ŞEKER 
KOMİTE ÜYESİ 

 
 

İSMAİL AKAR 
KOMİTE ÜYESİ 
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6.GRUP  

İNŞAAT, YAPI, TAAHHÜT, HAFRİYAT, TEMİZLİK VE BENZERİ 

TAAHHÜT, MÜHENDİSLİK, 

MİMARLIK, SIHHİ TESİSAT VE DOĞALGAZ TESİSAT VE MONTAJI 
 

 
 

MURAT EGE 
KOMİTE BAŞKANI 

 
 

RECEP ÇAĞLAR 
BAŞKAN YARDIMCISI 

 

 
 

BUĞRA LEVENT 
KOMİTE ÜYESİ 

 
AHMET TURAN 
KOMİTE ÜYESİ 

 
AHMET ALTINEL 
KOMİTE ÜYESİ 
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7.GRUP 

İMALAT (GIDA,TEKSTİL,KERESTE,MOBİLYA HARİCİ DİĞER TÜM 

İMALATLAR), MADENCİLİK VE TAŞOCAKÇILIĞI  
 

 
 

İSMAİL YANPALA 
KOMİTE BAŞKANI 

 
 

AHMET AYAZ 
BAŞKAN YARDIMCISI 

 

 
 

HABİB ESEL 
KOMİTE ÜYESİ 

 
 

HIDIR AKYÜREK 
KOMİTE ÜYESİ 

 
FAHRİ TUNCA 
KOMİTE ÜYESİ 

 
FERİT ULUAKAY 
KOMİTE ÜYESİ 

 
SELAMİ TORUN 
KOMİTE ÜYESİ 
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8.GRUP  

MOBİLYA,DAYANIKLI TÜKETİM MALLARI,BİLİŞİM,RADYO 

TV,ELEKTRİKLİ VE ELEKTRİKSİZ EV ALETLERİ TOPTAN VE 

PERAKENDE TİCARETİ 
 

 
 

İLKER METİN TUNÇ 
KOMİTE BAŞKANI 

 
 

OKAN ERKOÇ 
BAŞKAN YARDIMCISI 

 

 
 

YAHYA ÖZTÜRK 
KOMİTE ÜYESİ 

 
ALİ ÇOBAN 

KOMİTE ÜYESİ 

 
RECEP UZEL 

KOMİTE ÜYESİ 
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9.GRUP  

OTOMOTİV,MOTORLU ARAÇLAR, YEDEK PARÇA, AKARYAKIT, 

PETROL ÜRÜNLERİ VE DİĞER ÜRÜNLER TOPTAN VE PERAKENDE 

TİCARETİ 
 

 
 

METİN TORUN 
KOMİTE BAŞKANI 

 
 

AYHAN ERTAN 
BAŞKAN YARDIMCISI 

 
 

ALİ AYTAÇ 
KOMİTE ÜYESİ 

 
MURAT ŞEKER 
KOMİTE ÜYESİ 

 
HAYDAR KAYHAN 

KOMİTE ÜYESİ 
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İSMAİL ÖZCAN 
DİSİPLİN KURULU BAŞKANI 

 
 

RECAİ AKSU 
DİSİPLİN KURULU ÜYESİ 

 
 

OSMAN RUSÇUK 
DİSİPLİN KURULU ÜYESİ 

 
 

BURHAN HACIOĞLU 
DİSİPLİN KURULU ÜYESİ 

 

 
SABRİ TEKELİ  

DİSİPLİN KURULU ÜYESİ 

 

 
CELAL GÜRCAN  

DİSİPLİN KURULU ÜYESİ 
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Bedri ÖZTÜRK 
GENEL SEKRETER 

 
GSM: 0 549 618 11 11 

Mail: bozuyuk@bozuyuktso.org.tr 
 
 

 
 

GÜLÇİM ÖZTÜRK  
Ticaret Sicil 

Memuru  
Muamelat Memuru 

 
GSM: 0549 412 11 11 

Mail: gulcim@bozuyuktso.org.tr 

 
 

YÜKSEL MEYDAN 
Ticaret Sicil Mem.Yrd. 

Muamelat Memuru 
 
 

GSM: 0542 604 51 11 
Mail: yuksel@bozuyuktso.org.tr 

 
 

GÖKHAN TEKTAŞ 
Memur 

 
 
 

GSM: 0543 543 5326 
Mail: ticaretodasi11@hotmail.com 

 

http://bozuyuktso.tobb.org.tr/genelsekretergorevtanimi.htm
http://bozuyuktso.tobb.org.tr/gulcimozturkgorevtanimi.htm
http://bozuyuktso.tobb.org.tr/yukselmeydangorevtanimi.htm
http://bozuyuktso.tobb.org.tr/gokhantektasgorevtanimi.htm
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BİLECİK  

İL KOORDİNASYON KURULU TOPLANTISI’NA KATILDIK 
06.01.2011 

 
Bilecik'te Vali Halil İbrahim Akpınar Başkanlığında, İl Koordinasyon Kurulu Toplantısı 

Yapıldı. 
  

İlçe Kaymamakları, Belediye Başkanları, Yatırımcı Kurum ve Kuruluşların Bölge ve İl 

Müdürlerinin katıldıkları toplantıya Odamızı temsilen Oda Genel Sekreteri Bedri ÖZTÜRK 

katıldı.  

 
İl Özel İdaresi'nde 

gerçekleştirilen İl 

Koordinasyon Kurulu 

toplantısında Vali AKPINAR; 

yatırımların ve Sosyo-

ekonomik gelişmelerin 

izlenmesi ve koordinasyonu, 

yerel ve bölgesel kalkınma 

bakımından değerlendirilmesi 

amacıyla il koordinasyon 

toplantılarının düzenlendiğini 

kaydetti.  
 

2010 yılında kamu 

kurum ve kuruluşları tarafından 

362 proje üzerinde çalışmalar yapıldığını ifade eden Vali Akpınar, şöyle konuştu:  
 

'Bu projelerden 210'nu tamamlanmış, 80 projede çalışmalar devam ediyor. 10 proje 

ihale aşamasında, küçük ölçekli 62 proje ise ödenek yetersizliğinden başlanamamıştır. 2010 

yılı yatırımlarının proje tutarı toplamı 1 milyar 551 milyon liradır. Bu yatırımlar için 2010 

yılında öngörülen ödenek toplamı 229 milyon lira. Yıl sonuna kadar ödeneğin 207 milyon 

lirası harcanarak ortalama yüzde 90 oranında nakdi gerçekleşme sağlanmıştır.'  
 

Bilecik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Azmi Özcan da 17 milyonun 2011 yatırımı olarak 

planlandığını, buna ek olarak 2010 yılından 8 milyon lira bakiye ile birlikte 25 milyon liraya 

ulaştığını belirterek, üniversite için 2010 yılının yatırım olarak geçtiğini söyledi.  
 

Üniversitenin ilk olarak alt yapıyı ve acil ihtiyaç olan derslikleri tamamladığını anlatan 

Prof. Dr. Özcan, şunları kaydetti:  
 

'Öğrencilerimizin spor ihtiyaçları için tam donanımlı spor yatırımlarımız gerçekleşti ve 

şu an kullanılmaktadır. İlçelerde spor kompleksleri ve öğrencilerimizin sağlıklı eğitim almaları 

için gerekli tadilatlar tamamlandı. 2011 yılında 17 milyon lira yatırım bütçemiz, 8 milyonda 
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2010 yılından bakiye kalan bütçemiz var. 2010 yılı içerisinde meslek yüksekokulu 

okullarımıza 800 ile bin milyon arasında yatırım gerçekleştirdik. Bilecik'in tarihi ve mimarı 

dokusuna, üniversitenin modern ihtiyaçlarına uygun olarak kampus projemiz devlet 

kurumlarından onayından geçtikten sonra ihalesi yapıldı ve şuan kampusumuz bir şantiye 

gibi 20 bin metrekarelik alanda binaların inşaatına başlanmış durumda. Bilecik üniversitesi 

fiziki yapılaşmasını büyük ölçüde tamamlamış olarak açılacak yeni bölümlerle faaliyetlerine 

devam edecek. Yatırım bütçelerimiz, Bilecik Valiliği, Bilecik Üniversitesi, Bilecik Belediye 

Başkanlığı, Maliye Bakanlığı, Devlet Planlama Teşkilatı ve Kredi Yurtlar Genel Müdürlüğünün 

ortak karar onayı ile kararlaştırılan bir kampus projesi içerisinde yapılmaktadır.'  

Toplantı diğer Kurum ve Kuruluş temsilcilerinin detaylı sunuş ve açıklamaları ve 

katılımcıların soru, talep ve önerileri ile sona erdi.  

 
ESKİŞEHİR SANAYİ ODASINDA YAPILAN 

ÇEVRE ODALAR İSTİŞARE TOPLANTISI’NA KATILDIK. 
12.01.2011 

 
12.01.2011 Tarihinde 

Eskişehir Sanayi Odası tarafından 

düzenlenen; Afyonkarahisar, 

Bilecik, Bozüyük, Uşak Ticaret ve 

Sanayi Odaları ile Eskişehir 

Sanayi Odası, Eskişehir Ticaret 

Odası ve Eskişehir Ticaret 

Borsası'nın katılımı ile "Çevre 

Odaları İstişare Toplantısı" 

Eskişehir'de yapıldı. 

Eskişehir Sanayi Odası 

(ESO) Yönetim Kurulu Başkanı 

Savaş Özaydemir'in ev 

sahipliğinde düzenlenen 

toplantıya ESO Meclis Başkanı 

Yavuz Zeytinoğlu, Eskişehir Ticaret Odası (ETO) Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 

İskender Bayar, Eskişehir Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Selim Öğütür, Kütahya 

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Nafi Güral, Afyonkarasihar Ticaret ve 

Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, Uşak Ticaret ve Sanayi Odası 

Başkanı İsmail Karaman, Bilecik Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Ahmet Özünlü, Bozüyük 

Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Habib Esel ile Odaların Meclis Başkanları, Yönetim Kurulu 

Üyeleri ve Genel Sekreterleri katıldı. 

Bölgelerindeki ekonomiye şekli veren odaların işbirliğini ve iletişimini güçlendirmek, 

birlikte yapılabilecek projelerin neler olduğunu konuşmak ve sorunlara karşı ortak hareket 

edebilmek için bir araya gelen Oda Yönetimleri, ayrıca görüş alışverişinde de bulundular. 

Toplantı sonrasında oda temsilcileri ESO bölgesini ve Arçelik A.Ş. Buzdolabı Fabrikasını 

gezdiler. 
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GARANTİ BANKASI VE DÜNYA GAZETESİNİN DÜZENLEDİĞİ  
ORTAK AKIL TOPLANTISI'NA KATILDIK 

13.01.2011 
 

Bilecik'te Dünya Gazetesi ile Garanti Bankası iş birliğinde Bilecik'li yönetici ve iş 

adamlarının katıldığı ''Ortak Akıl'' toplantısı düzenlendi.  

 

Ticaret ve Sanayi Odası Toplantı Salonunda düzenlenen toplantıya, Prof. Dr. Kenan 

Mortan, Bilecik Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Ahmet Özünlü, Belediye 

Başkanı Selim Yağcı, Garanti Bankası Bilecik Şube Müdürü Erhan Koçer, Bilecik Genç 

Girişimciler Kurulu Başkanı 

Fikret KARAÇALI, Dünya 

Gazetesi temsilcileri ve iş 

adamları, Odamızı temsilen 

Meclis Üyesi Mete AYAZ ve 

Genel Sekreter Bedri 

ÖZTÜRK katıldı.  

Prof. Dr Kenan Mortan, 

toplantının açılışında yaptığı 

konuşmada, burada yapılan 

toplantının amacının kente 

yapılacak yatırımların hangi 

yönde olması gerektiğini ve 

mevcut yatırımların kente ne 

verebildiği konusunda 

olacağını kaydetti.  

 
Bilecik adına neler yapılması gerektiğinin yapılan toplantı çerçevesinde konuşulması 

gerektiğini anlatan Prof. Dr. Mortan, şöyle konuştu:  

''Mevcut yatırımlarımızın verimini nasıl arttırabiliriz. sanırım bu dönemden sonra 

Bilecik'in tartışacağı konu budur. bunu tartışmak için de Bilecik'in baya bir vakit kaybettiğini 

düşünüyorum."  

Belediye Başkanı Selim Yağcı, mevcut yatırımların verimliliğinin arttırılabilmesi 

konularının tartışılmasının geç kalınmış konu olarak gördüğünü, Bilecik Belediye Başkanı 

olarak şehirde bazı faliyetlerin oluşumu için öncelikle kendilerinin sorumlu olduğu halkın 

günlük ihtiyaçlarının giderilmesi noktasında gerekli önlemlerin alınması olduğunu ve geçen 5 

yıllık süreçte de bu çalışmalar noktasında gerekli alt yapıyı oluşturdukları kanaatinde 

olduklarını kaydetti.  

Yatırımın sürekliliğini sağlamak noktasında şehrin kent performansının da çok önemli 

olduğunu belirten Yağcı, şunları söyledi:  

 

 ''Bilecik bu zamana kadar şehircilik noktasında istenilen performans sergileyememiş 

ama bu performans sergileyememesi Bilecik'in imkanlarının sınırlı olmasından değil, aslında 

imkanların gerektiği ölçüde kullanılmasından kaynaklandığını düşünüyorum. Bilecik'imizin çok 
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önemli coğrafi konumda olmasına rağmen ayağında bir pranga gibi bu coğrafi konumunu, 

etrafına bağlayan yol ağlarının bu zamana kadar yapılmamış olması Bilecik'in mütevazi 

ölçekli olarak kalmasında en önemli olumsuz etken olarak görüyorum. Özellikle Bozüyük, 

Bilecik, Mekece duble yolun yapılması, hızlı tren çalışmalarının oluşması, Yenişehir, Bursa 

yolunun gündeme girmesi ve yine Bilecik Bursa hızlı tren çalışmalarının başlamasıyla birlikte 

bu şehrimiz üzerindeki perdenin de hızla dağıldığını müşeade etmekteyiz. bizim artık Bilecik 

olarak bundan sonra elimizdeki olan potansiyelleri sanayi noktasında, diğer alanlarda tüm 

unsurlarıyla kullanmamız gerektiğini düşünüyorum. bunları kullanırken özellikle sanayi 

anlamında düşündüğümüzde dünyanın hepimizin dikkat etmesi gereken iki unsuru 

çalışmalarımızda da dikkate alınması lazım. yani, dünya artık medeniyet seviyemizi devam 

ettirebilme ve bunu ilerletebilme noktasında enerji kaynaklarına ihtiyacımız var. ama 

hayatiyetimizi de devam ettirme noktasında da çevreye ihtiyacımız var. Bilecik sanayisiyle 

çevresel şartlarıyla birlikte ama her şeyden önce tarihsel ve doğa özellikleriyle birlikte 

günümüze kadar gelmiş, çevreye az zarar veren, katma değeri yüksek. istihdam imkanları 

fazla olan sanayi kollarıyla Bilecik birlikte desteklenmesi lazım. ama Birecik'e baktığımızda 

çok da Sanayiye aç bir memlekette değiliz. sanayi noktasında da gerekli tecrübeye sahip 

olduğumuzu düşünüyorum.''  

 

Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Ahmet Özünlü'de konuşmasında, Bilecik'in yıllardır 

gelişmiş olan şehirlerin arasında sıkışmış halde kaldığını, ve ilin teşvik kapsamı alanına 

alınmamasının da Bilecik sanayicisinin önünde bir engel olduğunu kaydetti. 

 

TOBB'DA 
UMEM TANITIM TOPLANTISI 20.01.2011 

 
 UMEM projesi dahilindeki Tüm 

Oda ve Borsa Temsilcilerinin katıldığı 

toplantıda TOBB Başkanı M.Rifat 

Hisarcıklıoğlu, işsizlik sorunun çözümü 

için bu projenin çok büyük bir fırsat 

olduğuna işaret ederek, “Ne olur bunun 

farkına varalım. İşsizlerimize meslek 

kazandıracak ve iş sahibi yapacak; 

nitelikli işçi sıkıntısı çeken işverene de 

eğitim görmüş,  beceri kazanmış eleman 

kazandıran bundan daha büyük bir proje 

yok. Web sitesine olan ilgi, istihdam 

sorununun büyüklüğünü gösteriyor” dedi.  

Hisarcıklıoğlu projenin web sitesine olan ilgiyi “Bu müthiş bir rekor. Ben böyle bir şeyle 

ilk defa karşılaşıyorum” şeklinde yorumladı. 
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Meslek kursları 17 Ocak’ta açıldı. Hedef bu yıl 200 bin kişiyi iş sahibi yapmak. Ancak 

talep fazla olursa daha çok kişiye imkan sağlanacak. Beceri’10 projesi ile 5 yılın sonunda da 

1 milyon kişiye iş imkânı sağlanması hedefleniyor. 

 

Proje; Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı, Milli Eğitim Bakanlığı, TOBB ETÜ, 

TEPAV ve TOBB’un işbirliğinde yürütülüyor. 

 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğinde yapılan UMEM bilgilendirme toplantısına 

Odamızı temsilen Genel Sekreter Sayın Bedri ÖZTÜRK katıldı. 

 
ODA VE BORSA BAŞKANLARI  

UKRAYNA’DA BULUŞTU 
26.01.2011 

 
TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile 360 oda ve borsa başkanının katılımıyla 

Ukrayna'nın başkenti Kiev'de 

Intercontinental Oteli'nde 

düzenlenen toplantıya 

Başbakan Recep Tayyip 

Erdoğan da konuk oldu. 

Erdoğan burada yaptığı 

konuşmada, ''Ukrayna ile 

ilişkileri her alanda 

güçlendirerek, işbirliğini daha 

da pekiştirerek on yıl içinde 40 

milyar dolar rakamını 

yakalamış olacağız'' dedi.  

Konuşmasında, TOBB tarafından düzenlenen toplantıda bulunmaktan duyduğu 

memnuniyeti dile getiren Başbakan Recep Tayyip Erdoğan, iki ülkenin arasındaki ticaret 

hacmini artırmayı hedeflediklerini belirterek şunları söyledi:  

 

''Biz küçük düşünemeyiz. Büyük davaların insanları büyük düşünür. Küçük 

düşünenlerle de bir yere varılmaz. Biz hem büyük düşüneceğiz, planlarımızı büyük yapacağız 

ve ona göre de büyük oynayacağız. Türkiye bu ivmeyi yakalayan bir ülkedir. Ukrayna ile 

ilişkileri her alanda güçlendirerek, işbirliğini daha da pekiştirerek on yıl içinde 40 milyar dolar 

rakamını yakalamış olacağız.” dedi. 

 

Ukrayna’da yapılan toplantıya Odamızı temsilen Yönetim Kurulu Başkanımız Sayın 

Habib ESEL katıldı. 
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ESKİŞEHİR TİCARET ODASI 
ÖDÜL TÖRENİNE KATILDIK. 

01.02.2011 
 

Eskişehir Ticaret Odasında düzenlenen Ödül Töreni Programına Odamızı temsilen 

Meclis Başkanı Osman TEKELİ, yönetim Kurulu Başkanı Habib ESEL ve Genel Sekreter 

Bedri ÖZTÜRK katıldılar. 

 

Hisarcıklıoğlu, 

Eskişehir Ticaret 

Odası (ETO) 

tarafından '2008-2009 

yılları kurumlar ve gelir 

vergisi rekortmenleri, 

en yüksek düzeyde 

ihracat yapan firmalar 

ve kente yatırım 

yapan şirketlerin 

yetkilileri ile ETO'ya 

30 yıldır üye olanlara 

hizmet ve şeref 

belgesi verilmesi' 

dolayısıyla 

düzenlenen ödül 

törenine katıldı.  

 
Eskişehir Osmangazi Üniversitesi Kongre Merkezi'nde 'Eskişehir'in Yıldızları' 

sloganıyla düzenlenen törende konuşan Hisarcıklıoğlu, dünyada krizden önceki seviyeyi 

yakalayan ülke sayısının 16 olduğunu, bunların içinde Türkiye'nin de yer aldığını kaydetti.  

 

Hisarcıklıoğlu, Türkiye'nin, 2023'de en büyük 10 ekonomi arasına girmeyi 

hedeflediğini, bunun için 6 ülkeyi daha geçmesi gerektiğini belirterek, 'Rakibimiz olan 

ülkelerden daha hızlı büyümeliyiz. Burada büyümenin yetersiz olduğunu söylememiz lazım. 

Türkiye, 9 ay itibariyle dünyanın en hızlı büyüyen ikinci ülkesi oldu. Bu başarının arkasındaki 

tek kahraman özel sektördür. Türk özel sektörünün müthiş bir başarı hikayesi var. Türk özel 

sektörü üzerine düşen vazifeyi en iyi şekilde yerine getirdi' diye konuştu.  

 

- 'KURU DEĞİL ANA GİRDİLERİ TARTIŞIYOR OLMAMIZ LAZIM'-  

 

Sanayi üretimi yüzde 14 artarken ara malı ithalatı artışının yüzde 35 olduğunu ifade 

eden Hisarcıklıoğlu, şöyle devam etti:  

 

'Ara malı ithalatı artışının sebeplerini yok ediyor olmamız lazım. Buraya odaklanmamız 

lazım. Burada hepimizin aklına basit ve kısa yollu çözüm geliyor. Hepimiz 9 yıldır aynı şeyi 
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söylüyoruz. (Bu dolar, avro hiç mi değerlenmez) diyoruz. Fakat değişen hiçbir şey olmuyor. 

Doğru kur çok önemli bir enstrüman, ithalatın artışında, ihracatın daha az artmasında. 9 yıldır 

söylüyoruz ama değişen bir şey yok. Türkiye'de herkes söylüyor, Bakanlar bile söylüyor. Bir 

şey değişti mi? Hiçbir şey değişmedi. Neyi konuşuyor olmamız lazım? Bunu 

değiştiremiyorsanız sanayici olarak ana girdileri tartışıyor olmamız lazım. Son dönemde su 

yüzde 15, elektrik yüzde 40, benzin yüzde 28, LPG yüzde 19, mazot yüzde 35 arttı. Bunların 

hepsi sizin girdiniz değil mi? Neden bunu konuşmuyorsunuz? Bakın bu kur işi cambaz işi. Bu 

cambaza takılmayın. Takıldıkça cepten gidiyor. Siz her kuru konuştukça bakıyorsun sudan 

gitti, elektrikten gitti. Girdiler üzerine tartışıyor olmamız lazım.'  

 

- 'BAŞBAKAN'IN GENELGESİNE RAĞMEN BUNU UYGULATAMADIM'-  

 

Hisarcıklıoğlu, kamu alımlarında 'yerli malı tercihinde yüzde 15'e kadar fiyat farkını 

gözetin' diye bir kanun olduğunu ifade ederek, 'Yerli malı fiyatı yüzde 15 yukarda da olsa 

kamu alımında bunu tercih eder' diye kanun var. Başbakan'ın iki kere genelgesi var ama her 

ne hikmetse ben bunu uygulatamadım. O bürokratlara 'Başbakan'dan herkes korkuyor, siz de 

korkuyorsunuz, Başbakan'ın genelgesine rağmen bu yüzde 15 fiyat farkını neden yerli üretici 

lehine kullanmıyorsunuz' diyorum. Yarın geliyorsun çocuğuna benden iş istiyorsun. Senin 

çocuğuna iş verebilmem için benim üretime devam etmem lazım. O zaman bu kamu 

alımlarında fiyat farkı avantajını kullandırın. Bütün dünya bunu yapıyor ama biz 

uygulatamadık. Yılmadım, bunu takip etmeye devam edeceğim.'  

 

Eskişehir'deki iş adamlarına hitaben 'Borsa'da işlem gören bir şirketiniz yok. Sıfır 

bedelli para var orada. Neden şirketinizi halka açmıyorsunuz?' diyen Hisarcıklıoğlu, 'Yabancı 

yapıyor bunu. Halka aç, al bedava parayı işini büyüt. Eskişehirli sanayici her işe öncülük etti 

ama bu işte Türkiye'nin gerisinde kaldı. Hem kendi paranızı hem de bu sıfır bedelli parayı 

kullanın. Parayı hep ağalar alıyor. Küçükler hiç almıyor' diye konuştu.  

 

- 'AYAĞIMIZDAKİ PRANGAYI ÇÖZÜN'-  

 

Hisarcıklıoğlu, fabrikaların kapısında 'kaynakçı aranıyor' ve benzeri tabelaların 

olduğunu, kahvehanelerde işsizlerin bulunduğunu belirterek, şunları söyledi:  

 

'Allah razı olsun sizlerin de desteğiyle çok büyük bir projeyi başlattık. Bunu algılayacak en 

güzel yer de Eskişehir. Beceri 2010 projesini başlattık. Bu proje 4 yılda meslek liselerine 

yapılan katkıyı 6 ayda yaptı. 111 milyon lira kaynak aktardı. Bu müthiş bir şey. Bütün oradaki 

teçhizat modern hale geldi.'  

 

'Dil yok, adres yok, 200'den fazla ülkeye mal satıyoruz. Şimdi arkadan kim geliyor 

peki? İki dil bilen var' diyen Hisarcıklıoğlu, şunları kaydetti:  

 

'İnterneti, web sayfasını kullanan var. Böyle bir gençlik geliyor. Biz bu ülkeyi 2023'de 

dünyanın ilk 10 ekonomisi, ondan sonra da dünyanın bir numaralı ülkesi haline getiririz. 
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Bakın güneş tekrar doğudan doğmaya başladı. Dünya ekonomisinin yüzde 51'i Türkiye'nin 

doğusunda. Eskiden batısındaydı. Şimdi güneş tam tepemize geldiğinde hazır olmalıyız. 

Talih, hazır olana güler. Türk özel sektörü olarak para ve pul istemiyoruz. Devletimize 

'rakiplerimiz hangi şartlarda üretim yapıyor, muamele görüyorsa aynısını bize de sağlayın, 

ayağımızdaki prangayı çözün' diyoruz.'  

 

ETO Başkanı Harun Karacan da, TOBB çatısı altında yer alan tüm odaların üyeleri 

olarak yurt içinde ve dışında çarkları döndüren büyük bir güç ve aile olduklarını söyledi.  

 

Konuşmaların ardından 139 firmanın yetkililerine birer başarı plaketi ve belgesi, 30 

yılını dolduran 64 üyeye de hizmet ve şeref belgeleri verildi.  

Öte yandan Hisarcıklıoğlu, törenden önce Hisarlar A.Ş tarafından yüzde 85 yerlilik 

oranıyla Eskişehir'de üretilen 'TURKAR' adlı araca bindi ve bir süre kullandı.  

 

Törene, AK Parti Eskişehir Milletvekili Nedim Öztürk, CHP Milletvekili Murat Sönmez, 

Büyükşehir Belediye Başkanı Yılmaz Büyükerşen, Odunpazarı Belediye Başkanı Burhan 

Sakallı, Eskişehir Sanayi Odası Başkanı Savaş Özaydemir ile çok sayıda iş adamı ve davetli 

katıldı. 

YENİ EKMEK  
GRAMAJ VE SATIŞ FİYATLARI TESPİT EDİLDİ 

03.02.2011 
 

5174 Sayılı Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 

Kanunu ve bu kanuna bağlı olarak çıkarılan Azami Fiyat 

Tarifelerinin Düzenlenmesine İlişkin Yönetmelik 

Hükümlerine göre ..,  

Odalar Üyelerine ait Mal ve Hizmet Üretimleri 

karşılığında Fiyat Tarifesi vermek ile yükümlüdürler.  

Bu yükümlülük çerçevesinde Odamız Üyesi Fırıncı 

Üyelerimiz Odamız Başkanlığına ilettikleri 13 Ocak 1011 

tarihli dilekçeli başvurularında, son üç yılda meydana 

gelen maliyet artışları ve çevre il ve ilçelerdeki ekmek 

fiyatları da göz önüne alınarak yeni ekmek fiyatlarının 300 

gr. Ekmek 0,80 YTL olarak tespit edilmesini talep 

etmişlerdir.  

Konu bu şekli ile Odamız Yönetim Kurulu ve 

Meclisinde değerlendirmeye alınmış .., bu çerçevede ilgili 

Meslek Komite Üyelerimiz ve yine İlçemiz Esnaf ve 

Sanatkarlar Odası Başkanlığı ile de görüşmeler yapılmış, 

bu görüşmelerde Odamız tarafından çevre il ve ilçelerde 

uygulanan ekmek gramaj ve fiyatları da araştırılmıştır.  

Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası olarak hizmet 

verdiğimiz Fırıncı Üyelerimize en son 24 MART 2008 

http://www.sondakika.com/tobb/
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tarihinde fiyat tarifesi düzenlendiği o tarihten bu yana geçen yaklaşık 3 yıllık süre içerisinde 

meydana gelen maliyet artışları da göz önünde bulundurularak 300 gr ekmek 0,60YTL , 1100 

gr Köy Ekmeği 2,20 YTL şeklinde yeni Ekmek Fiyat Tarifelerinin belirlenmesine karar 

verilmiştir.  

 
BİLECİK ÜNİVERSİTESİ 

BOZÜYÜK MESLEK YÜKSEK OKULU 
TEMSİLCİLERİ ODAMIZI ZİYARET ETTİ 

17.02.2011 

 
Bilecik Üniversitesi Bozüyük Meslek Yüksek Okulu temsilcileri Odamızı ziyaret etti. 

 

 Bozüyük Meslek Yüksek Okulu Müdürlüğü’ne atanan Doç.Dr.Fahri ALTAY ve 2 yıldır 

Bozüyük Meslek Yüksek Okulu Müdürlüğü görevini sürüdüren Doç.Dr.Şerife SUBAŞI Odamız 

yöneticilerini ziyaret etti.  

Yapılan ziyarete Odamız yöneticilerinden; Oda Meclis Başkanımız Osman TEKELİ, 

Meclis Başkan Yardımcısı Ali ÇOBAN, Meclis Katip Üyesi Hakan BAKICI, Yönetim Kurulu 

Muhasip Üyesi Buğra LEVENT, Yönetim Kurulu Üyeleri M.Doğuş ÜNERAL ve Sabri 

KATRANCI, Meclis Üyeleri Osman ÇETİN ve Ahmet AKSA, Meclis Şeref Üyesi Mustafa 

ÖZTÜRK Katıldı. 

 

Ziyarette Bozüyük Meslek Yüksek Okulunda yeni göreve başlayan Doç.Dr.Fahri 

ALTAY ve Bilecik Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesine atanan Şerife SUBAŞI’na 

Odamız Yöneticileri yeni görevlerinde başarılar diledi.  

 

Toplantı karşılıklı görüş alışverişleri ve iyi niyet bildirilerinin ardından sona erdi. 
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BİLECİK DEFTERDARLIĞI 
VERGİ ÖDÜL TÖRENİNE KATILDIK 

21.02.2011 
 

Bilecik Defterdarlığı Organizasyonundan Vergi Haftası Etkinlikleri çerçevesinde Bilecik 

Polisevinde gerçekleştirilen Vergi Ödül Törenine katıldık. 

 

Törene Bozüyük TSO yu temsilen Meclis Başkanı Sn: Osman TEKELİ, Yönetim Kurulu 

Başkanı Sn: Habib ESEL ve Oda Genel Sekreteri Bedri ÖZTÜRK katıldılar.  

 

Törende bir 

konuşma yapan 

Defterdar Sn: 

Mehmet Koray 

ALPER , yapılan her 

mal ve hizmet 

alışverişleri 

sonucunda kesinlikle 

belge alınması ve bu 

anlamda da belge 

düzenlenmesi 

işleminin alışkanlık 

haline gelmesi 

gerektiğini söyledi.  

 

Alper, 

Polisevinde 

düzenlenen 2010 yılı gelir ve kurumlar vergisi ödül töreninde yaptığı konuşmada, Vergi 

Haftası kutlamalarının kamuoyunda, sağlıklı bir vergi bilincinin oluşturulması, verginin tüm 

kesimlere benimsetilmesi, vergiyi gönüllü olarak ödeme alışkanlığının artırılması, yarının 

mükellefleri çocuklarımızda da sağlıklı vergi bilincinin oluşturulması gereği üzerinde durdu. 

Yine Defterdar Sn: ALPER konuşmasında mükellef idare ilişkilerinin uyumlu hale getirilmesi 

gereğinin de üzerinde önemle durdu.  

 

Tören sırasında Gelir ve Kurumlar vergisi mükelleflerinden ilk 5 e giren firma ve şahıs 

işletmelerinin temsilcilerine başta Sn: Valimiz ve Defterdar olmak üzere çeşitli kurum ve 

kuruluş temsilcileri Plaketlerini takdim ettiler.  

 

Tören Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası tarafından başta Sn: Defterdar Alper olmak 

üzere Gelir ve Kurumlar vergisi Sıralamalarında dereceye giren Firma ve Şahıslar için özel 

olarak hazırlanan Teşekkür Beratlarının takdimi ve toplu fotoğraf çekimi ile sona erdi. 

 
 



 

36 
 

VERGİ DAİRESİ YÖNETİCİLERİ 
ODAMIZI ZİYARET ETTİLER 

24.02.2011 

 
Vergi 

Haftası etkinlikleri 

çerçevesinde 

İlçemiz Vergi 

Dairesi Müdür 

Sn:Hayati ÇİÇEK 

Müdür Yardımcısı 

Sn: Mehmet Halil 

ATEŞ ve Gelir 

Uzmanı Sn: Filiz 

YAĞCI Odamız 

yöneticilerini 

ziyaret ettiler. 

 

Odamız 

Meclis Salonunda 

gerçekleşen 

ziyarete Bozüyük 

Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Osman TEKELİ, Yönetim Kurulu Başkanı Habib 

ESEL, Meclis Başkan Yardımcısı Ali ÇOBAN, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Fahri 

TUNCA, Yönetim Kurulu Üyesi Sabri KATRANCI, Meclis Üyeleri Mete AYAZ, Ahmet AKSA, 

Meclis Şeref Üyesi Mustafa ÖZTÜRK ve Genel Sekreter Bedri ÖZTÜRK katıldılar.  

 

Yapılan toplantıda bir konuşma yapan Vergi Dairesi Müdürü Sayın; Hayati ÇİÇEK; 

Vergi haftası kutlamalarının bir amacının mükelleflerimizle Vergi idaresi arasındaki 

ilişkileri daha düzenli bir yapıya kavuşturmak ve bu anlamda tüm vatandaşlarımızda Vergi 

Bilincinin arttırılmasını sağlamak olduğunu belirtti.  

Bu hafta çerçevesinde de çeşitli etkinlikler ile meslek odaları, çeşitli Sivil Toplum 

Kuruluşlarının ziyaret edilmesi ve bu kurum ve kuruluşlar ile karşılıklı işbirliğinin artırılmasına 

yönelik bilgilendirme çalışmalarının yapıldığı ifade edilmiştir.  

Yine vergi haftası etkinlikleri çerçevesinde vergisel ödevlerini zamanında yerine 

getiren ve yüksek vergi ödeyen mükellefleri bizzat ziyaret ettiklerini belirten ÇİÇEK..,  

Biz vergi dairesi olarak mükelleflerimizin vergi ile ilgili sorunlarının kanunlar 

çerçevesinde çözülmesinde yardımcı olmaya hazırız şeklinde konuştu.  

 

Yine gündemde olan ve halk arasında “Torba Yasa” olarak adlandırılan Kapsamlı Yeni 

Vergi Düzenlemeleri Yasa çalışmalarına ilişkin karşılıklı olarak görüş ve öneriler sunuldu.., bu 

konuda önümüzdeki günlerde Oda Üyelerimizin ve Mükellefler ile kamuoyunun 

bilgilendirilmelerine yönelik toplantıların organize edilmesi gereği üzerinde duruldu.  
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Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası yetkilileri de Vergi Dairesi Müdürlüğü ile her zaman 

mesleki konularda fikir alışverişinde bulunduklarını, bu yönde aldıkları görüş ve önerileri belli 

dönemlerde Oda Üst Yönetimi tarafından Raporlar halinde ilgili makamlara ilettiklerini ve bu 

ziyaretten dolayı Vergi Dairesi Müdürüne teşekkürlerini bildirdiler. 

 

Vergi haftasının ülkemize hayırlı olması temennisi ile toplantıya son verilmiştir. 

 
 

İŞSİZE İŞ VE MESLEK İŞVERENE NİTELİKLİ ELEMAN DEMEK 
OLAN UMEM KURSLARI İÇİN BOZÜYÜK ENDÜSTRİ MESLEK 

LİSESİNDE TOPLANTI YAPTIK. 

25.02.2011  
 

Geçtiğimiz yıl sonu itibariyle çalışmalarına başlanan UMEM BECERİ 10 Proje 
çalışmaları tüm hızı ile devam ediyor.  

İşsize İş ve 
Meslek Sahibi 
olma İmkanı.., 
İşverene de 
Nitelikli Eleman 
İstihdam etme 
imkanı getirecek 
olan ve 
Ülkemizde son 
dönemlerin en 

kapsamlı 
İstihdam Projesi, 
Uluslararası iş 
çevrelerinde de 
örnek olarak 
gösterilen Proje 
İlçemizde de tüm 
hızı ile devam 
ediyor.  

 
Bozüyük 

Endüstri Meslek Lisesinde bugün gerçekleştirilen toplantıya İş-Kur Yetkili Sn: Nihal ÖNER , 
Bozüyük TSO Meclis Başkanı Sn: Osman TEKELİ, Yönetim Kurulu Başkanı Sn: Habib ESEL 
ve Endüstri Meslek Lisesi Müdürü Sn: Metin ERDİK ile Stajyer talebinde bulunan firma 
temsilcileri ve Stajyer adayları katıldılar.  

 
Bu Proje kapsamında İlçemizdeki İlk Kurs olarak Gaz altı Kaynak Kursu Mart ayı 

başında başlıyor. 2 sınıf açılması planlanan bu meslek dalında ilk etapta 20 kişilik bir sınıf 
oluşturmak amacı ile başvurular değerlendirmeye alındı ve ilk stajyer seçme işlemleri 
tamamlandı.  
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TÜYAP BURSA GIDA 2011  
FUARI'NA ODAMIZDAN ZİYARET 

26.02.2011 

 
Tüyap Bursa Fuarcılık Anonim Şirketi tarafından, Bursa Büyükşehir Belediyesi, Bursa 

Ticaret ve Sanayi Odası, TMMOB Gıda Mühendisleri Odası Bursa Şubesi ve Ortakalan 
desteği ile hazırlanan 2011 BURSA GIDA / GIDA-TEK FUARI 24 – 27 Şubat 2011 tarihleri 
arasında Tüyap Bursa Uluslararası Fuar ve Kongre Merkezi’nde gerçekleştirildi. 

 
Fuarlara Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası, Üyeleri ile birlikte 26.Şubat.2011 

Cumartesi günü ziyarette bulundu. 
 
FUAR KAPSAMINDA :  

BURSA GIDA 2011: Et ve Et 
Ürünleri, Süt ve Süt Ürünleri, Su 
Ürünleri, Kümes ve Av Hayvanları 
Ürünleri, Bitkisel ve Hayvansal 
Yağlar, Konserveler, Hazır 
Yemekler, Salçalar, Dondurulmuş 
Gıda Ürünleri, Kuru ve 
Kurutulmuş Gıda Maddeleri, 
Şarküteri Ürünleri, Çay ve Kahve 
Ürünleri,Şeker ve Şekerli 
Ürünler,Kuru Yemişler,Tohum, 
Hububat ve Baklagil Ürünleri,Taze 
Sebze ve Meyve, Baharat, Tuzlar, 
Soslar, Mama ve Diğer Çocuk Gıda 
Maddeleri, Diyet Yiyecekler, Diyabetik 
Yiyecekler ve İçecekler 

 
BURSA GIDA TEK 2011: GIDA İŞLEME TEKNOLOJİLERİ; Komple Otomasyon 

Sistemleri ve Üretim Makineleri, Paslanmaz Çelik Makine ve Ekipmanları, Pastörizasyon ve 
Yoğunlaştırma Makineleri, Temizleme, Ayıklama, Kesme, Soyma, Şekillendirme ve Dilimleme 
Sistemleri, Kırıcı ve Karıştırma Sistemleri, Donmuş Gıda Ürünleri için Makineler, Isıtma, 
Soğutma ve Havalandırma Sistemleri ve Ekipmanları, Silo, Tank ve Ekipmanları, Değirmen 
Makineleri ve Ekipmanları, Fırın ve Pastane Ekipmanları, Su Arıtma Sistemleri ve Çevre 
Teknolojileri, Gıda Depolama Sistemleri ve Ekipmanları, Gıda Taşıma ve Dağıtım Hizmetleri,  

GIDA LABORATUVAR HİZMETLERİ; Test ve Analiz Cihazları, Kalite Kontrol 
Cihazları, Hassas Teraziler ve Nem Tayin Cihazları, Hijyen sağlayıcı malzeme ve 
ekipmanlar, CE, HACCP ve ISO 9000 Belgelendirme Kuruluşları, Eğitim ve Danışmanlık 
Hizmetleri, Bilgisayar Teknolojileri ve Sistemleri,  

 
GIDA KATKI MADDELERİ; Antioksidanlar, Aroma Arttırıcılar, Asitler / Asitlik 

Düzenleyiciler, Ayırıcılar, Emülgatörler / Emülgatör Tuzlar, Enzimler, Hacim Arttırıcılar, İtici 
Gazlar, Ambalaj Gazları, Jelleştiriciler, Kabartıcılar, Kıvam Arttırıcılar, Koruyucular, 
Köpüklenmeyi Önleyiciler, Modifiye Nişasta, Nem Tutucular, Parlatıcılar, Renklendiriciler, 
Sertleştiriciler, Stabilizatörler, Tatlandırıcılar, Topaklanmayı Önleyiciler, Un İşleme Ajanları, 
Vitamin ve Aminoasitler, Yer aldı. 
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NUSAYBİN SINIR KAPISI AÇILIŞINA  
YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ HABİB ESEL KATILDI 

 26.02.2011 
  

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Yönetim Kurulu Başkanı M.Rifat HİSARCIKLIOĞLU 
ve Türkiye’nin çeşitli Oda ve Borsa Başkanlarının katıldığı Nusaybin Sınır Kapısı açılış 
törenine Odamızı temsilen Yönetim Kurulu Başkanımız Habib ESEL katıldı. 

 

Yapılan açılışta; 
 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, Türkiye'nin 

Irak, Suriye ve Ortadoğu pazarlarına ulaşabilmesi için önemli imkânları olduğunu söyleyerek, 
''Nusaybin Sınır Kapısı müthiş bir pazar getirir'' dedi.  

 
Nusaybin Yeni Gümrük Kapısı'nın açılışının ardından Mardin Ticaret Sanayi Odası 

tarafından düzenlenen toplantıya katılan Hisarcıklıoğlu, Mardin Yay Grand Oteli'nde bölgenin 
Ticaret ve Sanayi Odaları ile Borsa Başkanları ile bir araya geldi. 

 
Hisarcıklıoğlu, toplantının açılışında yaptığı konuşmada, Nusaybin Sınır Kapısı'nın 

transit geçişlere açılması durumunda iç gümrüğün Nusaybin'de kalması için gerekli 
çalışmaların yapılacağını belirtti. 

 
Mardin'in marka bir şehir olabilmesinin birlik ve beraberlik içerisinde kenetlenerek 

olabileceğini vurgulayan Hisarcıklıoğlu, ''Bizim kültürümüzde çok güzel bir söz vardır. Birlikte 
rahmet ve bereket, ayrılıkta gazap vardır. Rahmet ve bereketi görmek istiyorsan bir araya 
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geleceksin. Peki, bu nasıl olacak? Hangi ideolojide olursa olsun Mardin diye yüreği çarparsa 
işte o zaman rahmet ve bereket gelir. Şehrin önde gelenlerini yatırımlara teşvik etmeniz 
lazım. Bizim gerek Suriye, gerek ise Irak ve Ortadoğu pazarına ulaşabilmemiz için müthiş bir 
imkanımız var. Nusaybin Sınır Kapısı müthiş bir pazar getirir'' dedi. 

 
''Karşılıksız çek ve senetlerde artma yok'' 
 
Hisarcıklıoğlu, son dönemde Türkiye'ye bölgeler itibari ile bakıldığında en parlak 

bölgenin Güneydoğu Anadolu Bölgesi olduğunu kaydetti. Türkiye'deki şirket sayısı bir önceki 
yılla karşılaştırıldığında yüzde 16'lık bir artış olduğunu vurgulayan Hisarcıklıoğlu, şöyle dedi: 

 
''Bu oran Mardin'de yüzde 12, Şırnak'ta yüzde 33, Diyarbakır'da yüzde 17, Batman'da 

yüzde 43'tür. Bu da bölgenin ne kadar canlı olduğunu gösteriyor. İstihdamda ise bir önceki 
yıla oranla mukayese ettiğim zaman, Türkiye'de toplam istihdamda işçi istihdam etmekteki 
artış yüzde 10, Mardin'de yüzde 22, bu da Türkiye ortalaması üstünde. Şırnak'ta yüzde 23, 
Diyarbakır'da yüzde 13, Batman'da ise yüzde 12'dir. Mardin de bir tek ihracatta bir sıkıntı var. 
Türkiye ihracatında bir önceki yıla oranla yüzde 12 artış varken, Mardin ihracatında yüzde 3 
artış var. Burada bir problem var. Ama Diyarbakır'da, Batman'da artmış. Şırnak ve Mardin'de 
yüzde 3. Sınıra yakın olmanıza rağmen neden azaltınız? Bunu anlamadım. Bir önceki yıla 
göre, Türkiye'de karşılıksız çek ve senetlerle artma yok, eksilme var. Yüzde 26 azalmış. Bu 
Türkiye'de iç piyasasında ekonominin canlı olduğunu gösterir. Mardin'de azalma yüzde 23. 
Geçen 100 liralık senedimiz protesto olmuşsa, bu yıl 77 liramızı senet protesto edilmiş. Bu da 
içerdeki piyasasının ne kadar canlı olduğunu gösterir'' 

 
Türkiye'de geçen yıl alınan yatırım teşviklerinin arttığını belirten Hisarcıklıoğlu, şöyle 

konuştu: ''Birlik, beraberlik içinde heyecanınızı koruyun. Göç almaktan korkmayın, çünkü 
istihdam sağlamakta da hiçbir sıkıntınız yok. Türkiye'de girişimci sayısının artırılması gerekir. 
Hepimiz israf haramdır kültüründen geliyoruz. Zengin olmanın yolu ticaretten geçer. Ticareti 
de girişimci yapar. Girişimci sayısını artıramazsak zenginleşemeyiz. Türkiye'nin girişimci 
toplam sayısı şu anda 1 milyon 300 bindir. Nüfusa bakıldığında yarı kadın, yarı erkek. Şimdi 
genç erkek ve kızlarımızı girişici yapalım ki, daha çabuk zengin olalım. İsraf ettiğimiz 
kaynaklarımız ise gençlerimizdir. Türkiye'de geleceğin en önemli dinamizmi olan gençleri 
‘girişimci ol’ diye heveslendirelim, zenginleşelim.'' 

 
Konuşmaların ardından Mardin TSO Başkanı Mehmet Ali Tutaşı, Hisarcıklıoğlu'na bir 

plaket verdi. 

 
BOZÜYÜK TSO BAŞKANI ESEL  

CACCI ASYA PASİFİK İŞ ADAMLARI TOPLANTISINA KATILDI 
09.03.2011 

 
 06.08 Mart .2011 tarihlerinde Cumhur Başkanımız Sayın Abdullah GÜL'ün 
onurlandırdıkları 25. Asya Pasifik Ticaret ve Sanayi Odaları Konfederasyonu (CACCI) 
Konferansı İstanbulda yapıldı.  

 Konferansa Odamızı Temsilen Yönetim Kurulu Başkanımız Sayın Habib ESEL 
Katıldılar. Konferansta TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve Asya Pasifik Ticaret ve 
Sanayi Odaları Konfederasyonunun (CACCI) Başkanı Benedicto Yujuico, Konfederasyonun 
İstanbul’da yapılan 25. İş Zirvesini değerlendirdi. TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, Asya Pasifik 
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ülkelerinde önümüzdeki dönemde maliyetlerin daha da yükseleceğini, bir süre sonra navlun 
maliyetlerinin göze batmaya başlayacağını belirterek, ''Bu noktada Asya Pasifik ülkeleri yurt 
dışında daha fazla yatırım yapmak zorunda kalacaklar. Bizim şimdiden buradaki varlığımızı 
güçlendirmemiz lazım'' dedi.  

 CACCI Başkanı Yujuıco ise “Türkiye ile 100 milyonlarca dolarlık iş bağlantısı 
yapılacağını düşünüyorum'' ifadesini kulandı. 

 -22 ülkeden 400’ü aşkın girişimci buluştu 
 

 CACCI'nin bölgesel organizasyonunu çok önemsediklerini ifade eden Hisarcıklıoğlu, 
konferans kapsamında 27 ülkeyi kapsayan, 3 milyondan fazla özel teşebbüsü temsil eden 
işadamlarının verimli toplantılar gerçekleştirdiğini, konferansa 22 ülkeden, içlerinde Arçelik, 
Coca Cola, Honda, Hyundai, Philips, Sony gibi şirketlerin temsilcilerinin yer aldığı 400'ü aşkın 
temsilcinin katıldığını anlattı. 
 Hisarcıklıoğlu, bugüne kadar yapılan CACCI konferansları içinde en yüksek katılımın, 
İstanbul'daki toplantıyla sağlandığına dikkati çekerek, konferansın ilk gününde Türkiye'ye 
ilişkin bilgilerin paylaşıldığı bir oturum yapıldığını kaydetti. 
 Oturumda katılımcılara Türkiye'yi tanıtıcı sunumlar yapıldığını aktaran Hisarcıklıoğlu, 
şu bilgileri verdi: 
 ''Özellikle Başbakanlık Yatırım Destek ve Tanıtım Ajansının, Müteahhitler Birliğinin 
sunumları katılımcılardan büyük ilgi gördü. Türk müteahhitlerinin başarı öyküsü, Asya 
Pasifik'ten gelen işadamlarının dikkatini çekti. Birçoğu Türkiye'ye yeni gelen bu ülkelerin 
işadamları Türkiye'yi keşfetti. Türkiye'deki CACCI zirvesine yoğun katılımın nedenini 
sorduğumuzda büyük çoğunluğun ortak cevabı 'Türkiye'nin başarı öyküsünü yerinde görmek 
ve gözlemlemek' oldu. Türk firmalarıyla nasıl işbirliği yapabileceklerini görmek istediklerini 
söyledi.'' 
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 Hisarcıklıoğlu, işadamlarının özellikle üçüncü ülkelerde de ortak iş yapma arayışları 
bulunduğuna dikkati çekerek, işadamlarının gerek Türkiye'den firmalarla gerek kendi 
aralarında ikili görüşmeler yaptıklarını söyledi. 
 

 -''Sadece İstanbul'u değil, Bursa, Gaziantep'i de biliyorlar'' 
 

 Eskiden uluslararası toplantılara Asya Pasifik bölgesinden katılan iş dünyası 
liderleriyle yaptığı sohbetlerde onlara Türkiye'yi anlattığını aktaran Hisarcıklıoğlu, şöyle 

devam etti: 

 ''Şimdi artık onlar beni buluyor. Türkiye ile ilgili sorular soruyorlar. Sadece İstanbul'u 
değil, Bursa, Gaziantep'i de biliyorlar. Kriz döneminde Türkiye'nin performansına bakarak ne 
tür politikalar izlediğimizi soruyorlar. Çünkü Türkiye'nin uyguladığı politikaları 'best practice' 
olarak görüyorlar. Teşvik sisteminden bankacılığa detay sorular soruyorlar. 

 Ben, CACCI toplantılarında çok önemli bir gelişmenin farkına vardım CEO'larla 
görüştüğümde. Halihazırda zaten yükseliyor ama Asya Pasifik ülkelerinde önümüzdeki 
dönemde maliyetler daha da yükselecek. Çin'de mesela her geçen yıl işçilik, kiralar, teknoloji 
kullanımı kaynaklı maliyet artışları oluyor. Bir süre sonra bugün göze batmayan, bölgenin 
Avrupa'ya Kuzey Afrika'ya, Ortadoğu'ya gönderdiği ürünler için navlun maliyetleri göze 
batmaya başlayacak. 
 

 İşte bu noktada Asya Pasifik ülkeleri yurt dışında daha fazla yatırım yapmak zorunda 
kalacaklar. Bugünlerde hammadde ve enerjiye yoğunlaşan ilgileri üretim sektörlerine de 
kaymak zorunda. Çin'in 2000 yılında yurt dışında toplam 28 milyar doları vardı. Bugün 270 
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milyar dolar yurt dışı yatırım stoğu var. 10 yıl sonra bu kadar tempolu büyürken, bu durum 
trilyon dolarlarla ifade edilecek. Bizim şimdiden buradaki varlığımızı güçlendirmemiz lazım. 
CACCI konferansı Türkiye'nin, Asya Pasifik'in radarına girdiğinin miladı oldu.'' 
 

 -İran ile ortak komite- 
 

 Oturumlarda uzman konuşmacıların yer aldığı sektörlerle ilgili gelişen eğilimler, 
problemlere çözümler ve ilgili sektörlerin büyümesi için önerilerin tartışıldığını dile getiren 

Hisarcıklıoğlu, ''Ortak hareket edilmesi ve daha yakın 
işbirliği yapılması gerektiği vurgulandı.  
 
Genç Girişimciler ve Kadın Girişimciler Konseyleri büyük 
ilgi gördü'' dedi. 
 

 Hisarcıklıoğlu, yaptığı ikili görüşmelere de 
değinirken, Yeni Zelanda İşverenler Ticaret ve Sanayi 
Odası'ndan Richard Stone'un, Türkiye ile Yeni Zelanda 
arasında tarım ve hayvancılık konusunda işbirliği 
yapılabileceğini ve bu konuda ilgili kişilerle görüşeceğini 
söylediğini aktardı. 
 

 İran Ticaret, Sanayi ve Madenler Odası Başkanı 
Muhammed Nahavandiyan ile görüşmelerinde, iki ülkenin 
ticaret hacminin daha yüksek seviyelere çıkarılması için 
bir komite kurulmasına karar verdiklerini bildiren 
Hisarcıklıoğlu, bu konudaki yol haritasını önümüzdeki 
günlerde netleştireceklerini ve özellikle hangi sektörlerde 
somut çalışma yapılacağının ele alınacağını söyledi. 
 

 M. Rifat Hisarcıklıoğlu, Moğolistan Ulusal Sanayi ve 
Ticaret Odası Başkan Yardımcısı Magvan Oyunchimeg'in Türk müteahhitlerin sunumundan 
etkilendiğini ve Moğolistan'daki konut projelerinde Türk müteahhitlerin görev alabileceğini 
söylediğini dile getirdi. 
 

 - CACCI Başkanı Benedicto Yujuico 
 

 CACCI Başkanı Benedicto Yujuico da, böyle bir toplantının İstanbul'da 
gerçekleştirilmesinin önemine işaret ederek, ''Bu önemli çünkü Türkiye dinamik ve yükselen 
bir ekonomi. Türkiye kendini güçlendiriyor ve ekonomik gücünü dünyaya gösteriyor'' dedi.  
 

 Konferans için Türkiye'ye gelen üyelerinin üretim, teknoloji, bankacılık, bilgi ve iletişim 
teknolojileri alanlarında işbirlikleri oluşturmak üzere yerel işadamlarıyla bir araya gelmekten 
büyük memnuniyet duyduklarını söyleyen Yujuico, sözlerini şöyle sürdürdü: 
 

 ''Üyelerimizin büyük çoğunluğu toplantıdan ciddi sonuçlar bekliyorlar. Türkiye ile 100 
milyonlarca dolarlık iş bağlantısı yapılacağını düşünüyorum. Daha önce Türkiye ile iş 
yapmayan işadamları özellikle daha mutlu olduklarını belirttiler. Çünkü Türkiye'deki 
işadamlarıyla bu kadar iş yapabileceklerini düşünmüyorlardı. 60 kadar ikili görüşme yapıldı. 
Konuştuğum insanlar, iş görüşmelerinin devamının geleceği ve karşılıklı ticaretin 
gerçekleşeceği konusunda oldukça iyimserler.'' 
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ESKİŞEHİR TİCARET ODASI 
İMKB HALKA ARZ TOPLANTISINA KATILDIK 

18.03.2011 
  

 Eskişehir Ticaret Odası Organizasyonunda 17 Mart 2010 tarihinde ETO da 
gerçekleştirilen İstanbul Menkul Kıymetler Borsası Halka Arz Seferberliği toplantısına katıldık 
.  
 Bozüyük TSO adına İMKB Halka Arz Seferberliği toplantısına Meclis Başkanı, Sn: 
Osman TEKELİ, Yönetim Kurulu Başkanı Sn: Habib ESEL, Meclis Başkan Yardımcısı Sn: Ali 
ÇOBAN Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Sn: Fikret KARAÇALI, Meclis Üyesi Sn:Mete AYAZ 
ve Oda Genel Sekreteri Bedri ÖZTÜRK katıldılar. 
 

 Eskişehir Ticaret Odası'nın ev sahipliğinde düzenlenen toplantıda ülkemiz 
ekonomisinin öncü kuruluşları olan SPK, İMKB ve TSPAKB'nın Başkanları Eskişehir ve 
bölgedeki iş adamlarına şirketlerini kurumsallaştırma ve halka arz konusunda çağrıda 
bulundu. 
 
 ETO Başkanı ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Harun Karacan, Sermaye Piyasası 
Kurulu (SPK) Başkanı Vedat Akgiray, İstanbul Menkul Kıymetler Borsası (İMKB) Başkanı 
Hüseyin Erkan ve Türk Sermaye Piyasası Aracı Kuruluşları Birliği (TSPAKB) Başkanı Nevzat 
Öztangut, Takasbank Genel Müdürü Emin Çatana, Merkezi Kayıt Kuruluşu Genel Müdürü 
Doç Dr. Yakup Ergincan, konuşmacı olarak katıldığı toplantıda Eskişehir Sanayi Odası 
Başkanı Savaş Özaydemir, Eskişehir Ticaret Borsası Başkanı Selim Öğütür, İl Kadın 
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Girişimciler Kurulu Başkanı Rukizan Sızanlı, Eskişehir ve çevre illerdeki kurum ve 
kuruluşlarının temsilcileri de yer aldı.  
 
 Eskişehir, ticareti ve zenginliğini paylaşmayı iyi bilir  
 
 Açılış konuşmasında Eskişehir Ticaret Odası Başkanı Harun Karacan, Eskişehir'in 
uzun tarihi boyunca hep bir ticaret şehri olduğuna dikkat çekti. Zenginliğin ancak paylaşmakla 
gerçekleşeceğini belirten Karacan, “Halka arz yoluyla firmalara finansman sağlamak, 
böylelikle de firmaların yarattığı zenginliğe halkı ortak etmek konusunda yürütülen çabaları 
takdirle takip ediyoruz. Bugün burada yürütülecek bilgilendirme çalışmalarını bu yüzden çok 
önemsiyoruz. Bu çalışmaların Eskişehir'e, Eskişehirlilere ve Türkiye'ye zenginlik üretmek ve 
zenginliği paylaşmak konusunda önemli katkılar yapacağını ümit ediyoruz” şeklinde konuştu. 
 
 Alt yapısı ve sanayisiyle Eskişehir, halka arza hazır  
 
 Eskişehir'in son yıllarda aldığı büyük mesafe kat ettiğini belirten Sermaye Piyasası 
Kurulu (SPK) Başkanı Vedat Akgiray, bu gelişimin diğer Anadolu kentlerine örnek olduğunu 
söyledi. Nüfusu, sanayisi ve kent dokusu ile alt yapının hazır olduğunu kaydeden Akgiray, “ 
Türkiye şu anda gelişmekte olan ülkeler arasında yer alıyor. Yakın zamanda gelişmiş ülkeler 
arasında olacak. Bugün 1.5 trilyonluk bir ekonomiyiz. Dünya dinamikleri Türkiye'yi bu 
büyümeye itiyor. Değiştik, kabımıza sığmıyoruz. Dünyada tüm parametreler, yerleşik 
düzenler değişti. Zenginlik batıdan doğuya doğru kayıyor. Önümüzdeki yıllarda bizimde 
içinde olduğumuz gelişmekte olan ülkelerin payları dünya ekonomisinde iki katına çıkacak. 
Bu yüzden yakaladığımız rüzgarı artırmak istiyoruz. Eskişehir'i de bu konuda önemli bir şehir. 
Ancak Eskişehir'in halka açılmış şirket payı sıfır. Eskişehirli firmaların halka arzlarını 
gerçekleştirmelerini istiyoruz. Çünkü büyümek ve gelişmek adına yapacakları en iyi şey bu 
olacaktır” dedi. 
 
 Borçlanmadan ve uzun vadede büyümek için sermaye paylaşımı şart  
 
 Şirketlerin ve yatırımcıların sermaye payından pek haberdar olmadığı için halka arz 
konusunda bir çalışma başlattıklarını belirten İstanbul Menkul Kıymetler Borsası Başkanı 
Hüseyin Erkan, uzun vadeli ve sürdürülebilir yatırımlar için en etkin yöntemin halka arz 
olduğunu kaydetti. Yeni Türk Ticaret Kanunu ile şirketlerin şeffaf ve kurumsal olmalarına 
destek olunduğunu ifade eden Erkan, Şirketlerimiz milli servetlerimiz. Çünkü şirketlerinizdeki 
çalışanlarınıza iş, onların ailelerine ekmek sağlıyorsunuz. İşte bu yüzden sürdürülebilir 
olmalısınız. Paylaşım itibar ve güven getirecektir. Halka arz ile şeffaf ve kurumsal 
olacaksınız. Hem bankalar nezninde itibarınız artacak hem de yerli ve yabancı yatırımcılar 
sizinle ortak olmak isteyecektir. Markalarınız tanınacak. Reklamınız olacak ve her gün 
gazetelerde yer alacaksınız. Borçlanmadan uzun vadede şirketinizi büyütebileceksiniz” diye 
konuştu.  
 
 Toplantı'da Takasbank Genel Müdürü Emin Çatana, Merkezi Kayıt Kuruluşu Genel 
Müdürü Doç Dr. Yakup Ergincan da kuruluşları hakkında bilgi vererek, halka arzın önemine 
değindiler. İki oturum halinde gerçekleşen toplantıda halka arz konusunda kuruluşların ve 
üstleneceği sorumluluklar, işlenmesi gereken prosedür hakkında katılımcılara geniş bilgi 
verildi. 
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BEBKA 2010 YILI  
MALİ DESTEK PROGRAM SONUÇLARI AÇIKLANDI.  

31.03.2011 

 
Bursa Eskişehir Bilecik 

Kalkınma Ajansı (BEBKA) 
tarafından yürütülen “Sanayi ve 
Turizmde Rekabet Gücünün 
Artırılması”2010 yılı Mali Destek 
Programı değerlendirme süreci 
5449 sayılı “Kalkınma 
Ajansları’nın Kuruluşu, 
Koordinasyonu ve Görevleri 
Hakkında Kanun” hükümleri uyarınca tamamlanarak, desteklenmeye hak kazanan projeler 
belirlendi. 

 
BEBKA Mali Destek Programı çerçevesinde Sunulan projeler içerisinden Bozvit 

Bozüyük Vitrifiye San. Tic. A.Ş. Bozvit AŞ. Üretim Kapasitesinin Artırılması Rekabetçi 
Yapının Güçlendirilmesi ve yine Adf Seramik Makine Yedek Parça San. Tic. Ltd. Şti. Yeni 
Presler, Malzeme Makineleri ve Fırınların Tasarım ve Tedariği konulu projeleri ile 2 Adet 
Odamıza kayıtlı Firmamız Proje Hibe desteği almaya hak kazanmıştır.  

 
TRT ANADOLU’DA BİLECİK TANITILDI  

22.03.2011 
 

 TRT Genel Müdürlüğü ile Yerel ve Bölgesel Televizyonlar Birliği arasında 
gerçekleştirilen işbirliği çerçevesinde TRT Anadolu kanalında “Yerinde Konuşuyoruz” canlı 
programında Bilecik, sosyal ve ekonomik yönden tanıtımı yapıldı.  

 
 Bozüyük Ticaret ve Sanayi 
Odasını temsilen Yönetim Kurulu 
Başkanı Sn: Habib ESEL’in katıldığı 
programın moderatörlüğünü Şakir 
Gürel yaptı. 22 Mart 2010 Salı günü 
TRT 5 ANADOLU kanalından canlı 
yayınlanan “Yerinde Konuşuyoruz” 
programına Vali H. İbrahim Akpınar, 
Belediye Başkanı Selim Yağcı, 
Bilecik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Azmi Özcan, Bilecik TSO Başkanı 
Ahmet Özünlü, 1. Organize Sanayi 
Bölgesi Yönetim Kurulu Başkan vekili 
Lütfi Çakır, BİSİAD Başkanı Yusuf 
subaşı, Kültür ve Turizm İl Müdürü 
Seyfettin Topsoy, Tarım İl Müdür 
vekili Mehmet Koçabaş ve Bilecik 
Eğitim Derneği Başkanı Muzaffer 
Tekelioğlu ile yerel gazete temsilcileri 
Değişim Gazetesi sahibi Mehmet 
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Ergün, Yeni Bozüyük Gazetesi sahibi Kevser Yetkinler, Yarın Gazetesi Genel Yayın 
Yönetmeni Cafer Elmas ve Sakarya Gazetesi Yazı İşleri Müdürü Mücahid Erdal katıldılar.  
 
 Vali Akpınar, Bilecik’in turizm, sanayi, eğitim, tarım ve diğer konuların görüşüldüğü 
programda, kuruluşun ve kurtuluşun mekanı Bilecik’in, üretimiyle, gelişimiyle hem tarım hem 
de sanayi alanında büyük başarı yakalayabilecek bir kent olduğunu söyledi. Bilecik’in 
istikbale umutla bakan bir şehir olduğunu ifade eden Vali Akpınar, şunları kaydetti: “Huzurlu, 
emniyet ve asayiş yönünden mükemmel denilebilecek derecede güvenli ve sağlıklı ve güzel 
bir şehir. Organize Sanayi Bölgelerimiz faaliyette ve bölgelerimizde yerlerimiz mevcut. 
Özellikle İstanbul’dan çıkacak olan sanayicilerimiz için yakın, ucuz ve uygun yatırım yeridir. 

 Tüm sanayicilerimizi Bilecik’e yatırım yapmaya bekliyoruz. Vatandaşlarımızı da 
Osmanlı İmparatorluğunun kurulduğu, Türkiye Cumhuriyetinin kuruluşunda önemli görevleri 
üstlenmiş şehrimizi gezmeye ve görmeye davet ediyoruz. Biz onları hem gönül 
zenginliğimizle hem de tarih zenginliğimizle Bilecik’te bekliyoruz.”  
 
 Belediye Başkanı Yağcı da Bilecik’in sanayisiyle, turizmiyle, üniversitesiyle, tarımıyla 
özellikleri ve güzellikleri olan bir ill olduğunu ifade ederek, şöyle konuştu: “Bilecik her an tatlı 
bir güzelliği, özelliği ifade edebileceğimiz, saatlerce üzerinde konuşabileceğimiz bir yerleşim 
yeridir. Bilecikliler olarak vatanımızı, milletimizi ve topraklarımızı seviyoruz. Buraların 
değerinin ne olduğunu ve buralarda yaşamanın bir ayrıcalık olduğunu biliyoruz. Diyoruz ki 
tüm ülkemizin ve dünya insanlığına gelin Bilecik’te hep birlikte yaşayalım, birlikte olalım ve bu 
güzellikleri hep birlikte değerlendirelim, tanış olalım, yoldaş olalım, gardaş olalım diyorum.”  
 
 3 saat süren program, Moderatör Gürel ve yerel gazete temsilcilerinin konuklara kentin 
sorunlarına yönelik soruların tartışılması, Bilecik Ticaret Meslek ve Anadolu Otelcilik ve 
Turizm Meslek Lisesi Okulu öğrencilerin yöresel kıyafet defilesi, yöresel yemeklerin ve 
çömlek ustası Salim Yaşar’ın el sanatlarını sergilemesi, yerel sanatçı Erol Işık’ın yöreye ait 
türküleri seslendirmesi ve Bilecik Belediyesi Halk oyunları ekibinin gösterisiyle sona erdi. 
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TÜYAP BURSA 23. YAPI VE YAŞAM 
FUARI'NA ODAMIZDAN ZİYARET 

25.03.2011 
 

 Tüyap Bursa Fuarcılık Anonim Şirketi tarafından, Bursa Büyükşehir Belediyesi ve 
Bursa Ticaret ve Sanayi Odası desteği, TMMOB Mimarlar Odası Bursa Şubesi işbirliğiyle 
hazırlanan Bursa 23. Yapı ve Yaşam Fuarı ve Kongresi ile BURSAGAZ Bursa Şehiriçi 
Doğalgaz Dağıtım Ticaret ve Taahhüt A.Ş. işbirliği ile hazırlanan IHS BURSA 2011, Bursa 6. 
Isıtma, Soğutma, Havalandırma ve Doğalgaz Teknolojileri Fuarı, 23 - 27 Mart 2011 tarihleri 

arasında Bursa Uluslararası Fuar ve Kongre Merkezi’nde gerçekleştirildi.  
 Fuarlara Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası, Üyeleri ile birlikte 25.Mart.2011 Cuma 
günü ziyarette bulundu. 
 
 Fuar Kapsamında : Yapı Malzemeleri, Mutfak, Banyo, Seramik, Vitrifiye Ürünler, Yapı 
Kimyasalları, Prefabrik Beton Yapı Elemanları, Hazır Beton, Çevre Düzenlemeleri, Peyzaj, 
Kent Mobilyaları, Zemin ve Duvar Kaplamaları, Boya, Vernik, Bina Otomasyonu, Asansör ve 
Donanımları, Aydınlatma Üniteleri, Güvenlik Sistemleri, Çatı ve Cephe Kaplamaları, 
İzolasyon, Dekorasyon Üniteleri, Mermer ve Doğal Taşlar, Şömine, Nalburiye, Hırdavat, İş ve 
İnşaat Makineleri, PVC, Alüminyum ve Ahşap Pencere Profilleri, Cam Teknolojisi, Cam 
İşleme Makineleri ve Aksesuarları, Profil İşleme Makineleri, Pencere ve Kapı Aksesuarları, 
Yan sanayi tamamlayıcı ürünler, PVC, ahşap ve çelik kapılar, Endüstriyel Kapılar ve Garaj 
Kapıları, Cephe Giydirme Sistemleri, Panjur, Stor, Jalûzi, Yenilenebilir Enerji Kaynakları, Yer 
aldı. 
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İŞSİZE; İŞ VE MESLEK  
İŞVERENE; NİTELİKLİ ELEMAN DEMEK OLAN  

UMEM KURSLARI DEVAM EDİYOR.  
07.04.2011 

 
UMEM Kursları ile ilgili, 

İşverenlerin ve halkın daha iyi 
bilinçlendirilmesi, haberdar edilmesi, 
konuya duyarlılık göstermesi, 
işsizlerin kendilerine uygun işlerde 
uzmanlaşarak işletmelerde iş sahibi 
olabilmesi, İşletmelerin de bu 
kurslardan mezun olarak 
uzmanlaşmış kişileri çalıştırarak 
kalifiye eleman ihtiyaçlarını 
gidermesi, bu çalışanların SSK 
primlerinin Devlet tarafından 
yatırılacağını öğrenmesi ve UMEM 
projelerinin fayda ve detaylarını 
öğrenebilmeleri amacı ile ilçemizin 
çeşitli yerlerine billboardlar astık. 

 
 

"BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI VE TOBB EKONOMİ VE 
TEKNOLOJİ ÜNİVERSİTESİ İŞBİRLİĞİ İLE  

KALP SAĞLIĞI ALANINDAKİ GELİŞMELER VE EN YENİ YÖNTEMLER 
KONULU KONFERANS DÜZENLENDİ." 

15.04.2011 
 

 Bozüyük ilçesinde, Bozüyük 
Ticaret ve Sanayi Odası (BTSO) ve 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) Ekonomi ve Teknoloji 
Üniversitesi Hastanesi işbirliğiyle, 
"Kalp Sağlığı Alanındaki Yenilikler 
ve Teknolojik Gelişmeler" konulu 
bir konferans düzenlendi. 
 
 Bozüyük Ticaret ve Sanayi 
Odası tarafından konferans 
öncesinde billboardlara reklam 
verilerek, gazetelere ilan verilerek, 

yaklaşık 1.000 kişiye SMS 
gönderilerek, Resmi Kurum amir ve 

yöneticilerine davetiye gönderilerek ve yoğun bir çaba harcanarak konferans ilanının tüm 
halkımıza duyurulması sağlandı. 
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 Toplantıya Bozüyük Halkı ve Resmi daire kurum amirleri yoğun ilgi gösterdi. Bozüyük 
Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Sayın Osman TEKELİ, ve Meclis Üyeleri Yönetim 
Kurulu Başkanı Habib ESEL ve Yönetim Kurulu Üyeleri ile Bozüyük Belediye Başkan 
Yardımcısı Oğuz SERTLER, ile diğer kurum amir ve yöneticileri katıldı. 
 
 TOBB Etü Hastanesi Kardiyovasküler Cerrahi Bölüm Başkanı Doç. Dr. Tayfun Aybek, 
Halk Eğitim Merkezi Salonu'nda verdiği konferansta, kalp ameliyatının en zor ameliyatyardan 
olduğunu belirterek, bu ameliyatta 9 kişinin görev yaptığını belirtti. 
 Kalp ameliyatlarında bazı hastaların kalbini durdurmak zorunda kaldıklarını ifade eden 
Doç. Dr. Aybek, şöyle konuştu: 
 
 "Bazen de çalışan kalp üzerinde çalışıyoruz. Kalp ameliyatında göğüs kafesi açıldığı 
için bütün organları ilgilendiren majör bir ameliyat. Bu ameliyat yüzde 70 oranla tıkanan 
damarlar nedeniyle yapılıyor. Kalbin damarları hiç ameliyat edilmeden yaklaşık 16-17 yıldan 
beri balon veya stent yöntemleriyle açılıyor. Bu yöntemi kardiyologlar yapıyor. 1990'lı yıllarda, 
kalp cerrahisindeki hasta değişimine paralel olarak ameliyat tekniklerini de değiştirmeye 
başladı. Hastalar riskli olduğu için ameliyat risklerini düşürmemiz gerekiyordu. Kalbin 
damarları, kalbin yüzeyindedir. 'Bu yüzden kalbi durdurmaya gerek yok' felsefesiyle kalp 
ameliyatlarını kalbi durdurmadan yapmaya başladık. " 
 
 Diyetisyen Esra Örün'ün de sağlıklı beslenme hakkında bilgi verdi. 
 
 Konferansın ardından Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Yöneticileri, TOBB Etü 
Hastanesi Kardiyovasküler Cerrahi Bölüm Başkanı Doç. Dr. Tayfun Aybek ve Diyetisyen Esra 
ÖRÜN'e birer Osmanlı Arması Hediye ederek İlçemizde düzenledikleri Konferans için 
teşekkür ettiler.  
 
 

UMEM  
KAPSAMINDA KONFEKSİYON SEÇMELERİNİ TAMAMLADIK 

15.04.2011  

 
 UMEM Kursları ile ilgili, İlçemizde açılacak 
olan ''KONFEKSİYON İŞÇİSİ'' kursu için 
İlçemizdeki bayanların yoğun ilgi gösterdiği 
seçmeleri tamamladık. 
 
 İlk etapta yaklaşık 20 kursiyerin seçileceği 
kurs için yaklaşık 100 den fazla talep oldu, firma 
temsilcilerinin seçtiği kursiyerlerde aranan 
özellikler genellikle daha önceden tecrübelerinin 
olup olmadığı, yaş, beceri ve istek gibi nitelikler 
oldu. 
 
 Firma temsilcileri İlerleyen zamanlarda 
yaklaşık 40 kursiyer daha alınabileceğini belirttiler. 
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GENÇ GİRİŞİMCİLER KURULU  

ODAMIZDA TOPLANDI 
19.04.2011 

 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Bünyesinde Bütün İllerde Oluşturulan Genç 

Girişimciler Kurullarında İlimiz Genç Girişimciler Kurulu Odamızda Toplandı. 
 

Bilecik Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Fikret KARAÇALI Önderliğinde yapılan toplantıya 

Genç Girişimciler Yönetim Kurulu Üyeleri, Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreteri 

Bedri ÖZTÜRK ile Bilecik Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreteri Fuat GÜLER katıldı.  

 
İlin ekonomisinin 

en önemli sorunlarından 
birisinin, girişimci 
sayısının yetersiz oluşu 
olduğunu anlatan 
KARAÇALI, "Girişimcilik, 
istihdam ve üretimin 

lokomotifidir. 
Girişimciliğin olmadığı 
bir ortamda ne üretim, 
ne istihdam, ne de 
katma değerden 

bahsedilemez. 
Görevimiz, kentin 
ticaretine yön vermek, 
yeni üretim ve istihdam 
alanları yaratılmasını 

sağlamak, girişimcilik potansiyeli bulunan gençlerimizi ekonomiye kazandırmak ve bunu her 
geçen gün geliştirerek hayata geçirmenin çabası içinde olmaktır. Bu tür eğitimler, projesi olan 
ancak bilgi ve cesareti eksik girişimciler için büyük bir fırsattır" girişimci doğulmasa da 
girişimci olunacağını belirterek, girişimcinin yılmaması gerektiğini kaydetti. 

 
 

İLÇEMİZ SGK MÜDÜRÜ  
SN: MEHMET KELEŞ’İN KATILIMLARI İLE  
BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI 

2011 YILI NİSAN AYI MECLİSİ VE 12.OLAĞAN  
MÜŞTEREK MESLEK KOMİTELERİ TOPLANTISI YAPILDI 18.04.2011 

 
İlçemiz SGK Müdürü Sn:Mehmet KELEŞ'in katılımları ile Bozüyük Ticaret ve Sanayi 

Odası 12. Olağan Müşterek Meslek Komiteleri Toplantısı 18.04.2011 de yapıldı.  
 
Oda Meclis Başkanı Sayın Osman TEKELİ' nin açılış konuşması ile başlayan toplantı 

yemek için verilen aranın ardından Yönetim Kurulu Başkanı Sn: Habib ESEL’in Oda Faaliyet 
ve Çalışmalarını anlattıkları konuşma ile devam etti.  
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Toplantıda Bozüyük 
SGK Müdürü Sayın Mehmet 
KELEŞ Meslek Komite 
Üyelerimizin SGK nın yeni 
sistemleri ve Genel Sigorta 
konularındaki sorularını 
yanıtlarken ayrıca bir sunum 
yaptı.  

 
 Konuların karşılıklı 
olarak değerlendirilmesi 
görüş ve önerilerin iletilmesi 
ile devam eden toplantı İyi 
dilek ve temennilerin 
ardından sona ermiştir. 

 
 
 
 

ODAMIZ ÜYELERİ  
ÇİN FUARINDA 

20.04.2011 
 

Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası tarafından organize edilen Çin İs Gezisine Odamız 
üyelerinden yoğun ilgi oldu.  

 
"Yılda iki kez (NİSAN ve EKİM 

aylarında) düzenlenen Çin İhracat ve 
İthalat Fuarı, kendi ismiyle KANTON 
FUARI - tartışmasız uzak doğunun 
EN BÜYÜK, dünyanın da en büyük 
üç fuarın dan biridir. 150.000'den 
fazla ürün çeşidi sergilenmektedir. 
Guanghzou yeni fuar alanında ( 
Pazhou Complex) 3 devre olarak 
düzenlenmektedir. Çin Halk 
Cumhuriyeti'nde üretilen bütün 
ürünlerin aynı anda sergilendiği 
fuarda, 15 bin katılımcı firma 30 bine 
yaklaşan stand açmaktadır. 200 

ülkeden yaklaşık 200.000 kişiyi bir 
araya getiren Fuar, sadece hacmi ile 

değil, yeniliklerin ilk kez sergilendiği fuar olması, dünya ticaretini doğrudan etkilediği 
ölçülebilen bir fuar olması ve çevresinde irili ufaklı onlarca sektör fuarının açılmasına öncülük 
etmesi ile de çok önemlidir." 

 
15-19 Nisan 2011 tarihleri arasında düzenlenen ve “Dünyanin ticaret hayatina yön 

veren Kanton Fuari’na Bozüyük TSO'nun yoğun çalışmaları, firmalara bizzat SMS ve mail 
yoluyla bildirimler sonucunda yoğun bir ilgi gördü ve üyelerimizin katılımı sağlandı. 
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"TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİ 
UMEM UZMANLARI ODAMIZI ZİYARET ETTİ" 

20.04.2011 
 

Uzmanlaştırılmış Merkez Edinme Merkezleri Projesi (UMEM) kapsamında Ankara'dan 
gelen teknik heyet, Odamızı ziyaret etti. 

 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı, Milli Eğitim Bakanlığı, Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği ve TOBB Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesi tarafından ortaklaşa yürütülen 
UMEM Beceri 10 Projesi, il bazında sektör ihtiyaçlarını dikkate alarak işsizlik sorununu 
çözmeyi ve firmalara iyi yetişmiş ara elemanlar kazandırmaya devam ediyor. İŞKUR, Milli 
Eğitim Bakanlığı ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesi 
(TOBB ETÜ) temsilcilerinden oluşan teknik heyet, UMEM Beceri 10 kapsamında yürütülen 
çalışmalarla ilgili bilgi almak ve görüş alışverişinde bulunmak üzere Bozüyük'e geldi. Kurs 
yönetimi, katılımcı firmalar ve kursiyerler ile toplantılar düzenleyen teknik heyet, teorik eğitim 
veren meslek liselerini ve stajyer talebinde bulunan firmaları da ziyaret etti. 

 
Yapılan ziyarete İlçemizde Stajyer İşçi çalıştıran firma temsilcilerini de davet ettik ve 

TOBB temsilcileri ile bir araya getirerek uygulama hakkında detaylı bilgi edinmelerini 
sağladık. 

 
Toplantının ardından teknik heyet İlçemizde faaliyet gösteren firmalarda incelemelerde 

bulundu. 
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"TÜYAP İSTANBUL YAPI FUARINA  

ÜYELERİMİZ İLE BİRLİKTE KATILDIK" 
29.04.2011 

 
 İstanbul 34. Uluslararası Yapı Fuarı 2011 – Tüyap Kongre ve Fuar Merkezi Yapı 
sektörünün kalbi olan 34. Uluslararası İstanbul Yapı Fuarı'na 29 Nisan 2011 Cuma günü 
üyelerimiz ile birlikte katıldık. 
 

Tüm yapı sektörü bu fuarda buluştu ve 
yapı sektörünün devleri bir araya geldi. 
Uluslararası bir fuar olan İstanbul Yapı 
Fuarı bu yıl ağırlıklı olarak Rusya’dan 
gelen yapı sektörünün devlerine ve 
Avrupa’nın çeşitli ülkelerinden gelen 
firmalara ev sahipliği yaptı.  

 
81.000 metrekare alanda, bin 

100 katılımcı firma ve 110.000 
ziyaretçiyle buluştu. Dünyanın lider 
fuarcılık firmaları ile gerçekleştirdiği 
işbirlikleri sonucunda etki alanını 
genişleten Uluslararası Yapı Fuarı-
Turkeybuild İstanbul, bu yıl iki yeni etkinliği de 
beraberinde getirdi: “Konuk Ülke Rusya” Projesi ve “EKODünya Fuarı” 

 
Konuk Ülke Rusya Projesi: Yapı Fuarı İş Geliştirme Platformu kapsamında 

düzenlenecek olan “Konuk Ülke Projesi”, sektörün bölgedeki etkinliğini artırmak için bu yıl ilk 
kez gerçekleştirilecek. Yapı Fuarı-Turkeybuild İstanbul’un 2011 yılında ağırlayacağı konuk 
ülke ise Rusya oldu.  

 
 Bu kapsamda, fuar öncesinde ve fuar sırasında karşılıklı iş görüşmeleri, Rusya ve 
BDT pazarlarını hedefleyen özel etkinlikler, uzman görüşlerinin paylaşılacağı özel oturumlar 
ve iki ülke iş adamlarının yatırım tecrübelerini paylaştığı etkinlikler düzenlendi. Çalışmanın 
Türkiye ile Rusya arasındaki yapı malzemeleri ticaret hacmini artırması, müteahhitlik 
hizmetlerine hız ve kapsam kazandırarak, bu çalışmaların gelişmesine katkıda bulunması 
hedefleniyor. 
 
 EKODünya Fuarı: Uluslararası Yapı Fuarı-Turkeybuild İstanbul kapsamında bu yıl ilk 
kez düzenlenenen EKODünya Fuarı’nda, çevre dostu binalar, malzemeler, teknolojiler, 
alternatif enerji ve iklimlendirme sistemleri tanıtıldı. Fuar, “sürdürülebilir kalkınmayı 
hedefleyen alternatif enerji kaynakları, atık yönetimi ve ekolojik yapı elemanları” sektörlerini 
buluşturdu ilk ve tek, en kapsamlı etkinlik olma özelliğini taşıyor. 

 
 Yapı Fuarı-Turkeybuild 2011’in genişleyen fuar alanında “EKODÜNYA Çevre Dostu 
Binalar, Malzemeler, Teknolojiler, Alternatif Enerji ve İklimlendirme Sistemleri Fuarı” 
“sürdürülebilir kalkınmayı hedefleyen alternatif enerji kaynakları, atık yönetimi ve ekolojik yapı 
elemanları” sektörlerini buluşturdu.  
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BOZÜYÜK  
TİCARET VE SANAYİ ODASI  
GİRİŞİMCİLERİNİ ARIYOR..!  

UYGULAMALI GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMİ VE HİBE PROGRAMI 
11.05.2011 

 
BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ 

ODASI, KOSGEB işbirliğiyle 
gerçekleştirilen UYGULAMALI 
GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMİ için  şehir 
merkezinde billboardlara reklam yazıları 
astık, ayrıca yerel gazetelerde ve internet 
sitelerinde halkımıza duyurduk. 

 
İlanlarda Eğitimi başarı ile 

tamamlayıp iş planları hazırlayan ve 
‘’Katılma Belgesi’’alan 
Katılımcılar,işletmeleri kurdukları taktirde 
KOSGEB mevzuatı çerçevesinde 27 bin 
liraya kadar hibe,70 bin liraya kadar sıfır 
faizli kredi desteği alabilecekleri 
konusunda bilgilendirdik. 

 
BOZÜYÜK TSO’DAN  

TOBB VERGİ KOMİSYONUNA RAPOR  
Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı ve TOBB Vergi Komisyonu Üyesi Habib ESEL 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği'nin 66.Genel Kurulu'na sunulmak üzere hazırlanan vergi 
komisyonu raporunu TOBB organizasyonunda Ankara’da gerçekleştirilen Vergi Komisyonu 
Toplantısında Odamız adına sunudu.  

 
 ESEL tarafından komisyona 
sunulan rapor için İl Defterdarlığı, 
Bozüyük Vergi Dairesi Müdürlüğü, 
Bilecik SMMM Oda Başkanlığı, 
Bozüyük Vergi Dairesi Müdürlüğü, 
Bozüyük'te bulunan 11 adet banka 
şube müdürlükleri, Yeminli Mali 
Müşavir Münir ŞAHİN ve Bozüyük'te 
iş yapan bütün Mali Müşavirlerden 
görüş istendi 

Odamıza gönderilen görüş ve 
öneriler doğrultusunda Oda Yönetim 
Kurulu Üyelerimiz ve yine Odamız 
Bütçe ve Hesaplarını denetleme 
komisyonu Başkanımız ve Meclis Şeref 
Üyemiz Sn: Mustafa ÖZTÜRK ve Genel Sekreter Bedri ÖZTÜRK'ün çalışmaları sonucunda 
hazırlandı. 
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Bu çerçevede hazırlanan Raporumuzun bir örneği aşağıda verilmiştir.  
 
13-16 MAYIS 2011 TARİHLİ TOBB VERGİ KOMİSYON 
TOPLANTISINDA SUNULMAK ÜZERE HAZIRLANAN ÖNERİLER 
 
BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI’NIN VERGİ YASALARI VE MEVZUATLARI 

İLE İLGİLİ TALEP GEREKÇE VE ÖNERİLERİ  
 
1.TALEP :HER TÜRLÜ HARCAMANIN GİDER KABUL EDİLMESİ.  
GEREKÇE :KAYIT DIŞI EKONOMİ VE KARA PARA KULLANIMININ ÖNLENMESİ  
VERGİ TAHSİLATINDA ADALETİN SAĞLANMASI ..,  
ÖNERİ :HER TÜRLÜ HARCAMAYA DAİR BELGENİN MUHASEBE SİSTEMİ 

İÇERİSİNDE KAYDA ALINIP İŞLEM GÖRMESİ SONUCUNDA MÜKELLEFLERİN GERÇEK 
GELİR VE GİDERLERİ SONUCU OLUŞACAK GELİRLERİNİN ÜZERİNDEN 
VERGİLENDİRİLMELERİNİN SAĞLANMASI 

  
2.TALEP :ODALARA KAYIT OLMA VE KAYIT SİLME İŞLEMLERİ SIRASINDA VERGİ 

DAİRELERİ TARAFINDAN ODA KAYITLARININ İSTENEREK TAKİP EDİLMESİ ..  
GEREKÇE :VERGİ DAİRESİ VE ODA ÜYELERİ ARASINDA TİCARİ HAYATIN 

BAŞLANGICI VE BİTİŞİNDE EŞGÜDÜM SAĞLANMASI..,  
ÖNERİ :YENİ KAYIT VE KAYIT SİLME İŞLEMLERİ SIRASINDA VERGİ DAİRELERİ 

TARAFINDAN ODALARDAN BELGE, FAALİYET BELGESİ – TİCARET SİCİL 
TASDİKNAMESİ VB. İSTENMESİ  

 
3.TALEP :TİCARET SİCİLİ HARÇLARININ VERGİ DAİRESİ VEZNELERİNİN YANI 

SIRA BANKALAR TARAFINDAN DA TAHSİLATLARININ GERÇEKLEŞTİRİLEBİLMESİ  
GEREKÇE :ŞAHIS VE FİRMA TİCARİ İŞLEMLERİNİN HIZLANDIRILMASI .., VERGİ 

DAİRELERİNDEKİ İŞ YÜKÜNÜN AZALTILMASI  
ÖNERİ :KAMU VE / VEYA ÖZEL BANKALARIN BAZILARI VEYA TAMAMINDAN 

TİCARET SİCİLİ HARÇLARININ TAHSİL EDİLEBİLMESİNİN SAĞLANMASI  
 
4. TALEP :ODA ÜYESİ GELİR VE KURUMLAR VERGİSİ MÜKELLEFLERİNİN  
MUNZAM AİDAT TESPİTLERİNE ESAS ALINAN VERGİ MATRAHLARININ 

GÖRÜNTÜLENEBİLMESİ AMACI İLE ELEKTRONİK ORTAMDA BU BİLGİLERİN 
PAYLAŞIMA AÇILMASI  

GEREKÇE :TOBB A BAĞLI ODA ÜYELERİNİN MUNZAM AİDATLARININ (GELİR VE 
KURUMLAR VERGİSİ MATRAHI ÜZERİNDEN % 0 8) TESPİTİ SIRASINDA İŞLEMLERİN 
DAHA HIZLI VE DOĞRU OLARAK SONUÇLANDIRILMASI ARADA DOĞAN YAZIŞMA VE 
BÜROKRATİK ENGELLERİN KALDIRILMASI  

ÖNERİ :GELİR VE KURUMLAR VEGİSİ MATRAHLARININ ELEKTRONİK ORTAMDA 
ODALARA VERİLECEK ÖZEL KULLANIM İZNİ İLE ELEKTRONİK ORTAMDAN 
GÖRÜNTÜLENEBİLMESİ  

 
5.TALEP: KATMA DEĞER VERGİSİ ORANLARININ TEK ORAN ÜZERİNDEN 

UYGULAMAYA BAŞLANMASI  
GEREKÇE: FARKLI ÜRÜN VE HİZMETLER İÇİN ÇOK FARKLI ŞEKİLLERDE 

KULLANILAN KDV ORANLARININ TİCARİ HAYATTA VERGİ KAYIP VE KAÇAĞI İLE 
SUİSTİMALLERE SEBEP OLMASI  

ÖNERİ: TÜM MAL VE HİZMETLER İÇİN KABUL EDİLEBİLİR VE ÖDENEBİLİR BİR 
TEK SABİT ORANIN TESPİT EDİLMESİ , KDV DAHİL.., KDV HARİÇ ŞEKLİNDEKİ 
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KARMAŞA YARATAN UYGULAMALARA SON VERİLEREK KDV DAHŞİLDİR TEK 
UYGULAMASINA GEÇİLMESİ  

 
6.TALEP : VERGİ MÜKELLEFLERİNİN DOSYA VE KAYITLARININ İNCELEME 

SÜRESİNİN GERİYE DÖNÜK OLARAK 5 YILDAN 3 YILA İNDİRİLMESİ.  
GEREKÇE :VERGİ İNCELEMELERİNİN GERİYE DÖNÜK 5 YILLIK SÜRE 

İÇERİSİNDE YAPILMASI SONUCU NEREDE İSE TAHSİLİ ,MKANSIZ HALE GELEBİLECEK 
VERGİ VE CEZALARIN OLUŞMASI  

ÖNERİ :3 YIL İÇERİSİNDE BELLİ PERİYOTLAR HALİNDE DAHA ETKİN VE HIZLI 
TETKİK VE İNCELEME YAPILMASI .., İNCELEMLER SONUCUNDA YAPILACAK VERGİ 
TAHAKKUK VE TARHİYATLARINDA GECİKME ZAMMININ TAHAKKUK VE TARHİYAT 
GÜNÜNDEN BAŞLAMASININ SAĞLANMASI  

 
7.TALEP : DEFTERDARLIK VERGİ DAİRESİ MÜDÜRLÜKLERİ VB. BİRİMLERDE 

GÖREV ALAN PERSONEL SAYISININ İHTİYACA CEVAP VERMESİ.  
GEREKÇE :İŞ YÜKÜ VE YOĞUNLUĞU SEBEBİ İLE DEFTERDARLIK VE VERGİ 

DAİRELERİNDE YAŞANAN YIĞILMA VE BİRİKMELER..,  
ÖNERİ :DEFTERDARLIK.., VERGİ DAİRELERİ VB. MALİYE BAKANLIĞINA BAĞLI 

BİRİMLERİN İŞ YÜKÜ VE YOĞUNLUKLARININ OBJEKTİF KRİTERLERE GÖRE TESPİT 
EDİLEREK İSTİHDAM İHTİYACININ BELİRLENMESİ  

 
8.TALEP :GEÇİCİ VERGİ DÖNEMLERİNİN 4 TEN 2 YE DÜŞÜRÜLMESİ  
GEREKÇE :MUHASEBE İŞLEMLERİNDE BÜROKRATİK SIKINTILARIN YAŞANMASI 

VE BEYAN SÜRELERİ ARASINDA ÇOK AZ ZAMAN FARKI OLMASI  
ÖNERİ :YILDA 2 DEFA GEÇİCİ VERGİ VERİLMESİ GELİR VE KURUMLAR VERGİSİ 

BEYAN SÜRELERİNE HAZIR HALE GETİRİLECEK DÖNEMLERİN TERCİH EDİLMESİ.  
 
9.TALEP :E-BEYANNAME ŞİFRELERİNİN KULLANICILARININ SINIRLANDIRILMASI   
GEREKÇE :ŞİRKET ÇALIŞANLARI VE ŞAHISLAR BAZINDA VERİLEN E 

BEYANNAME ŞİFRELERİNİN YERSİZ VE YANLIŞ.., KÖTÜ KULLANIMLARININ ÖNÜNE 
GEÇİLMESİ  

ÖNERİ :E – BEYANNAME ŞİFRELERİNİN SADECE 3568 SAYILI YASA İLE 
YETKİLENDİRİLEN MESLEK MENSUPLARINA VERİLMESİ ..,  

 
10.TALEP :BABS FORMLARI ÜZERİNDE YAPILAN DÜZELTME BEYANLARI 

SONUCUNDA KESİLEN CEZALARIN KALDIRILMASI  
GEREKÇE :MESLEK MENSUPLARI İLE MÜKELLEFLERİN KARŞI KARŞIYA 

GELMELERİ VE YÜKSEK CEZA RAKAMLARI  
ÖNERİ :BABS FORMLARININ DÜZELTME BEYANLARININ DAHA ÖZENDİRİCİ 

HALE GETİRİLMESİ VE DAHA HAFİF YAPTIRIMLARIN UYGULAMAYA ALINMASI  
 
11.TALEP :VERGİ İNCELEMELERİNDE TALEP EDİLEN BELGELERDE YASALARA 

UYULMASI  
 
GEREKÇE :VERGİ İNCELEMELERİNDE GENEL HÜKÜMLERE UYGUN ELGELER 

DIŞINDA ÇOK FARKLI VE BAZEN İLGİSİZ BELGE VE BİLGİ TALEPLERİNİN OLMASI..,  
 
ÖNERİ :V.U.K. ÇERÇEVESİNDE BELİRLENEN SINIRLAR İÇERİSİNDE 

İNCELEMELERİN YÜRÜTÜLMESİ  
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BU TALEP., GEREKÇE VE ÖNERİLERİMİZE EK.., SİSTEMİN GENELİNE İLİŞKİN 

OLARAK..,  
1- VERGİDE HAKSIZ REKABETİN ÖNLENMESİ İÇİN.., SEKTÖRLERE GÖRE 

BEYAN EDİLECEK EN ALT MATRAHIN BELİRLENMESİ. (ORANSAL OLARAK).  
BU MATRAHIN ALTINDA KALANLARIN AÇIKLAMA YAPMASINI İSTEMEK  
AÇIKLAMA YETERSİZ İSE İNCELEMEYE SEVK ETMEK..,  
 
2- ÇALIŞAN SAYILARINA GÖRE SINIFLANDIRMALAR YAPARAK , ÇALIŞANLAR 

ÜZERİNDEN KESİLEN VERGİ VE SİGORTADA İNDİRİME GİTMEK.., KOŞUL OLARAK DA 
VERGİ VE SSK YI ZAMANINDA ÖDEME ÖN ŞARTI İSTEMEK,BU SURETLE DE 
İSTİHDAMI ARTTIRMAYA TEŞVİK ETMEK..,  

 
3- VERGİ DENETİMLERİNDE YMM VE SMMM’LERDEN YARARLANMAK. TÜRMOB 

İLE YAPILACAK ORTAK ÇALIŞMA İLE VERGİ DENETİMLERİNİ KURULACAK BAĞIMSIZ 
SMMM – YMM DENETİM BÜROLARI YOLU İLE YAPMAK..,  

BUNLARI DENETLEYECEK TURMOB VE MALİYE BAKANLIĞI KATILIMI İLE ÜST 
BAĞIMSIZ DENETİM KURULUŞU İLE DENETİMİ YAYGINLAŞTIRMA  

 
4-NAYLON FATURA KULLANIMININ ÖNLENMESİ İÇİN FATURAYI DÜZENLEYEN 

ŞİRKET VEYA ŞAHISLARIN SİCİL VE VERGİ KAYITLARININ DONDURULMASI VERGİ 
MÜKELLEFİYETLERİNİN GEREKİRSE İPTAL ETTİRİLMESİ.  

BU ÖNERİYE KATKI SAĞLANMASI ADINA MALİYE VERİ TABANINA MALİ 
MÜŞAVİRLERİN DE ULAŞIMININ SAĞLANMASI  

 
5- YURT İÇİNDE İHRAÇ KAYITLI MALI NAKLEDEN NAKLİYECİYE BU NAKLİYE İLE 

İLGİLİ KDV İADE VE TECİL SİSTEMİNİN GETİRİLMESİ (İHRAÇ KAYITLI ÜRÜN İMALATI 
YAPAN FİRMALAR GİBİ)  

 
6- 18 YAŞINI DOLDURMUŞ HER TÜRK VATANDAŞININ NASIL OY KULLANMA 

HAKKI VARSA EKONOMİK VE MALİ YÖNDEN DE TAKİP VE KONTROLLERİNİN 
SAĞLANMASI İÇİN YILLIK GELİR VERGİSİ BEYANNAMESİ UYGULAMASINA GEÇİLMESİ 
(HER VATANDAŞ GELİR VERGİSİ BEYANNAMESİNİN VERSİN)  

(BUNUN SONUCUNDA BELGE DÜZENİNİN YERLEŞMESİNE FAYDA 
SAĞLAYACAK)  

(BUNUNLA KİŞİSEL EKONOMİK DURUMUN NET TESPİT VE KONTROLÜNÜN 
SAĞLANMASI GERÇEKLEŞECEK)  

 
7- HER TÜRLÜ VERİLECEK BEYANNAMEDE YİNE HER TÜRLÜ HARCAMALARIN 

GİDER KABUL EDİLMESİ VE BÖYLECE DE BELGE DÜZENİNİN YERLEŞMESİ VE 
KAYITDIŞI UYGULAMALARIN ÖNÜNE GEÇİLMESİ )  

 
8- VAKIF ÜNİVERSİTELERİNİN FATURALARININ EĞİTİM GİDERİ OLARAK KABUL 

EDİLMESİNİN SAĞLANMASI. 
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BOZÜYÜK TSO 

66.TOBB GENEL KURULUNDA  
16.05.2011 

 
Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Yöneticileri ile Kadın ve Genç Girişimciler Kurulu 

Temsilcileri TOBB Genel Kurulu’na katıldılar.  
Bu yıl 66.sı gerçekleştirilen 

Olağan Mali Genel Kurula Bozüyük 
TSO’yu temsilen Meclis Başkanı 
Osman TEKELİ, Yönetim Kurulu 
Başkanı Habib ESEL, Meclis 
Başkan Yardımcısı Ali ÇOBAN, 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Hüseyin ELMAS, Bozüyük TSO 
Meclis Üyesi ve TOBB Genel Kurul 
Delegesi Murat ŞEKER, Yönetim 
Kurulu Üyesi Sabri KATRANCI, 
Oda Genel Sekreteri Bedri 
ÖZTÜRK katıldı. 

 
Genel Kurula Bozüyük TSO 

adına Kadın Girişimcilerimizden 
Başkan Yardımcısı Hülya Esel, 
Gülsen Sünal ve Nurcan Özçakır, 

Zekiye Baba katıldılar.  
 
Genel Kurulda TOBB un ev sahipliğinde Genç Girişimcilerimiz de yer aldılar. 

Toplantıya Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Fikret KARAÇALI katıldı.  
 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin (TOBB) 66. Genel Kurulu Ankara’da TOBB 

Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesi (ETÜ) Salonu'nda gerçekleştirildi. Başbakan Recep Tayyip 
Erdoğan ve CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu’nun da katıldığı Genel Kurul’un açılış 
konuşmasını yapan TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, kavgaya ve çatışmaya değil, 
huzura ve diyaloğa ihtiyaç olduğunu belirterek, “Biz birlikte güçlüyüz” mesajı verdi. 
 
 TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu “Demokrasi ve kalkınmayı sekteye uğratacak 
her girişimin karşısında duralım. Türkiye’yi güçlü ekonomisiyle, kaliteli demokrasisiyle, 
yükselen yıldız haline getirelim. Geçmişle hesaplaşmaya takılıp kalmayalım. Geçmişimizdeki 
yanlışlarla yüzleşelim, ama yüzümüzü daha aydınlık olan ortak geleceğimize çevirelim. Bir 
taraftan ekonomimizi büyütürken, diğer yandan eğitimiyle, sağlığıyla, güvenliğiyle bütün 
yaşam kalitesini yükseltelim.” dedi. 

 
Genel kurula, Başbakan Recep Tayyip Erdoğan ve CHP Genel Başkanı Kemal 

Kılıçdaroğlu’nun yanı sıra, Devlet Bakanı ve Başbakan Yardımcısı Ali Babacan, Devlet 
Bakanı Zafer Çağlayan, Sanayi ve Ticaret Bakanı Nihat Ergün, CHP Genel Başkan 
Yardımcıları Umut Oran, İzzet Çetin, Faik Öztrak, Gürsel Tekin, Genel Sekreter Bihlun 
Tamaylıgil, TOBB delegeleri ve misafirler katıldı. 
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BOZÜYÜK 

SOSYAL GÜVENLİK MERKEZ MÜDÜRLÜĞÜ YÖNETİCİLERİ  
ODAMIZ YÖNETİCİLERİNİ ZİYARET ETTİ.  

18.05.2011 
 

Sosyal Güvenlik Haftası nedeniyle Bozüyük Sosyal Güvenlik Merkez Müdürlüğü 
Yetkilileri Sosyal Güvenlik Haftası etkinlikleri çerçevesinde Odamızı ziyaret ettiler. 

 
 
Bozüyük Sosyal Güvenlik Merkez Müdürü Mehmet KELEŞ'in Kurum yetkilileri ile 

birlikte hazır bulunduğu toplantıya yine.., 
 
Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası adına Meclis Başkanı Osman TEKELİ , Yönetim 

Kurulu Başkanı Habib ESEL, Meclis Başkan Yardımcısı Ali ÇOBAN, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Hüseyin ELMAS, Meclis Başkan Yardımcısı Ali ÇOBAN, Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Buğra LEVENT, Yönetim Kurulu Üyeleri Sabri KATRANCI ve Oda Genel 
Sekreteri Bedri ÖZTÜRK katıldılar.  

 
Toplantı katılımcıların karşılıklı olarak tanışmaları ile başladı. Sosyal Güvenlik İl 

Müdürü Mehmet KELEŞ Sosyal Güvenlik Sisteminin, toplumsal yardımlaşmayı kişilerin 
vicdanına bırakmayıp kurumsal hale getirerek devlet eliyle sağladığını ifade etti.  

 
Kentimizin ve bölgemizin genel durumu ve sorunları üzerinde yapılan 

değerlendirmelerden sonra toplantı kurumlar arası işbirliğinin önemi ve birlik ve beraberlik 
halinde hareket etmenin gereğine işaret edilerek sona erdi.  
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BOZÜYÜK TSO 'DAN 
GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMİ 30.05.2011 

 
Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası ve KOSGEB işbirliğiyle düzenlenen ‘Uygulamalı Girişimcilik 

Eğitimleri’ne Bozüyüklü girişimcilerden yoğun 
ilgi oldu. 

İlk etapta 30 kursiyer ile başlayacak olan 
kurs için Bozüyüklü yaklaşık 70 adet girişimcinin 
müracaat ettiği kursa Eskişehir den de yoğun 
ilgi oldu, kursiyer adedinin sınırlı olması sebebi 
ile Eskişehir'den yapılan müracaatlar kabul 
edilmedi.  

Bozüyük'ten müracaat eden girişimciler 
arasından 30 adet girişimci 25.05.2011 
tarihinde Bozüyük Teknik ve Endüstri Meslek 
Lisesi konferans salonunda yazılı test ve sözlü 
mülakat elemelerine tabi tutuldular.  

Yapılan elemelerde başvurular .., 
planlanan iş fikirleri, iş fikirlerinin 
uygulanabilirliği, farklılığı, KOSGEB'in destekleyip desteklemediği gibi kriterlere göre değerlendirildi. 
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SARAR AVM BOZÜYÜK'TE AÇILDI 

06.06.2011 
 

 Sarar Grubu'nun dünya markalarını Bozüyük'te yaptırdığı kervansaray mimarisine sahip 
alışveriş merkezinde bir araya getiren büyük proje Sarar AVM törenle hizmete girdi. 50 milyon dolara 
mal olan merkezde 120 dükkan ve 5 bin metrekarelik büyük mağaza bulunuyor. 

 

 Sarar AVM'nin açılış kurdelesini Bozüyük Belediye Başkanı Ahmet Berberoğlu ve 
konuklarıyla birlikte kesen Sarar Yönetim Kurulu Başkanı Cemalettin Sarar "Bu güzel açılış Bozüyük 
halkı için, ülkemiz için, hayırlara vesile olsun" dedi. "Eskiden Avrupa'ya gittiğimizde dünya markalarına 
zincir mağazalara özenirdik, şimdi Türkiye bu konuda önemli bir adres oldu" diyen Sarar, "Ülkemiz çok 
büyük, Türk insanı çok cesaretli" şeklinde konuştu.  

 Tamamlandığında bin kişiye istihdam yaratacak AVM ile ilgili bilgiler veren Cemalettin 
Sarar, "Alışveriş merkezimiz istanbul, Eskişehir, Kütahya, Afyon, Uşak, Isparta, Antalya güzergahının 
kavşak noktasında. AVM'de bugün 15 mağaza faaliyete başladı. Diğer mağazalarda hazırlıklarını 
tamamlayarak, hizmet vermeye başlayacak" dedi. 

 Bozüyük Belediye Başkanı Ahmet Berberoğlu da ilçeye yaptığı bu güzel yatırım 
nedeniyle Sarar Yönetim Kurulu Başkanı Cemalettin Sarar'a teşekkür ederek, "Bozüyük için yapılan 
her türlü yatırımı sonuna kadar destekliyoruz. Buz tesislerde bin kişi istihdam edelecek. Aileleriyle 
birlikte bu sayı 5 bin kişi olacak. İlçemize hayırlı, uğulu olsun" dedi. 

 Açılışa Sarar Yönetim Kurulu Başkanı Cemalettin Sarar ve kardeşleri Celalettin Sarar, 
Sebahattin Sarar, Bozüyük Belediye Başkanı Ahmet Berberoğlu, Eskişehir Ticaret Odası Başkanı Harun 
Karacan, Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Osman Tekeli, faaliyete başlayan mağaza 
yöneticileri ve vatandaşlar katıldı. 
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BOZÜYÜK TSO PROJESİNİ  
BEBKA KABUL ETTİ.  

13.06.2011 
 

 Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası'nın BEBKA Bursa Eskişehir Bilecik Kalkınma Ajansı 
tarafından yürütülen “2011 Yılı Doğrudan Faaliyet Desteği Programı” çerçevesinde 
hazırladığı Projesi kabul edildi.  
 
 Bozüyük TSO tarafından hazırlanan 
İhracat Potansiyelinin Geliştirilmesi İçin 
Sorun Tespiti ve Çözüm Önerileri 
Konulu Proje BEBKA “Kalkınma 
Ajans’larının Kuruluşu, 
Koordinasyonu ve Görevleri 
Hakkında Kanun” hükümleri 
uyarınca incelenerek kabul 
edildi.  
 
 22 Şubat 2011 tarihinde 
kamuoyuna duyurulan program 
çerçevesinde Bursa, Eskişehir ve 
Bilecik il merkezleri düzenlenen 3 adet 
Bilgilendirme Toplantısına toplamda 184 kişi 
katıldı. Son başvuru tarihi olan 13 Mayıs 2011 saat 17:00 
itibariyle proje başvurularının kabulü sona erdi. 2011 yılı Doğrudan Faaliyet Desteği Başvuru 
Rehberi ‘2.1.1.Başvuru Sahibinin Uygunluğu’ bölümünde belirtilen kurum ve kuruluşlara açık 
olan “Doğrudan Faaliyet Desteği Programı” 2011 yılı Destek Programına 71 adet proje 
başvurusu sunuldu. 
 
 Değerlendirme sürecinin ilk aşaması olan ön inceleme sürecinde, idari kontrol ve 
uygunluk kontrolleri yapılmış olup, 71 adet proje başvurusunun 66’sı, ön incelemede uygun 
bulunup teknik ve mali değerlendirme aşamasına geçmiş, 5 adet proje başvurusu ön 
inceleme sonucunda değerlendirme sürecine dâhil edilmemiştir.  
 
Ön inceleme sürecinde uygun bulunan toplam 66 adet proje başvurusu, konuyla ilgili 
uzmanlık ve tecrübeleri dikkate alınarak belirlenen ajans uzmanları tarafından proje 
değerlendirme kriterlerine göre puanlanarak ilgili kriterlere göre puanlanarak 
değerlendirilmiştir. Sonuç olarak projelerin tamamının puanlamaları incelenerek 
desteklenmesi tavsiye edilen asil ve yedek proje listesi oluşturulmuştur. 
 
 18 Mayıs 2011 tarihinde yapılan Yönetim Kurulu Toplantısında başvurular 
değerlendirilmiş olup mali destek almaya hak kazanan asil ve yedek projelere karar 
verilmiştir. BEBKA Genel Sekreterliği tarafından Yönetim Kurulu tarafından onaylanan 
projelerin bütçe kalemleri ve tutarları incelenmiş ve revize edilmiştir. 
 
 “2011 Yılı Doğrudan Faaliyet Desteği Programı” kapsamında sağlanacak toplam 
destek tutarı 900.000 TL olup, bu tutar başarılı bulunan ve yüksek puan alan projelere tahsis 
edilmiştir. 
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MÜSTEŞAR YARDIMCISI SN:ERSÖZ  
BOZÜYÜK TSO DA "UMEM" İ DEĞERLENDİRDİ.  

13.06.2011  
 

 Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı Müsteşar Yardımcısı Halis Yunus Ersöz, ve 

beraberindeki heyet Bozüyük TSO 

da bir süredir yürütülen UMEM 

Uzmanlaşmış Meslek 

Edindirme Merkezleri Projesini 

değerlendirdi.  

 Bozüyük TSO'da 
gerçekleşen toplantıya İş Kur 
Bilecik İl Müdürü Zihni 
YALÇIN, Bilecik TSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Sn: Ahmet 
ÖZÜNLÜ, Bozüyük TSO 
Meclis Başkanı Osman 
TEKELİ, Yönetim Kurulu 
Başkanı Habib ESEL, Muhasip 
Üye Buğra LEVENT ve 
Yönetim Kurulu Üyesi Sn: 
Sabri KATRANCI katıldılar.  
 
 BECERİ 10 UMEM "Uzmanlaşmış Meslek Edindirme Merkezleri " Projesi adı altında 
bir süredir bölgemizde yürütülen çalışmaların yerinde değerlendirilmesi amacı ile yapılan 
toplantıda UMEM Kurs Yönetim Birimi Üyeleri de hazır bulundular.  
 
 Karşılıklı tanışma ile başlayan toplantıda Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı 
Müsteşar Yardımcısı Sn: Halis Yunus ERSÖZ UMEM Projesi kapsamında Ülke genelinde 
yapılan çalışmalar ve nitelikli eleman ihtiyacının her geçen gün arttığı ve bu ihtiyacın 
önümüzdeki yıllarda daha da artacağı yönünde görüşlerini belirtiler.  
 
 ERSÖZ değerlendirmelerinde İşverenlerin ihtiyaç duydukları nitelikli elemanların 
yetiştirilmesi adına çok önem verdikleri projenin süreç içerisinde bazı sıkıntı ve problemler ile 
karşılaşıldığını fakat bunların özellikle işverenlerden alınan öneriler üzerine hızla düzeltilmeye 
başlandığını.., 
 
 Yine büyük Sanayi Kuruluşlarına ev sahipliği yapan Bilecik ve Bozüyük te uyumlu bir 
çalışma gözlemlediğini önümüzdeki günlerde Proje adına daha büyük hedef ve beklentilerinin 
oluğunu ifade ettiler.  
 
 Bilecik İş Kur, İl Milli Eğitim Müdürlüğü, Bilecik ve Bozüyük Endüstri Meslek Liseleri 
Müdürlükleri, Bilecik ve Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odaları temsilcilerinden oluşan UMEM 
Projesi Kurs Yönetim Birimi üyeleri yapılan çalışmalar ve karşılaşılan sorunları ve çözüm 
önerilerini dile getirdiler. 
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7. ÇEVRE ODA VE BORSA BAŞKANLARI İSTİŞARE TOPLANTISI ODAMIZ 

EV SAHİPLİĞİNDE BOZÜYÜK'TE YAPILDI 
07.07.2011 

 
 Grand Çalı Otelde Düzenlenen Toplantıya, MHP Bilecik Milletvekili Bahattin Şeker, 
Bozüyük Kaymakamı Oktay Kaya, Afyonkarahisar, Bilecik, Bozüyük, Eskişehir, Kütahya ve 
Uşak Ticaret Odaları, Sanayi Odaları, Ticaret ve Sanayi Odaları ile ticaret Borsaları 
temsilcileri katıldı.  

 

 
 Toplantıda konuşan MHP Bilecik milletvekili Bahattin Şeker, Konya ve Kayseri gibi iller 
teşvik kapsamına alınarak Bilecik’in teşvik kapsamına alınmadığını ve bunun yanlış bir 
uygulama olduğunu söyledi. 
 
 Bilecik’in 250 tane köyü olduğunu ve seçim zamanında bunlardan 235’ini gezdiğini 
belirten Şeker, şunları söyledi: 
 
 “Köylerin perişan olduğunu gördüm. Her yer perişan. Şuan ki mazot parası ve gübre 
parası yüksek olmasından dolayı çoğu tarlasını ekmiyor. Ülkemizde mazot pahalı. Biz 
nakliyatçılık yaptığım dönemlerde Yunanistan’a gidiyorduk. Yunanistan’da kırmızı mazot var. 
Tarımda, sulamada ve diğer işlerde bu mazot kullanılıyor. Normal bir arabada o mazotu 
kullanan kişi yakalandığında, o dönemlerde ağır bir para cezasına çaptırılıyordu. Bu mazot 
sadece çiftçiye uygulanan bir yakıt. Belki bu Türkiye’de de olabilir. Diğer bir konu, yeni bir 
ticaret kanunu geliyor. Bununla ilgili Ticaret odalarının çok iyi şekilde bilgilendirmesi lazım. 
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Ben buna katılıyorum. Türkiye’de on numaralı yağ yasak ama gidin Pamukova tarafına her 
yerde on numara yağ bulabilirsiniz. Biz tekstil sektöründede vardık. Ülkemizde yüzlerce 
merdiven altı çalışanlar vardı. Yani bu konulara odalar birliğinin daha aktif katılmalarını 
istiyorum. Ayrıca Toprak fabrikaların kapanması Bozüyük ekonomisini çok etkiledi. 
Eskişehir’e yeni fabrikalarda kuruluyor. Bu yüzden Eskişehir belki pek etkilenmedi ama 
ilçemizi çok etkiledi. Bu konu hakkında bir şeylerin yapılması gerekiyor. Bu işe Eskişehir 
Milletvekili arkadaşlarımız ile birlikte çok iyi girmemiz lazım.” 
 

 Bozüyük Kaymakamı Oktay Kaya, şu anda 
Türkiye’de 3-5 ürün dışında her şeyin üretilebilir 

durumda olduğunu söyledi. 
 

 Toplantıda, işçi maliyetlerinin, 
pazarda rekabeti ciddi anlamda sıkıntıya 
soktuğu konusundan bahsedildiğini belirten 
Kaya, “Tabi bu saatten sonra geriye dönüp 
işçilik maliyetlerini azaltalım deme 

olasılığımız yok. Ne sigortadan taviz 
verebiliriz, ne de geldiğimiz demokrasi 

çağında bunlardan fedakarlık yapma olasılığımız 
yok. Bunun için yapabileceğimiz yegane şey, herhalde 
verimliliği attırmak, yeni ürünleri yeni tasarımlar geliştirmek ve bu 
sayede rekabet edebilmek. Bu anlamda da sanayi ticaret odalarımız, ticaret borsalarımızın 
üzerine düşen görev, UMUM gibi benzeri projelerin daha yoğun bir şekilde faaliyete 
geçirilmesi” dedi. 
 
 Günümüzde işsizliğin ve iş arayanların çok olduğunu kaydeden Kaya, şöyle devam 
etti: 
 
 “Dolayısıyla nitelikli iş gücü ihtiyacımızın yoğun olduğunu hepiniz hissediyorsunuzdur. 
Kaliteli eleman eksikliği de ülkemizin genel bir sorunu. Bölgesel olarak benim gördüğüm, 
bölgenin potansiyelinin ortaya çıkartılması ihtiyacı var. Bunun için de sanayisinden ticaretine, 
madenciliğinden hayvancılığına ve turizmine kadar bir envanter çalışması yapılabilir. Bu 
anlamda üniversitelerden, kalkınma ajanslarından istifade 
edilebilir diye düşünüyorum.” 
 
 Bozüyük Ticaret Ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Habib Esel ise, Bozüyük’ün 
1970’li yıllarda Bilecik’in teşvik kapsamına 
alınmasıyla beraber o dönemlerde hızlı bir 
gelişme kaydettiğini belirterek, şöyle devam 
etti:“O  dönemlerde büyük firmaların 
yatırımlarıyla birlikte ismini duyurmayı 
başarmıştır. Bozüyük’te ilk fabrika 1926 yılında 
kurulmuş Albay İbrahim Çolak’a ait kereste 
fabrikasıdır. Bozüyük’e sektörler bazında baktığımız 
zaman seramik sektörü ağırlıklıdır. Bunun dışında kablo 
sektöründen alçı sektörüne kadar ağır makine parçaları da dahil olmak 
üzere birçok ürün üretilmektedir. Buda Bozüyük’ün geniş bir ürün üretme yelpazesinin 
olduğunu göstermektedir. 1990’da duraklama dönemine girdik. 1994’te Organize Sanayi 
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Bölgesini kurmuş olmamıza rağmen bu bölgemizde çok fazla fabrika olmadığını da 
görüyoruz. Bozüyük’ün gelişmesi için bu bölgedeki fabrikaları çoğaltmamız gerektiğini de 
şahsen düşünüyorum. İlçemizde, sanayi kuruluşlarını baz aldığımız zaman yaklaşık 13 bin 
kişilik bir istihdam potansiyeli vardır.  
 
 Hızlı tren projemiz halen devam ediyor. Eskişehir-Ankara hızlı tren seferlerine ilçemiz 
ev sahipliği yapacaktır. Proje tamamlanmasının ardından kendimize Eskişehir’e ve İstanbul’a 
yaklaşık 1 buçuk saatte ulaşım imkanı sağlanmış olacaktır. Lojistik köyle alakalı, proje çok 
hızlı ilerleyen bir projeydi. Şubat ayından itibaren sözleşme yapılacak ve ihaleye çıkacak diye 
bekliyoruz. Fakat dün itibariyle genel müdürlükle yaptığımız istişarelerle lojistik köyün 
rakamının çok büyük olduğu ve bunun küçültülerek kurulması gerektiğini bildirdiler. Bundan 
dolayı bu konunun biraz geri geri gitmeye başladığını düşünüyorum.” 
 
 Toplantının ardından, misafirlere İlçemiz için büyük önem taşıyan ve Türk Ulusu için 
bir başlangıç noktası olan Metristepe Zafer Anıtı yerinde tanıtıldı, gelen misafirlerin 
Metristepe anıtı ve çevresinden oldukça etkilendikleri görüldü. 
 

73.GARANTİ ANADOLU SOHBETLERİ 
TOPTANTISI'NA KATILDIK.  

27.07.2011 
 

 Garanti Bankası ve Dünya 
Gazetesinin birlikte organize ettiği 
Anadolu Sohbetleri 73. toplantısı Bilecik 
Üniversitesi Rektörlüğü konferans 
salonunda gerçekleştirildi. 
 
 Toplantının açılışını Garanti 
Bankası Genel Müdür Yardımcısı Nafiz 
KARADERE yaptı. Açılış konuşmasının 
ardından Bozüyük Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı sayın 
Habib ESEL, Bilecik, Bozüyük ve Ülke 
Genelini ilgilendiren ve çözüme 
ulaştırılması gereken konuları şöyle 
aktardı;  

 
BOZÜYÜK VE EKONOMİ 

 
 BİLECİK VE İLÇELERİ İLE 

BİRLİKTE BÖLGENİN BİR 
FOTOĞRAFININ ÇEKİLECEĞİ VE 

DETAYLARI İLE DEĞERLENDİRİLECEĞİ BU TOPLANTININ BAŞINDA SİZLERE KISACA 
İLÇEMİZ BOZÜYÜKTEN BAHSEDEREK KONUŞMAMA BAŞLAMAK İSTİYORUM. 
 
 BOZÜYÜK 1970 Lİ YILLARIN ORTALARINDA DEVLET TARAFINDAN ÇIKARILAN 
ÖZEL TEŞVİKLER SAYESİNDE BÖLGE DIŞINDAN GELEN BÜYÜK ÖLÇEKLİ 
YATIRIMLARA EV SAHİPLİĞİ YAPMAYA BAŞLAMIŞTIR. BU ANLAMDA İLÇEMİZ 
BOZÜYÜK 57000 MERKEZ NÜFUSA SAHİP BİR SANAYİ ŞEHRİDİR.  
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 BOZÜYÜK, İSTANBUL ANKARA BURSA GİBİ BÜYÜK ŞEHİRLERİ BİRBİRİNE 
BAĞLAYAN KARAYOLU VE DEMİRYOLLARININ KESİŞME VE KAVŞAK NOKTALARI 
ÜZERİNDE KURULMUŞTUR.  
 
BUGÜN BOZÜYÜK İRİLİ UFAKLI YAKLAŞIK 50 SANAYİ KURULUŞUNUN FAALİYET 
GÖSTERDİĞİ BÜYÜK BİR SANAYİ KENTİ DURUMUNU ALMIŞTIR.  
 
 ÜRETİM KONUSUNA GÖRE BİR SINIFLANDIRMAYA GİDİLECEK 
OLURSA,AĞIRLIK.., SERAMİK, KARO, VİTRİFİYE TÜRÜ ÜRETİM YAPAN TESİSLERİN 
ELİNDE BULUNMAKTADIR.  
 HER NE KADAR AĞIRLIKLI SEKTÖR SERAMİK, VİTRİFİYE VE SERAMİK YAN 
SANAYİ OLARAK GÖRÜLSE DE ..,BUGÜN İLÇEMİZDE .., BİSKÜVİ, SÜNGER, 
RADYATÖR, KOMBİ, ŞOFBEN, KLİMA,MUHTELİF KABLO, İPLİK, CAM BARDAK, 
ALABALIK,YUMURTA,ALÇI VE BLOK, SIHHİ TESİSAT VE ARMATÜR İMALATI GİBİ ÇOK 
GENİŞ BİR ÜRETİM YELPAZESİ MEVCUTTUR.  
 
 İHRACAT  
 
 YUKARIDA BAHSETTİĞİMİZ BU ÜRETİMLERİ GERÇEKLEŞTİREN SANAYİ 
KURULUŞLARIMIZ ÜRÜNLERİNİ HALEN DÜNYANIN DÖRT BİR YANINA İHRAÇ 
ETMEKTEDİRLER.  
 
 2010 YIL SONU İTİBARİYLE İLÇEMİZDE İHRACATA YÖNELİK ÜRETİM YAPAN 
YAKLAŞIK 30 FİRMANIN TOPLAM İHRACATLARI 500.000.000.$ CİVARINDA TAHMİN 
EDİLMEKTEDİR.  
 
 İSTİHDAM  
 
 2010 YIL SONU İTİBARİYLE TÜRKİYE İŞ KURUMU BOZÜYÜK İLÇESİ VERİLERİNE 
BAKTIĞIMIZDA İLÇEMİZDE TOPLAM 1461 KAYITLI FİRMADA 14.326 KİŞİ 
ÇALIŞMAKTADIR.  
 
 BU FİRMALAR İÇERİSİNDEN 30 KİŞİ VE ÜZERİNDE ÇALIŞANI BULUNAN 62 
FİRMADA TOPLAM 9756 KİŞİ BULUNMAKTADIR.  
 
 RAKAMLARA BAKTIĞIMIZDA AĞIRLIKLI OLARAK İSTİHDAMIN SANAYİ 
İŞLETMELERİ TARAFINDAN KARŞILANDIĞINI GÖRMEKTEYİZ.  
 
 BORSAB  
 
 YİNE İLÇEMİZDE YAKLAŞIK 5.250.000 (BEŞ MİLYON İKİ YÜZ ELLİ BİM METRE 
KARELİK BİR ALANDA KURULU BULUNAN BİR ORGANİZE SANAYİ BÖLGEMİZ 
MEVCUTTUR.  
 
 MEVCUT DURUMDA OSB MİZDE YOL, ELEKTRİK, DOĞALGAZ GİBİ ALTYAPI 
İHTİYAÇLARI TAMAMLANMIŞ OLUP YATIRIMCILARIMIZA TAHSİS EDİLMEKTEDİR. 
KONUŞMAMIN BAŞINDA DA BAHSETTİĞİM GİBİ BÖLGEMİZİN GENEL BİR 
DEĞERLENDİRMESİNİN YAPILACAĞI BU TOPLANTIDA KATKI SAĞLAYABİLECEĞİNİ 
DÜŞÜNDÜĞÜM BİR KAÇ KONUYU SİZLERLE PAYLAŞMAK İSTERİM.  
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 ŞÖYLE Kİ..,  
 5 SORUN VE 5 ÇÖZÜM ÖNERİSİ 
 
 GEÇTİĞİMİZ HAFTA İÇERİSİNDE TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİNE 
SUNULMAK ÜZERE BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI OLARAK BİR RAPOR 
HAZIRLADIK.  
 
 BU ÇALIŞMAMIZI SAYIN MİLLETVEKİLLERİMİZ, İLÇEMİZ KAYMAKAMLIĞI, 
BELEDİYE BAŞKANLIĞI , ODAMIZ YÖNETİCİLERİ VE ÜYELERİMİZİN GÖRÜŞ VE 
ÖNERİLERİNİ ALARAK HAZIRLADIK. 
VE BÖLGEMİZE AİT 5 SORUN VE YİNE BU SORUNLARIN ÇÖZÜMÜNE İLİŞKİN 5 ÖNERİ 
GELİŞTİRDİK. KISACA ÖZETLEMEK GEREKİRSE  
 
 1- BOZÜYÜK TÜM DÜNYAYA MAL SATAN İHRACAT AĞIRLIKLI VE TONAJLI 
ÜRETİMLER YAPAN SANAYİ KUURLUŞLARINA SAHİPTİR.  
 
BUGÜN ŞEHİR İÇİNDE MEVCUT BİR KONTEYNER HATTI VAR.  
 
BU HATTIN BİR AN ÖNCE ŞEHİR DIŞINA ALINMASI VE TCDD TARAFINDAN 
PROJELENDİRİLEN BÜTÇESİ YILLAR ÖNCESİNDEN AYRILMIŞ LOJİSTİK 
MERKEZİMİZİN BİR AN ÖNCE HAYATA GEÇİRİLMESİNİ TALEP EDİYORUZ.  
 
 2- İLÇEMİZDEKİ TOPRAK GRUBU İŞLETMELERİ TMSF YE DEVREDİLMİŞTİR.  
 
 BU İŞLETMELERİN ACİLEN TAM KAPASİTE İLE FAALİYETE GEÇMESİNİN 
SAĞLANMASI VE YİNE., YİNE BU FABRİKALARA TEDARİK HİZMETİ SAĞLAYAN 
ODAMIZ ÜYELERİNİN YILLARDIR TAHSİL EDEMEDİKLERİ ALACAKLARININ BİR AN 
ÖNCE ÖDENMESİNİ TALEP ETMEK.  
 
 3- BİLECİK ÜNİVERSİTESİNE BAĞLI MESLEKİ VE TEKNİK EĞİTİM FAKÜLTESİ 
VE TEKNOLOJİ FAKÜLTESİ VB. FAKÜLTE DÜZEYİNDE ÖĞRENİM BİRİMLERİNİN 
İLÇEMİZDE AÇILMASI..,  
 
 VE İLÇEMİZDE BİLECİK ÜNİVERSİTESİNE TAHSİS EDİLEN ARAZİNİN BİR AN 
ÖNCE AMACA HİZMET İÇİN , AKTİVİTESİ İÇİN GEREKLİ GİRİŞİMLERİN YAPILMASI  
 
 4-2009 YILI İÇERİSİNDE UYGULANMAYA KONULAN YENİ TEŞVİK YASASI İLE 
BİRLİKTE BÖLGEMİZİN TEŞVİK UYGULAMASI KAPSAMINDA 1. DERECE BÖLGELER 
ARASINDA YER ALMAKTADIR. ,  
 
 HEMEN YANI BAŞIMIZDAKİ KÜTAHYA, AFYON UŞAK VB İLLERDEKİ 
YATIRIMCILARIN İSE 3. DERECE BÖLGE TEŞVİKLERİNDEN FAYDALANIYOR 
OLMALARI..,  
 
 ÖZELLİKLE SERAMİK VE MERMER SEKTÖRLERİNDE MAALESEF HAKSIZ 
REKABET KOŞULLARINI YARATMAKTADIR.  
 
 BU ANLAMDA BÖLGEMİZİN SEKTÖREL TEŞVİKLER KAPSAMINDA ELE 
ALINARAK DEĞERLENDİRİLMESİ GEREKMEKTEDİR.  
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 5 - BÖLGESELDEN ZİYADE ÜLKE GENELİNİ İLGİLENDİREN BİR KONU 
OLMASINA RAĞMEN ÖZELLİKLE KAMU İHALELERİNİ KAZANAN FİRMALARIMIZ 
İHALEYİ KAZANDIKTAN SONRA  
 
*** ŞİRKET ADINA VERİLMİŞ İFLAS KARARI YOKTUR,  
*** ŞİRKET HİSSELERİNE ŞERH KONULMAMIŞTIR,  
*** ŞİRKETİN VERGİ BORCU YOKTUR,  
*** ŞİRKET KAMU İHALELERİNE GİRMEKTEN MEN EDİLMEMİŞTİR..,  
*** SSK, BAĞKUR VB. BORCU YOKTUR..,  
 GİBİ TALEPLER İLE KARŞI KARŞIYA KALMAKTADIR. DİKKAT EDİLİRSE BU 
UYGULAMADA..,KAMU KURUMLARINDAN TEMİN EDİLECEK EVRAK VE BELGELER 
YİNE KAMU KURUMLARINA İBRAZ EDİLMEKTEDİR.  
 
 BU ŞEKİLDE YÜRÜYEN BÜROKRATİK DÖNGÜNÜN BİR AN ÖNCE ÖNÜNE 
GEÇİLEREK E- DEVLET KAPSAMINDA BU BİLGİ AKIŞININ SAĞLANMASINI VE 
GEREKSİZ KIRTASİYE VE BÜROKRASİNİN ÖNÜNE GEÇİLMESİNİ TALEP EDİYORUZ.  
 
 5 SORUN VE 5 ÇÖZÜM ÖNERİLERİMİZİ SİZLERE AKTARDIKTAN SONRA.., 
 BU GÜN KARŞISINDA HİTAP ETMEKTEN BÜYÜK GURUR DUYDUĞUM BÖYLESİ 
NİTELİKLİ BİR KATILIMCI GRUBU İLE GERÇEKLEŞTİRİLECEK OLAN TOPLANTIMIZIN.., 
 
 ÖNCELİKLE BÖLGEMİZE, CAMİAMIZA VE ÜLKEMİZE HAYIRLI OLMASINI DİLİYOR 
VE TÜM EMEĞİ GEÇENLERE TEŞEKKÜR EDİYOR HEPİNİZE SAYGILARIMI 
SUNUYORUM. 

 
BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI 

YÖNETİM KURULU BAŞKANI SAYIN; HABİB ESEL  
TOBB MARMARA BÖLGE TOPLANTISI'NA KATILDI 

16.08.2011 
 

 Bozüyük TSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Sn: Habib ESEL Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği Tarafından 
14.08.2011 tarihinde TOBB Birlik 
Merkezinde gerçekleştirilen Marmara 
Bölgesi istişare toplantısına katıldı. 
 
 Bölge sorunlarının tartışıldığı 
toplantıda ülke ve dünya ölçeğindeki 
ekonomik gelişmeler de müzakere 
edildi. TOBB’un çalışmaları hakkında 
oda ve borsa başkanlarını bilgilendiren 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu, toplantıya 
katılan başkanlarla görüş alışverişinde 
bulundu.  
 
 Afrika’daki açlık felaketi üzerine 
TOBB tarafından organize edilen 
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yardım kampanyasına değinen Hisarcıklıoğlu, oda ve borsa başkanlarından bu konuda 
duyarlı olmalarını ve üyelerini yardıma çağırmalarını istedi. 
 
 İş adamları için parasal kaynaklara ulaşmada çok sayıda yol olduğunu belirten 
Hisarcıklıoğlu, iş dünyasından, özellikle ABİGEM’ler vasıtasıyla bu kaynaklara nasıl ve hangi 
yolla ulaşılabileceği konusunda danışmanlık hizmeti almalarını istedi. 
 
 UMEM Beceri’10 İstuhdam Projesi konusuna da dikkat çeken TOBB Başkanı 
işverenlerin üzerindeki yükü yüzde 20 oranında düşüren, işsizlere de meslek ve iş 
kazandıran bundan daha güzel bir projenin olamayacağını dile getirdi. Yabancı yatırımcıların 
bu imkandan fazlasıyla yararlandığına değinen Hisarcıklıoğlu, tüm işadamlarını bu projeye 
ilgi göstermeye çağırdı. 
 
 TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, kadın ve genç girişimcilere sahip çıkılması gerektiğini 
bildirirken, bu kurulların tüm illerde desteklenmesinin önemini anlattı. 
 
 Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası adına Yönetim Kurulu Başkanı Sn: Habib ESEL 
toplantı ile ilgili olarak yaptığı değerlendirmede ..,  
 
 TOBB Başkanı Sn: HİSARCIKLIOĞLU'nun yukarıda ana başlıklar ile belirtilen İş 
Dünyası ile ilgili genel değerlendirme ve görüşmelere ek olarak Harvard Business School 
İşbirliğinde yürütülen Dünyada en hızlı büyüyen Şirketlerin ortaya çıkarılması, tanıtımı ve bu 
şirketlerin yeni ortaklar ve finansman kaynakları ile buluşturulmasının amaçlandığı "Allworld 
Türkiye Hızlı Büyüyen 25" isimli bir yarışmanın yapılacağını ve bu çalışmaya özel önem 
verdiklerini ifade etmişlerdir.  
 
 ESEL bu sebeple Bozüyük TSO olarak Odamıza kayıtlı bölgemizde faaliyet gösteren 
hızlı büyüme ve gelişme performansı gösteren Ticaret veya üretim ile uğraşan küçük veya 
ortaboy firmaları daha fazla ilgilendiren bu projede sermaye büyüklüğünden ziyade, yıllara 
göre büyüme oranlarının önem taşıdığıı ve bu özellikleri ile öne çıkan Firmalarımızın 
detaylarını www.allworldlive.com/eurasia-500 internet adresinden öğrenebilecekleri yarışma 
programı ile ilgili olarak Odamıza başvurmalarını da özellikle belirtmişlerdir.  
 

BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI'NDAN 
AFRİKA AÇLIK FELAKETİNE YARDIM 

16.08.2011  
 

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ve Diyanet İşleri Başkanlığı'nın birlikte başlattığı 
Afrika'ya yardım kampanyasına Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası'ndan 2000 TL yardım 
yapıldı. 
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 Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Habib ESEL; Afrika'da 
insanların karşı karşıya kaldıkları bu üzücü açlık tehlikesi karşısında Odamız Yöneticilerinin 
aldıkları karar ile 2.000 TL yardım yapılması kararlaştırılmıştır dedi.  
 
 ESEL açıklamasının devamında ayrıca Odamıza kayıtlı bütün üyelerimizi, iş 
adamlarımızı ve hayırsever vatandaşlarımızı da bu kampanya ya destekte bulunmaya davet 
ediyoruz, Afrika'da açlıkla mücadele eden insanlara yardım elimizi uzatmalıyız.  
 
 Televizyonlardan görülen manzara dehşet verici. Bu manzaranın giderilmesi için 
üzerimize düşen sorumluluğu yerine getirmeliyiz" dedi. 
 

 ULUSLAR ARASI LOJİSTİK DERGİSİ  
UTA LOJİSTİK'TE BOZÜYÜK TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI 

SAYIN HABİB ESEL'İN RÖPORTAJI YAYINLANDI.22.08.2011 
 

 Uluslararası Lojistik Dergisi UTA LOJİSTİK'in 2011 Yılı Ağustos Ayı 8.sayısında 
Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 

Habib ESEL ile yapılan TCDD 
Bozüyük Lojistik Merkezi 
hakkındaki röportaja yer verildi.  
 
 Yapılan Röportaj Soru ve 
Cevap Şeklinde Aşağıda 
Verilmiştir: 
 1- Bozüyük Sanayi ve 
Ticaret Odası üyesi 
şirketlerin profili, Türkiye 
ekonomisinde yarattığı 
katma değere ilişkin 
değerlendirme yapar 
mısınız? 2011 yılının ilk altı 
ayı yıl sonuna ilişkin hangi 
ipuçlarını veriyor?  
 
 BOZÜYÜK TSO 
HALEN 724 FAAL 
ÜYESİNE HİZMET 
VERMEKTEDİR. KAYITLI 

ÜYELERİMİZİN 
DAĞILIMLARI .., 107 
ADET ANONİM ŞİRKET, 
334 ADET LİMİTED 
ŞİRKET, 265 ADET 
ŞAHIS İŞLETMESİ , VE 
18 ADET DE 

MUHTELİF 
KOOPERATİF .., 
ŞEKLİNDEDİR.  
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 BOZÜYÜK TSO BÜNYESİNDE FAALİYET GÖSTEREN FİRMALARDA BAŞTA 
SERAMİK, KARO , VİTRİFİYE PARÇALAR OLMAK ÜZERE , KABLO, KLİMA, RADYATÖR, 
ALÇI BLOK, SÜNGER, MAKİNA PARÇALARI İMALATI VB. GİBİ ÇOK DEĞİŞİK 
ALANLARDA ÜRETİMLER YAPILMAKTADIR.  
 
 BÖLGEMİZDE FAALİYET GÖSTEREN BU FİRMALAR 2010 YIL SONU İTİBARİYLE 
YAKLAŞIK 500.000.000. DOLAR DEĞERİNDE DİREK İHRACATA YÖNELİK ÜRETİM 
GERÇEKLEŞTİRMİŞTİR. 
 
 2011 YILI İLK ALTI AYLIK VERİLERE BAKILDIĞINDA CARİ AÇIK KONTROL 
ALTINDA TUTULMALI. FAKAT BU DURUM BİR KRİZ HAVASINA DA SOKULMAMALIDIR. 
AYNI ŞEKİLDE KUR POLİTİKALARI YAKINDAN İZLENMEKTEDİR.  
 
 DÖVİZDE YIL İÇİNDE BİRAZ DAHA YUKARI HAREKETLİLİKLER OLABİLİR ÜRETİM 
VE İHRACAT KONUSUNDA ÜMİTLİYİZ. BU ANLAMDA İMALAT İLE BİRLİKTE TURİZM 
GİBİ HİZMET SEKTÖRLERİ ÜZERİNDE DE ÖNEMLE DURULMALIDIR. 
 
 2- Üretimin küreselleşmesi ve ihracattaki artışa paralel olarak lojistik maliyetler 
şirketler açısından önemli bir rekabet unsuru olarak karşımıza çıkıyor. Bu kapsamda 
lojistik giderlerin üyelerinizin rekabet gücü üzerindeki etkisini değerlendirir misiniz?  
 DÜNYA SIKÇA DİLE GETİRİLDİĞİ ÜZERE KÜRESEL BİR KÖY HALİNİ ALMIŞ 
DURUMDA. BÖYLE OLUNCA ZAMAN VE MEKAN TANIMLARININ.., ANLAYIŞLARININ VE 
BU ANLAYIŞLARA BAĞLI İŞ KAVRAMLARININ DA TEKRARDAN YORUNMLANMASI VE 
ANLAŞILMASI GEREKİYOR. TAM BU NOKTADA DA YOĞUN REKABET ŞARTLARI 
YAŞANMAYA BAŞLIYOR. GÜNÜMÜZ DÜNYASINDA MALİYETLERİNİ, ZAMANI VE 
LOJİSTİK HAREKETLİLİKLERİNİ YÖNETEBİLEN FİRMALAR FARK YARATABİLİYORLAR. 
DOLAYISI İLE HIZLI VE KALİTELİ ÜRETİM ARTIK KLASİKLEŞMİŞ HALDE İKEN.., HİZMET 
VE ÜRÜN ÜRETİMİ SIRASINDA ZAMANIN VE KAYNAKLARININ ÇOK VERİMLİ VE 
AKILLICA KULLANNILMASI GEREKİYOR Kİ BU NOKTADA DA LOJ İSTİK ÖN PLANA 
ÇIKIYOR.  
 
 ÜRETİMİN KÜRESELLEŞMESİYLE BİRLİKTE HIZLI GELİŞME VE YOĞUN 
REKABET ORTAMINDA ŞİRKETLERİN AYAKTA KALABİLMESİ İÇİN HIZ,ESNEKLİK VE 
MALİYET AVANTAJI GİBİ ETKENLERE BAĞLI OLARAK FİRMALAR YÖNETİM VE ÜRETİM 
YAPILARINDA DEĞİŞİMLER YAPMAYA BAŞLAMIŞLARDIR. 
 
 BU ANLAMDA FİRMALAR DEĞİŞİM VE GELİŞMELERE UYUM SAĞLAYABİLMEK, 
DALGALANMALARDAN DAHA AZ ETKİLENMEK GÜNCEL VE EN SON TEKNOLOJİDEN 
HIZLA YARARLANABİLMEK AMACIYLA GEREÇKLEŞTİRDİKLERİ YENİ UYGULAMALAR 
VE DIŞ KAYNAK KULLANIMI İLE REKABET GÜÇLERİNİ ARTIRMAKTADIRLAR.  
 
YUKARIDA DA SÖYLEDİĞİM GİBİ BÖLGEMİZDE AĞIRLIKLI OLARAK SERAMİK VE 
VİTRİFİYE ÜRETİMİ YAPAN FİRMALARIMIZ MEVCUR YİNE KABLO, RADYATÖR VB. 
ÜRETİM VE İHRACATLARI DA BÖLGE MİZDE GERÇEKELŞTİRİLİYOR.  
 
 İHRAÇ ÜRÜNLERİNE BAKTIĞIMIZDA AĞIRLIKLI OLARAK HACİMLİ VE KÜTLELİ 
ÜRÜNLER SÖZKONUSU. 
 
 DOLAYISI İLE BU HACİMLİ VE KÜTLELİ ÜRÜNLERİN LOJİSTİĞİ BAŞLI BAŞINA 
REKABET ŞARTLARINDA ÖN PLANA ÇIKIYOR.  
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 TAŞIMA VE LOJİSTİK MALİYETLERİN MİNİMİZE EDİLMESİ HEMEN TÜM 
SEKTÖRLERDE REKABET AVANTAJI SAĞLAMASI KAÇINILMAZ HALE GETİRİYOR.  
 
 3- Bozüyük Sanayi ve Ticaret Odası üyeleri lojistik giderlerini minimize etmek 
için ne tür stratejiler izliyor? Üyelerinizin lojistik dış kaynak kullanımı konusundaki 
yaklaşımına ilişkin bilgiler aktarır mısınız? Taşıma maliyetlerindeki değişimlerin 
doğurduğu farklılıkları gidermek ve hizmet kalitesini yükseltmek için lojistik 
sektöründen ve ilgili kamu kuruluşlarından beklentileriniz neler?  
 
 BOZÜYÜK TSO ÜYELERİNİN LOJİSTİK İMKANLARININ GENİŞLETİLMESİ ADINA 
ÇALIŞMALAR SÜRDÜRÜYOR.  
 
 BU ÇERÇEVEDE ODA OLARAK ,MEVCUT KONTEYNER HATTI , ÇEVR YOLU, 
YÜKSEK HIZLI TREN VE ÖZELLİKLE DE BU YIL İÇERİSİNDE İHALESİ TAMAMLANACAK 
OLAN VE YATIRIMA BAŞLANACAK LOJİSTİK ÜS YATIRIMLARINI ..,  
 
 BAŞBAKANLIK, İLGİLİ BAKANLIKLAR VE TOBB NEZDİNDE HER PLATFORMDA 
GEREK SÖZLÜ GEREKSE DE YAZILI RAPORLAR HALİNDE BİLDİRMEKTE VE ÇOK 
YAKINDAN TAKİP ETMEKTEDİR.  
 BU SÜREÇTE ÜYELERİMİZİN DIŞ KAYNAK KULLANIMINI YAYGIN OLARAK 
KULLANARAK ANA İŞLERİNE ODAKLANMA, MALİYET DÜŞÜRME, MALİYETLERİNİ 
ÖNCEDEN BİLME, SABİT MALİYETLERİ DEĞİŞKENE DÖNÜŞTÜRME V.B. AVANTAJLAR 
YAKALAYARAK REKABET GÜÇLERİNİ ARTIRMAYA ÇALIŞTIKLARINI BİLİYORUZ. 
 
 TAŞIMA KALİTESİNİ YÜKSELTME VE FİYAT FARKLILIKLARI AÇISINDAN 
BAKTIĞIMIZDA ÖZELLİKLE İHRAÇ ÜRÜNLERİNİ KONU OLAN KARA TAŞIMACILIĞINDA 
KULLANILAN YAKITIN UYGUN FİYATTA OLMASI GEREKMEKTEDİR Kİ ÖZEL SEKTÖR 
ON NUMARA YAĞ KULLANMAKTAN KAÇINMALIDIR.FAKAT ESASEN MALİYETLERİ 
DÜŞÜREBİLMEK İÇİN ÇEŞİTLİ NOKTALARDA LOJİSTİK KÖYLER 
OLUŞTURMALI;ÖRNEĞİN BOZÜYÜK'DE OLUŞTURULMAK İSTENEN LOJİSTİK KÖY 
GİBİ.VE BU LOJİSTİK MERKEZLERİN EN YAKIN LİMANA BAĞLANTILARI 
GERÇEKLEŞTİRİLMELİDİR.BUNA DA ÖRNEK VERİLMEK İSTENİRSE YAPILMASI 
PLANLANAN BOZÜYÜK-GEMLİK DEMİRYOLU HATTI GİBİ. 
 
 BU KONUDA BOZÜYÜK TSO ULAŞTIRMA BAKANLIĞI VE TCDD GİBİ 
KURULUŞLARIN ÇALIŞMALARININ EN KISA ZAMANDA SONUÇLANDIRILMASINI 
BEKLEMEKTEDİR.  
 
 4- Bozüyük’ün lojistik altyapısı, ulaşım konusundaki avantajları ve dezavantajları 
nelerdir?  
 
 BOZÜYÜK COĞRAFİ KONUMU DOLAYISI İLE BİR KAVŞAK NOKTASINDA YER 
ALMAKTADIR.  
 
 BÖLGE OLARAK DEĞERLENDİRİLDİĞİNDE İLİMİZ KUZEYDEN MARMARA .., 
DOĞUDAN İÇ ANADOLU.., KUZEYDOĞUDAN BATI KARADENİZ.., VE BATISINDAN DA 
EGE BÖLGESİ GİBİ COĞRAFİ BÖLGELERİN KESİŞME NOKTASINDA YER ALMAKTADIR. 
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 AYNI ZAMANDA BOZÜYÜK.., İSTANBUL – ANTALYA.., ANKARA - BURSA GİBİ 
BÜYÜK METROPOL KENTLERİN ULAŞIM GÜZERGAHLARI ÜZERİNDE YER 
ALMAKTADIR.  
 
 ŞU ANDA UZUN YILLAR YAPIMI SÜREN ÇEVRE YOLU TAMAMLANMIŞ OLUP 
ŞEHİR İÇİ TRAFİK SORUNU ÇÖZÜLMÜŞTÜR. 
 
 YİNE ŞEHRİN GÜNEYİNDE HALEN İNŞAASI HIZLA DEVAM EDEN YÜKSEK HIZLI 
TREN PROJES DEVAM ETMEKTEDİR. 
  
 HEYECAN VERİCİ BU PROJENİN 2015 YILI SONUNDA BİTİRİLMESİ 
PLANLANMAKTADIR.  
 
 BU PROJENİN HAYATA GEÇMESİ İLE ESKİŞEHİR İSTANBUL ARASINDA 
İLÇEMİZDEN İSTANBULA ULAŞIM 1.5. SAATE KADAR DÜŞECEKTİR. 
  
BU KONUDA BOZÜYÜK TSO OLARAK .., 
 
 İSTANBULA 1.5 SAATTE ULAŞABİLME İHTİMALİNİN TERSİ OLAN İSTANBULDAN 
BOZÜYÜK E 1.5. SAATTE GELİNEBİLECEĞİ DÜŞÜNCESİ BİZİ AYRICA 
HEYECANLANDIRMAKTADIR.  
 KISACA İSTANBULUN EKONOMİK VE SANAYİ POTANSİYELİ BİZE 1.5. SAAT 
KADAR BİR YAKINLIKTA OLACAKTIR.  
 
 HALEN ŞEHİR İÇİNDE DEMİRYOLU İSTASYONU DAHİLİNDE FAALİYET 
GÖSTEREN BİR KONTEYNER HATTIMIZ MEVCUT OLUP FİRMALARIMIZ BİR KISIM 
İHRAC ÜRÜNLERİNİ BU HAT ÜZERİNDEN DEMİRYOLU İLE ULUSLAR ARASI 
PAZARLARA İLETMEKTEDİR.  
 
 MEVCUT KONTEYNER HATTININ ŞEHİR İÇİN DE KALMIŞ OLMASI VE 
KAPASİTESİNİN DÜŞÜK OLMASI VE YİNE BÖLGENİN DÜNYAYA AÇILAN EN YAKIN 
LİMAN OLAN GEMLİK LİMANINNA DEMİRYOLU BAĞLANTISININ OLMAMASI 
DEZAVANTAJ OLARAK DEĞERLENDİRİLEBİLİR.  
 
 5-Bozüyük Sanayi ve Ticaret Odası olarak gündeminizde üyelerinizin lojistik 
maliyetlerini düşürmek ve taşımacılık sektörü ile işbirliğini güçlendirmesine öncülük 
etmek için sürdürdüğünüz/planladığınız projeler var mı?  
 
 YUKARIDA DA BAHSETTİĞİM GİBİ BOZÜYÜK TE HACİMLİ VE KÜTLELİ 
ÜRÜNLERİN ÜRETİMİ VE İHRACATI SÖZKONUSU.  
 
 DOLAYISI İLE BU ÜRÜNLERİN VE YİNE HAMMADDELERİN DAHA DÜŞÜK 
MALİYETLER VE DAHA KISA SÜRELERDE ULAŞTIRILMASI ADINA SON GÜNLERDE 
BÖLGEDE OLUŞTURULAN SERAMİK İŞ KÜMESİ GİBİ KÜMELENME ÇALIŞMALARI 
İÇERİSİNDE BAZI GİRİŞİMLER YÜRÜTÜLMEKTEDİR.  
 
 ORTAK NAKLİYE VE ORTAK LOJİSTİK YÖNETİM GİBİ.  
 
 6- Türk sanayisinin 2023 yılına yönelik büyük hedefleri kapsamında, lojistik 
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açıdan sizce nasıl bir strateji izlenmesi gerekiyor? Sizce sanayici ve lojistikçiler bu 
konuda hangi ortak adımları atabilir?  
 
 2023 YILI İÇİN HEDEFLENEN EKONOMİK BÜYÜKLÜĞÜN HAYATA 
GEÇİRİLEBİLMESİ İÇİN BU EKONOMİK YAPIYA CEVAP VEREBİLECEK ALTYAPI VE 
ORGANİZASYONLARIN DA AYNI ANDA EŞGÜDÜM İLE PLANLANMASI VE 
YÜRÜTÜLMESİ ŞARTTIR. 
 
 BU ÇERÇEVEDE DÜNYANIN ARTIK ÜRETMEK GİBİ BİR SORUNU OLMADIĞINA 
GÖRE ÜRETİLENLERİN PAZARLANMASI VE SON TÜKETİCİYE EN UCUZ MALİYET VE 
ENKISA SÜREDE SORUNSUZ BİR ŞEKİLDE ULAŞTIRAILABİLMESİ EN ESASLI 
PROBLEM OLARAK KARŞIMIZDA DURMAKTADIR.  
 
 BU SORUNUN ÇÖZÜMÜ FİRMALARIN BİREYSEL ÇABALARINDAN ZİYADE 
ORTAK YÜRÜTECEKERİ PROJELER İLE GİDERİLECEKTİR.  
 
 7- Üyeleriniz lojistik operasyonlarında hangi sorunlarla karşılaşıyor? 
Beklentileriniz ve çözüm önerileriniz neler? 
 
 ODA ÜYELERİMİZİN HEMEN HEMEN TAMAMI HAMMADE VE MAMUL ÜRÜNLERİN 
LOJİSTİK OPERASYONLARINDA MALİYET VE ZAMANINDA SORUNSUZ TESLİMAT 
KONUARINDA SIKINTILAR YAŞAMAKTADIRLAR.  
 BU SORUNLARIN İSE FİRMALAR ARASINDA LOJİSTİK HAREKETLERİN DAHA 
BÜYÜK RGANİZASYONLAR İLE BİRLİKTE HAREKET EDİLEREK ÇÖZÜLEBİLECEĞİ 
AÇIKTIR.  
 
 8- Bozüyük'ün lojistik köy olması planlanıyor. Bu proje tam anlamıyla nedir? 
Proje ne zaman hayata geçecek, Hangi kuruluşlar destek veriyor? Destek yeterli mi? 
Proje ile ilgili yapılan çalışmalar hakkında bilgi verir misiniz? 
 
 İLÇEMİZİN DOĞUSUNDA ESKİ GÜNDÜZBEY TREN İSTASYONU İLE BOZÜYÜK 
ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ ARASINDA KALAN ALANDA KARAYOLUNA PARLEL 
OLARAK PLANLANAN BİR LOJİTİK MERKEZ PROJEMİZ MEVCUTTUR.  
 
 ULAŞTIRMA BAKANLIĞI VE TCDD İLE BİRLİKTE YÜRÜTÜLEN PROJENİN SON 
REVİZYON VE MALİYET DEĞERLENDİRME ÇALIŞMALARI TAMAMLANMIŞ ŞU ANDA 
İHALE AŞAMASINDADIR.  
 
 BOZÜYÜK DEMİRYOLU BAĞLANTILI OLARAK ÇALIŞACAK OLAN LOJİSTK 
MERKEZDE 10 ADET YOL 2 ADET BETON KONTEYNER RAMPASI 1 ADET DE YÜKSEK 
RAMPA PLANLANMAKTADIR.  
 
 PROJEYİ BOZÜYÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI OLARAK TCDD GENEL 
MÜDÜRLÜĞÜ NEZDİNDE YAKINDAN TAKİP ETMEKTEYİZ.  
 
 AYNI ŞEKİLDE PROJE BÖLGEMİZDE OLUŞTURULAN ESKİŞEHR KÜTAHYA 
BİLECİK SERAMİK KÜMESİ VE KÜMEYE ÜYE FİRMALAR TARAFINDAN DA YAKINDAN 
TAKİP EDİLMEKTEDİR.  
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 9- Neden Bozüyük? Bozüyük'ün lojistik köy olması Bilecik sanayisi üzerinde 
nasıl bir etki uyandıracak?  
 
 NEDEN BOZÜYÜK DEDİĞİMİZDE İSE YUKARIDA DA BAHSETİĞİMİZ COĞRAFİ 
KONUMUMUZ VE ULAŞIM HATLARININ KAVŞAK NOKTASINDA BULUNMAMIZ BÖLGE 
OLARAK BU ALANIN TESPİT EDİLMESİNİN NE DENLİ DOĞRU BİR TERCİH OLDUĞUNU 
BİZE GÖSTERİYOR.  
 
 LOJİSTİK MERKEZİN, YÜKSEK HIZLI TREN PROJESİNİN HAYATA GEÇMESİ.., 
GEMLİK LİMANINA DEMİRYOLU BAĞLANTISININ SAĞLANMASI İLE BİRLİKTE 
BÖLGEMİZDE ÜRÜN VE HİZMETLERİN HAREKETLİLİĞİNDE ÇOK BÜYÜK MALİYET VE 
ZAMAN AVANTAJLARI ELDE EDİLMİŞ OLACAKTIR.  
 
 AYNI ZAMANDA ADETA ÜLKE İÇERİSİNDE BİR ÜLKE GİBİ 
DEĞERLENDİRİLEBİLECEK DEVASA BÜYÜKLÜĞE SAHİP İSTANBUL GİBİ BİR SANAYİ 
VE EKONOMİK GÜCÜN KENDİNE YENİ MECRALAR ARAMASINDA BÖLGEMİZ 
YATIRIMCILAR TARAFINDAN EN YAKIN VE AVANTAJLI BÖLGE OLARAK TERCİH 
EDİLECEKTİR.  
 
 BU DURUMDA YAKIN GELECEKTE BÖLGEMİZİN HEM EKONOMİK HEM DE 
LOJİSTİK ANLAMDA TAM BİR MERKEZ OLARAK ANILMASINA SEBEP OLACAKTIR. 
 

BOZÜYÜK TSO  
MECLİS BAŞKANI SN:OSMAN TEKELİ  

TOBB İSTİŞARE TOPLANTISI'NA KATILDI 22.08.2011 
 

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne (TOBB) bağlı Oda ve Borsaların Meclis 
Başkanları 21.08.2011 Pazar günü TOBB ETÜ’de gerçekleştirilen istişare toplantısında bir 
araya geldi. 
 
 Yapılan toplantıya Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Osman TEKELİ 
katıldı. 
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 TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun başkanlığında yapılan toplantıda TOBB’un 
çalışmaları hakkında bir sunum gerçekleştirilirken, Türkiye ve dünya ölçeğindeki ekonomik 
gelişmelerin de değerlendirmesi yapıldı. 
 
 TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu ile görüş alışverişinde bulunma imkânı bulan Meclis 
Başkanları, hem bölgelerine hem de Türkiye ve dünya ekonomisine ait görüş ve önerilerini 
dile getirdiler. 
 
 Toplantının açılışında bir konuşma yapan TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, 
‘insanların en hayırlısı, insana faydalı olandır’ düsturuyla hareket ettiklerine vurgu yaparak, 
Afrika’daki açlık felaketi nedeniyle düzenledikleri yardım kampanyası için çağrıda bulundu. 
Oda ve borsalara yardımlar için teşekkür eden Hisarcıklıoğlu, yardımların kesilmemesi 
isterken, herkesin kendi bölgesinde yardımların çoğalması için aracı olması gerektiğini 
vurguladı. Hisarcıklıoğlu, yardım kampanyası ile ilgili olarak “Türkiye’de aç insan yok mu?” 
şeklindeki eleştirileri de hatırlatarak, “Türkiye’de açlıktan ölen insan yok ama orada açlıktan 
ölen insanlar var. Görmeyince bunu hissetmek mümkün değil. Anlatabilmek mümkün değil” 
dedi.  

 Somali’nin yüzde 99’unun müslüman olduğuna işaret eden Hisarcıklıoğlu, “Aynı dilden, 
aynı dinden aynı mezhepten insanlar. Ama zenginlik ülkesi Somali iç savaşla birbirine 
düşünce açlık ve ölümle karşı karşıya kaldı. Birbirine düştüğün zaman Allah rahmet ve 
bereketi kesiyor. Bu kulağımıza küpe olsun. Önce kendi içimizdeki birlik ve beraberliğe çok 
dikkat etmek zorundayız” dedi.  
 -Türkiye’nin en demokratik kurumundayız. 
 TOBB’un Türkiye’nin en demokratik kurumu olduğunu anlatan Hisarcıklıoğlu, 
“Hepimizin geldiği yer meslek grupları. Rekabet ettiğimiz rakiplerimizin oylarıyla seçiliyoruz. 
Bundan daha demokratik bir yapı olabilir mi?” diye konuştu.  
 Kadın ve genç girişimcilerin önemine işaret eden TOBB Başkanı, “Hepimizin örnek 
aldığı kişi Peygamberimiz değil mi? Peygamberimizin eşi Hz. Hatice Validemiz ticaretle 
uğraşırdı. O zaman sizin kızınız niye ticaretle uğraşmasın. Niye peygamberimizi örnek 
almıyoruz” dedi. 
 Hisarcıklıoğlu, işadamlarının para ve danışmanlık kaynaklarına nasıl ulaşabilecekleri 
konusunda ABİGEM’in çok önemli bir imkan olduğunu anlatırken, KOBİ AŞ ve Kredi Garanti 
Fonu gibi kuruluşlar hakkında da detaylı bilgiler verdi. 
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İSTANBUL SANAYİ ODASI  

500 BÜYÜK SANAYİ KURULUŞU RAPORUNDA  
ODAMIZA KAYITLI 12 FİRMA YER ALDI 25.08.2011 

 
 Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odasına kayıtlı 12 Firma İstanbul Sanayi Odası’nın (İSO) 

hazırladığı “Türkiye’nin 500 büyük Sanayi Kuruluşu 2010 Yılı Raporu” İlk 500 sıralaması 

içerisinde yer aldı.  

 
 İstanbul Sanayi Odasının (İSO) “Türkiye'nin 500 Büyük Sanayi Kuruluşu 2010 Yılı 
Raporu”nda ilk sırayı, geçmiş yıllarda olduğu gibi yine Türkiye Petrol Rafinerileri A.Ş. 
(TÜPRAŞ) aldı. 

 TÜPRAŞ, 2010 yılında 20 milyar 819 milyon 067 bin 010 liralık net üretimden satışla 
birinci oldu. 
 
 TÜPRAŞ'ı 9 milyar 740 milyon 496 bin 745 liralık net üretimden satışla Elektrik Üretim 
A.Ş. Genel Müdürlüğü (EUAŞ) izlerken, üçüncü sırayı 6 milyar 004 milyon 819 bin 331 lira ile 
Ford Otomotiv Sanayi A.Ş. aldı. 
 
 Firmaların 2010 yılı Bilançolarında belirttikleri Üretimden Net Satış rakamları üzerinden 
yapılan sıralama sonucunda Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odasına Kayıtlı 12 Firma İlk 500 
Büyük Sanayi Kuruluşu Sıralamasında aşağıdaki şekilde yer aldı. 
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İstanbul Sanayi Odası İlk 500 Sanayi Kuruluşu Listesinde yer alan İlk Üç Firma ve 
Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odasında kayıtlı Firmalar(*)Listesi  

 

2010 yılı 
500 Büyük 
Kuruluş SN 

2009 yılı 500 
Büyük 

Kuruluş SN 

Kuruluşlar Bağlı 
Bulunduğu 

Oda / Kamu  

Kamu 
Sıra 
No 

Özel 
Sıra 
No 

Üretimden Satışlar 
Net (TL)  

1 1 Tüpraş-Türkiye Petrol 
Rafinerileri A.Ş. 

Kocaeli - 1 20.819.067.010  

2 2 EÜAŞ Elektrik Üretim A.Ş. 
Genel Müdürlüğü 

Kamu 1 - 9.740.496.745  

3 6 Ford Otomotiv Sanayi A.Ş. İstanbul - 2 6.004.819.331  

66 62 C.P. Standart Gıda Sanayi ve 
Ticaret A.Ş. 

İstanbul - 60 737.878.076  

74 86 Eti Gıda Sanayi ve Ticaret A.Ş. Eskişehir - 67 681.026.270  

126 110 Türk Demir Döküm Fabrikaları 
A.Ş. 

İstanbul - 118 428.125.107 

150 155 Eczacıbaşı Yapı Gereçleri San. 
ve Tic. A.Ş. 

İstanbul   141  372.883.976  

199 199 Vitra Karo San. ve Tic. A.Ş.  İstanbul   190 298.270.807  

274 112 Akenerji Elektrik Üretim A.Ş.  İstanbul - 264 216.882.725 

284 257 Sarar Giyim Tekstil San. ve Tic. 
A.Ş.  

Eskişehir - 274 208.681.098 

327 299 Aydınlı Hazır Giyim San. ve Tic. 
A.Ş.  

İstanbul - 317 179.854.763  

385 386 Özdilek Alışveriş Merkezleri ve 
Tekstil Sanayi A.Ş.  

Bursa - 375 158.037.598 

396 264 Demirer Kablo Tesisleri San. ve 
Tic. A.Ş. 

Bilecik - 385 153.545.295 

418 478 Ertaş Metal San. ve Tic. A.Ş. İstanbul  - 407 147.030.268 

436 - Esan Eczacıbaşı Endüstriyel 
Hammaddeler San. ve Tic. A.Ş.  

İstanbul  - 425 141.661.689 

 
Başta Ülkemiz Ekonomisi olmak üzere, Kentimiz ve Bölgemiz Ekonomik Kalkınması ve 

İstihdamına olan çok büyük katkıları sebebi ile gurur duyduğumuz Firmalarımıza Bozüyük 
Ticaret ve Sanayi Odası adına teşekkür ediyor, başarılı çalışmalarının devamını diliyoruz.  

 
BOZÜYÜK TSO'DAN  

MÜŞTEREK MESLEK KOMİTE TOPLANTISI VE  
BEBKA İHRACAT PROJESİ  

SONUÇ KOKTEYLİ 28.09.2011 
 

 Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası'nın 
BEBKA Bursa Eskişehir Bilecik Kalkınma 
Ajansı tarafından yürütülen “2011 Yılı 
Doğrudan Faaliyet Desteği Programı” 
çerçevesinde hazırladığı Projesi 
tamamlandı.  
 
 Bozüyük TSO tarafından hazırlanan 
İhracat Potansiyelinin Geliştirilmesi İçin 
Sorun Tespiti ve Çözüm Önerileri Konulu 
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Proje BEBKA “Kalkınma Ajans’larının Kuruluşu, Koordinasyonu ve Görevleri Hakkında 
Kanun” hükümleri uyarınca incelenerek geçtiğimiz günlerde kabul edilmişti. 
 08 Ağustos 2011 tarihinde imzalanan Protokol ile çalışmalarına başlanan Proje 
kapsamında Bozüyük TSO ya kayıtlı toplam 123 firma ile bire bir adreslerinde karşılıklı 
görüşmeler yapılmıştır.  
 
 Bu görüşmeler sırasında Firma yetkililerine İhracat ve İhracat ile ilgili detay sorular 
sorulmuş ve karşılığında alınan cevaplar ise topluca değerlendirilmiş ve bir rapor haline 
getirilmiştir.  

 
 Proje kapsamında yapılan çalışmalar, değerlendirmeler ve hazırlanan sonuç 
raporu Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası adına Proje çalışmalarını yürüten ES ABİGEM 
A.Ş. yetkilileri tarafından 28 Eylül Çarşamba günü Saat 17:00 de Grand Çalı Otel'de 
düzenlenen bir Kokteyl ile davetli Firma Temsilcilerine, Oda Yöneticilerine ve Basın 
Mensupları ile Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Müşterek Meslek Komite Toplantısını 
Gerçekleştirmekte olan Meslek Komite Üyelerine sunulmuştur.  
 
 Öncelikle bu projenin uygulanması sırasında bizlere destek veren Paydaş 
Firmalarımıza, "BEBKA" Bursa Eskişehir Bilecik Kalkınma Ajansı Genel Sekreterliği ve Genel 
Sekreterlik nezdinde Proje ile ilgili görev alan çalışma arkadaşlarımıza ve titizlikle bu 
çalışmayı yürütüp sonlandıran ES ABİGEM A.Ş. Firma Yetkilileri ile tüm Oda 
Yöneticilerimize, Oda Proje Ekibimize ve Projenin başlangıcından sonuna dek Kamuoyu ve 
Üyelerimiz ile paylaşılması sırasında desteklerini aldığımız Ulusal ve Yerel Basın 
Kuruluşlarımıza ve tüm emeği geçenlere teşekkür ederiz.  
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TERÖRÜ LANETLİYORUZ  

YAZISINI İNTERNET SİTEMİZDE YAYINLADIK 20.10.2011 
 

 20.10.2011 Tarihinde Ülkemizde yaşanan terör olayları ile ilgili internet sitemizde 

aşağıdaki metni yayınladık;  "ÜLKEMİZDE YAŞANAN TERÖR OLAYLARINI 

ŞİDDETLE KINIYOR, 

VATANIMIZIN MİLLETİ İLE 

BÖLÜNMEZ 

BÜTÜNLÜĞÜNE UZANAN 

ELLERİN KIRILACAĞINA 

İNANIYORUZ. ŞEHİT OLAN 

EVLATLARIMIZA YÜCE 

ALLAH'TAN RAHMET, 

ACILI AİLELERİNE 

SABIRLAR VE TÜM TÜRK 

MİLLETİNE DE CAMİAMIZ 

ADINA BAŞSAĞLIĞI 

DİLERİZ," 

 
 

BİLECİK İŞ-KUR'DAN  

KARİYER GÜNLERİ ETKİNLİĞİ 01.11.2011 
 

 Bilecik'te, Valilik, Türkiye İş 
Kurumu (İŞKUR) İl Müdürlüğü, İl 
Milli Eğitim Müdürlüğü, Bilecik 
Belediyesi Başkanlığı, Bilecik 
Üniversitesi Rektörlüğü, Bilecik ve 
Bozüyük Ticaret ve Sanayi 
Odalarının işbirliğinde "Kariyer 
Günleri" etkinliği düzenlendi. 
 
 Bozüyük Ticaret ve Sanayi 
Odasını temsilen Meclis Başkanı 
Sn: Osman TEKELİ'nin de 
katıldıkları .., Bilecik Üniversitesi 
Sürekli Eğitim, Uygulama ve 
Araştırma Merkezi Müdürlüğünde 
(BİLSEM) düzenlenen törende Vali 
Yardımcısı Hasan Kayhan, , teorik 
bilgilere sahip iş arayan ve iş 
hayatına atılmaya hazırlanan kişilerin bu gibi etkinliklerde bilgilerini pratiğe dönüştürme 
imkanı bulacağını kaydetti.  

http://www.haberler.com/bilecik/
http://www.haberler.com/turkiye/
http://www.haberler.com/milli-egitim-mudurlugu/
http://www.haberler.com/bilecik/
http://www.haberler.com/bilecik/
http://www.haberler.com/bilecik/
http://www.haberler.com/bozuyuk/
http://www.haberler.com/bilecik/
http://www.haberler.com/kayhan/
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 İŞKUR İl Müdürü Zihni Yalçın da, amaçlarının, iş arayan vatandaşlarla iş hayatına 
atılmaya hazırlanan öğrencilerin, iş gücü piyasasının sektör temsilcileriyle bir araya geldiği 
ortak bir platform oluşturmak olduğunu bildirdi. 
 
 Yalçın konuşmasının devamında Kariyer günleri aracılığı ile aşağıda belirtilen 
hedeflere ulaşılmasını amaçladıklarını ifade etti. ..,  
 
 1- Kuruluşlara kendilerini ve çalıştıkları sektörleri tanıtma imkanı vermek. 
 2- Gelecekte kuruluşların insan kaynaklarına katılacak mezun adaylarımızın 
hedeflerini belirlemede katkıda bulunmak. 
 3- Mezun ve mezun olacak öğrencilerimize iş görüşmesi imkânları sağlamak. 
 4- Ara sınıflardaki öğrencilerimize staj olanakları sağlamak. 
 5- Öğrencilerimizin firmalarla daha yakın iletişimde olmasını sağlamak. 
 6- Öğrencilerimizin mesleki bilgi ve becerilerini arttırıcı seminer ve konferanslar 
 7- Mezuniyet sonrası iş imkanları ve çalışma politikaları hakkında bilgi edinmelerini 
sağlamaktır. 
 
 Programın devamında Kariyer Günleri etkinlikleri çerçevesinde İş Dünyasında Başarılı 
örnekler sergileyen İşadamlarının katılımları ile de gençlere yönelik bir Sempozyum 
düzenlendi.  
 
 Bilecik TSO Meclis Başkanı Sn: Erdal ERŞAN, Bozüyük TSO Meclis Başkanı Sn: 
Osman TEKELİ ve Bilecik 1. Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı Sn: Suat 
SARISOY kendi hayat tecrübelerinden de örnekler vererek Sempozyuma katılan gençler ile 
eğitim, güncel hayat, etik kurallar, iş dünyası ve kariyer planları ile ilgili konularda sohbet 
etme imkanı buldular.  

 
BOZÜYÜK  

TİCARET VE SANAYİ ODASI PERSONELİ  
BİLECİK VALİLİĞİ TARAFINDAN SİVİL TOPLUM KURULUŞLARINA  

YÖNELİK DÜZENLENEN  
AB FONLARINDAN YARARLANMA EĞİTİMİ'NE KATILDI. 27.10.2011 

 
 Bilecik Valiliği tarafından sivil 
toplum kuruluşlarına yönelik Bozüyük 
Öğretmenevinde düzenlenen Sivil 
Toplum Kuruluşlarının Katıldığı ve 5 gün 
süren AB Fonlarından yararlanma 
eğitimine Bozüyük Ticaret ve Sanayi 
Odası Genel Sekreteri Bedri ÖZTÜRK ve 
Ticaret Sicil Memur Yardımcısı Yüksel 
MEYDAN katıldılar. 
 
 Yapılan eğitimlerde A.B. tarihi, 
proje yazma teknikleri, uygulamalı proje 
yazma örnekleri gibi bilgiler verildi. 
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BOZÜYÜK  
TİCARET VE SANAYİ ODASINDAN  

YARDIMA MUHTAÇ AİLELERE GIDA YARDIMI VE  
YARDIMA MUHTAÇ ÖĞRENCİLERE DE EĞİTİM YARDIMI YAPILDI 

02.11.2011 
 

 “Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odasından Yardıma Muhtaç 678 aileye gıda yardımı ve 
1060 Öğrenciye "TOBB" Türkiye Odalar Ve Borsalar Birliği Finansmanı İle Gerçekleştirilen 
Eğitim Yardımı Çalışmaları Tamamlandı. 
 

 Oda tarafından daha önceki yıllarda da olduğu gibi geleneksel hale gelen ve yardıma 
muhtaç ailelere gıda yardımı ve İlköğretim okullarında eğitim gören ve yardıma muhtaç 
öğrencilere bu yıl da yardım yapıldı. 
 
 Önceki yıllarda da yardıma muhtaç ailelere gıda yardımı ve ilköğretim okullarında 
okuyan öğrencilere giyim, ayakkabı ve kırtasiye yardımı yapılmıştı.  
 
 Bu yıl yine Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası ile İlçe Mahalle Muhtarları, Milli Eğitim 
Müdürlüğü ve İlköğretim Okullarında görevli Öğretmen ve Yöneticilerinin özverili çalışmaları 
sonucunda Ramazan ayında gıda paketleri ve Bayram öncesi kışlık botlar öğrencilere 
verilerek öğrencilerin hem bayram ihtiyaçları hem de kışlık bot ihtiyaçları karşılanmış oldu.  
 
 Ayrıca Milli Eğitim Müdürlüğü'nün tespit ettiği yaklaşık 60 öğrenciye kırtasiye yardımı 
yapıldı. 
 
 Öğrencilere yapılan yardım çalışmalarının İlk dağıtımına İlçemiz Milli Eğitim Müdür 
Vekili Feyyaz BULUTLAR, Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Fahri TUNCA, Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Buğra LEVENT, Genel Sekreter 
Bedri ÖZTÜRK ve diğer okul müdürleri katıldılar. 
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GENÇ GİRİŞİMCİLERDEN 
BOZÜYÜK'TE GİRİŞİMCİLİK PANELİ 

14.11.2011 
 
 Bilecik'in Bozüyük ilçesinde, Bilecik Genç Girişimciler tarafından "Girişimcilik" konulu 
panel düzenlendi. 
 
 Bilecik Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Fikret Karaçalı, 3. Global Girişimcilik Haftası 
dolayısıyla düzenlenen panelde yaptığı konuşmada, 2008 yılında Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) Başkanı Rifat HİSARCIKLIOĞLU'nun girişimleriyle oluşturulan TOBB Genç 
Girişimciler Kurulu ve Kadın Girişimciler Kurulu'nun Türkiye'de etkin ve verimli faaliyetler 
yürüttüğünü kaydetti. 

 
 
 Bilecik'te oda ve borsaların 
temsilcilerinin kurullarda genç ve 
dinamik nüfusun girişimcilik 
yolunda desteklenmesi için projeler 
gerçekleştirdiğini ifade eden 
Karaçalı, şöyle konuştu:  
 
 "Girişimci, toplumun 
gereksinim duyduğu ürünleri 
üreterek, hizmetleri sunarak ya da 
ticaret yaparak maddi manevi 
kazanç sağlamayı hedefliyor. Bu 
amaçla kendi işini kurmak için 
harekete geçen ve işini 
gerçekleştirmek için araştırma, 
planlama, örgütleme ve 
koordinasyon çalışmaları yapan, 
gerekli bilgi, iş, beceri, eğitim, 
eleman, makine, işletme 
giderleriyle finansman kaynaklarını 
bir araya getirerek kendi işini kuran 
kişiye 'girişimci' diyoruz. Bu 
doğrultuda, ülkemizin dünyanın ilk 
10 ekonomisi arasına girmesi 
hedefinin baş aktörleri genç 
girişimciler olacaktır. 
Çalışmalarımız, genç girişimcilerin 
bu amaca yönelik olarak 
desteklenmesi konusunda ortak 
akıl arayışının bir sonucudur." 

 
 Bilecik Kadın Girişimcileri Kurulu Başkan Yardımcısı Hülya Esel, Bozüyük Ticaret ve 
Sanayi Odası Genel Sekreteri Bedri Öztürk, Kadın Girişimciler Kurulu ve Genç Girişimciler 
Kurulu üyelerinin katıldığı panelde genç girişimcilerden Fatih Öztürk "Girişimcilik" konusunda 
bir sunum yaptı. 

http://www.haberler.com/bilecik/
http://www.haberler.com/bozuyuk/
http://www.haberler.com/bilecik/
http://www.haberler.com/bilecik/
http://www.haberler.com/turkiye/
http://www.haberler.com/tobb/
http://www.haberler.com/rifat-hisarciklioglu-9103/
http://www.haberler.com/rifat-hisarciklioglu-9103/
http://www.haberler.com/tobb/
http://www.haberler.com/turkiye/
http://www.haberler.com/bilecik/
http://www.haberler.com/bilecik/
http://www.haberler.com/bozuyuk/
http://www.haberler.com/ticaret-ve-sanayi-odasi/
http://www.haberler.com/ticaret-ve-sanayi-odasi/
http://www.haberler.com/fatih/
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ECZACIBAŞI  
"VİTRA İNOVASYON MERKEZİ"  
AÇILIŞINA KATILDIK 17.11.2011  

  
 Bozüyük’te Eczacıbaşı Yapı Ürünleri Grubunun üretim kampusunda faaliyet 
gösterecek VitrA İnovasyon merkezinin açılışı Bilim Sanayi ve Teknoloji Bakanı Nihat 
Ergün’ün katılımıyla gerçekleştirildi. 
 
 Açılışa Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Osman TEKELİ, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Fahri TUNCA, Yönetim Kurulu Üyesi Sabri Katrancı ve Genel 
Sekreter Bedri ÖZTÜRK katıldılar. 
 
 VitrA İnovasyon 
Merkezi'nin resmi 
açılışında konuşan 
Ergün, "Eczacıbaşı Yapı 
Ürünleri Grubu'nun 
banyo ve karo ürünlerinin 
toplamında Türkiye'de 
pazar liderliğini 
üstlendiğini” kaydetti. 
 
 Ergün, firmaların 
yenilik yaparak bir yere 
gelebileceklerini 
kaydederek,“Bu 
merkezde yapılan 
çalışmalarla verimliliği 
artıran, maliyetleri 
düşüren, yenilik 
oluşturan, tasarım ve 
teknolojide fark yaratan ürünler ortaya çıkacağına da inanıyorum. Eczacıbaşı Yapı Ürünleri 
Grubu yıllık 800 milyon Euro cirosuyla banyo ve karo ürünlerinin toplamında Türkiye 
pazarının liderliğini üstlenmiş durumda.  
 
 Hali hazırda Türkiye’de Pazar liderliğini elinde bulunduran firmanın bir inovasyon 
merkezi açması son derece değerlidir. Öyle bir dünyada yaşıyoruz ki firmalar arasındaki 
sıralamalar çok ani bir şekilde değişebiliyor.  
 
 Arkada olanlar öne çıkabilmek için, önde olanlar ise pozisyonlarını koruyabilmek için 
kendilerini sürekli yenileme ve geliştirme ihtiyacı hissediyorlar. Bu sektörün dışında bir örnek 
verelim. Mesela mobil iletişim konusunda Nokia çok önlerdeydi.  
 Sonra Blackberry atak yaptı. Daha sonrada Apple bir atak yaparak hepsini geride 
bıraktı.  
 
 Apple öyle bir İnovasyon yaptı ki dünyada bambaşka bir atmosfer meydana gelmiş 
oldu. Onun için kim nerde ve ne zaman ne yapacağını bilmiyoruz.  
 Biranda birisi önümüze geçebilir. İnovasyonu yeniliği her sektör için vazgeçilmez kılan 
bir atmosferde yaşadığımızı unutmamalıyız” dedi. 
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"TÜRK DİASPORASI" 
19.11.2011 

 
 Dünya Türk Girişimciler Kurultayı 17-18 Kasım 2011 tarihlerinde İstanbul Lütfi Kırdar 
Kongre ve Sergi Sarayında gerçekleştirildi. Kurultaya Odamızı temsilen Meclis Başkanı Sn: 
Osman TEKELİ ve Yönetim Kurulu Başkanı Sn:Habib ESEL katıldılar.  
 
 “Artık biz göçmen işçi topluluğu değil; Türk Diasporasıyız”  

 
 Dünya Türk Girişimciler Kurultayı ikinci gün açılış oturumunda konuşan 
TOBB/DEİK/DTİK Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, gurbet döneminin bittiğini ifade ederek, 
“Madem dünya küresel, madem artık Türkiye’nin her yanı havaalanı olmuş, internet her 
yerde, şirketlerimiz her yerde, o zaman Türkiye heryerde! Artık biz göçmen işçi topluluğu 
değil; Türk Diasporasıyız” dedi.  
 
 
 Toplantıya, Başbakan Recep Tayyip 
Erdoğan, Ekonomi Bakanı Zafer Çağlayan, 
Gümrük ve Ticaret Bakanımız Hayati Yazıcı, 
Avrupa Birliği Bakanı Egemen Bağış, Dışişleri 
Bakanı Ahmet Davutoğlu’na, Gıda, Tarım ve 
Hayvancılık Bakanı Mehdi Eker, Kalkınma 
Bakanı Cevdet Yılmaz, Maliye Bakanı Mehmet 
Şimşek ile Sanayi ve Teknoloji Bakanı Nihat 
Ergün katıldı.  
 
 TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, “yıllar 
bizleri hakları çıkardı” diyerek, “7 yıl önce 
sloganımız “Türkiye’ye Yatırım Geleceğe 
Yatırım”dı. Bugün ise “Dünya Değişirken 
Yükselen Türkiye”. O gün kırılgan bir 
ekonomiden büyüme rekorları kıran bir 
ekonomiye dönüşümü konuşmuştuk. Türkiye 
hedeflerini ancak 2015’te yakalar diyenler 
vardı. Allah’a şükür 3 yıla kalmadan bu 
hedefler aşıldı” dedi. 
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ENERJİ VE TABİİ KAYNAKLAR BAKANI 
BOZÜYÜK'Ü ZİYARET ETTİ 

27.11.2011  
 

 Enerji ve Tabii Kaynakları Bakanı Taner YILDIZ, Oda Üyelerimizden Demirer Kablo 
Fabrikasını ziyaret etti. Bakan YILDIZ, Bilecik Valisi Halil İbrahim Akpınar, KİT Komisyon 
Başkanı ve AK Parti Bilecik Milletvekili Fahrettin Poyraz, MHP Bilecik Milletvekili Bahattin 
Şeker, Kaymakam Oktay Kaya, Bilecik Belediye Başkanı Selim Yağcı, Bozüyük Ticaret ve 
Sanayi Odası Meclis Başkanı Osman TEKELİ ve Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Fahri 
TUNCA, AK Parti İl Başkanı Ramazan Kurtulmuş, Demirer Kablo Yönetim Kurulu Üyesi Sait 
Gönenç, Fabrika Müdürü Cengiz Zeybek ve diğer yetkililer tarafından karşılandı. 

 

 Bakan Yıldız'a Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Osman TEKELİ ve 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Fahri TUNCA tarafından Bozüyük'ün Kurtuluşu ve Milli 
Mücadelede kazanılan zaferlere önderlik eden, ve tarihe "Siz Orada Yalnız Düşmanı Değil 
Milletin Makûs Talihini de yendiniz..," T.B.M.M. Başkanı Mustafa KEMAL" sözleriyle adını 
yazdıran İnönü Savaşları Metristepe Zafer Anıtı ve Bozüyük hakkında geniş bilgiler veren 
Geçmişten günümüze Bozüyük Kitabını hediye ettiler. 
 
 Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Taner Yıldız, "Özel sektörde yüzde 34 civarında olan 
enerji üretimi payları şu anda yüzde 53'lerde, amacımız bunu kısa ve orta vadede yüzde 
75'lere taşımak" dedi. 
 

http://www.haberler.com/akpinar/
http://www.haberler.com/ak-parti/
http://www.haberler.com/bilecik/
http://www.haberler.com/fahrettin-poyraz/
http://www.haberler.com/milliyetci-hareket-partisi/
http://www.haberler.com/bilecik/
http://www.haberler.com/bahattin-seker/
http://www.haberler.com/bahattin-seker/
http://www.haberler.com/oktay-kaya/
http://www.haberler.com/selim-yagci/
http://www.haberler.com/ak-parti/
http://www.haberler.com/11-ayin-sultani/
http://www.haberler.com/demirer-kablo/
http://www.haberler.com/kaynaklar/
http://www.haberler.com/taner-yildiz/
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 Toplantı salonunda fabrika hakkında brifing alan Bakan Yıldız, işletme bölümlerinde ve 
laboratuvarda incelemelerde bulundu. 
 
 Yıldız, fabrika ziyaretinin ardından gazetecilere yaptığı açıklamada, Bozüyük'teki Mass 
Kablo'ya bağlı Demirer Kablo Fabrikası'nın sadece Türkiye'nin değil, dünyanın en önemli 
kablo fabrikalarından biri olduğunu söyledi. 
 
 "Gerçekten insan iftihar ediyor. Burası, Türkiye'nin politikalarıyla örtüşen, uluslararası 
sermayeyle büyüyen, yerli kaynak haline getirilen bir üretim tesisi" diyen Yıldız, şöyle 
konuştu:  
 
 "Burada teknolojik bütün 
gelişmeler bizzat tatbik ediliyor, 
uygulanıyor. ARGE merkezlerini, 
test merkezlerini severek, 
isteyerek ve heyecan duyarak 
dolaştım. Türkiye son 9 yıl 
içinde özel sektör özellikle 
enerji üretim tesislerindeki 
payını artırarak bugünlere 
geldi. Özel sektörde yüzde 
34 civarında olan enerji 
üretimi payları şu anda 
yüzde 53'lerde, amacımız 
bunu kısa ve orta vadede 
yüzde 75'lere taşımaktır.  
  
 Dolayısıyla daha çok 
rekabet edebilen, serbest piyasa 
oluşturulabilen ve bundan vatandaşımıza 
mutlaka kalite olarak dönebilecek bir yapıyı 
sağlamamız gerekiyor. 
 
 Hamdolsun yönümüz doğru bir yön, hedefimiz doğru bir hedef. Gittiğimiz ve yaptığımız 
işler de doğru işler.  
 
 Genel itibariyle baktığımızda bunları daha da hızlandırıyor olmamız lazım. Bugün 
Mass Kablo Fabrikası bunun en iyi örneklerinden biridir.'   
 
 Bir gazetecinin "Enerji konusunda Türkiye'nin komşu ülkeleriyle herhangi bir sıkıntısı 
var mı- Son zamanlarda Suriye ile yaşanan sıkıntılardan dolayı bu ülkeyle enerji konusunda 
herhangi bir değişiklik olacak mı" yönündeki sorusunu yanıtlayan Yıldız, şunları söyledi:  
 
 "Başbakan Yardımcımız Babacan'ın başkanlığında bir toplantı yapacağız. Yaklaşık 5-6 
Bakanla beraber toplanacağız. Bunlar değerlendirilecek. Şu anda stratejilerimizde ve 
politikalarımızda herhangi bir değişiklik yok.  
 
 Bütün komşularımızla yürüttüğümüz enerji projelerinde herhangi bir değişiklik yok." 
dedi.  
 Yıldız, daha sonra karayoluyla Kütahya'ya hareket etti. 

http://www.haberler.com/bozuyuk/
http://www.haberler.com/demirer-kablo/
http://www.haberler.com/turkiye/
http://www.haberler.com/turkiye/
http://www.haberler.com/turkiye/
http://www.haberler.com/turkiye/
http://www.haberler.com/suriye/
http://www.haberler.com/kutahya/
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BOZÜYÜK TSO VE MESLEK LİSESİ İŞBİRLİĞİNDE 
BECERİ" 10 UMEM KURSİYERLERİ VE YENİ GİRİŞİMCİLERE 

SERTİFİKA TÖRENİ DÜZENLENDİ 29.11.2011 
 

 Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası tarafından düzenlenen Girişimcilik Eğitimi ve 
Bozüyük TSO, Bilecik İş-Kur, 
Bozüyük Teknik ve Endüstri 
Meslek Lisesi işbirliğinde 
düzenlenen BECERİ" 10 
UMEM Kursları Sertifika 
Töreni Bozüyük Endüstri 
Meslek Lisesi Salonunda 
yapıldı.  
 
 29.11.2011 
tarihinde Bozüyük Teknik 
ve Endüstri Meslek Lisesi 
Salonunda Bozüyük TSO 
Temsilcileri ve Endüstri 
Meslek Lisesi 
Temsilcilerinin ev 
sahipliğinde yapılan 
sertifika törenine; Bilecik 
Vali Yardımcısı 
Süleyman Deniz, 
Bozüyük Kaymakamı Dr.Oktay KAYA, Bozüyük Belediye Başkan Vekili Gençağa 
SERASLAN, TOBB Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 
(İİBF) Dekan Yardımcısı Prof.Dr.Serdar Sayan, Eskişehir KOSGEB Müdürü Ali Vasfi 
ESKİCİOĞLU, Bilecik İŞ-KUR Müdürü Zihni YALÇIN, İşletme Temsilcileri ve Kursiyerler 
katıldı. 
 
 Bozüyük TSO Meclis Başkanı Osman Tekeli bölgedeki işsizlere iş ve meslek 
kazandırıp iş hayatına hazırlanmaları, meslek kazananlara da iş sahalarının açılabilmesi 
adına, girişimciliğin desteklenmesi yönünde çalıştıklarını kaydetti. 
 TEKELİ ayrıca Girişimcilik kursunu başarı ile bitiren 29 kursiyerden 4 tanesinin işini 
kurduğunu ve KOSGEB desteklerinden yararlanmak üzere girişimlerini başlattığını kaydetti. 
TEKELİ konuşmasının devamında UMEM Projelerini Bozüyük Teknik ve Endüstri Meslek 
Lisesi ve Bilecik İŞ-KUR müdürlüğünce oldukça özverili bir şekilde yürüttüklerini ve 
Bozüyük'te gayet başarılı sonuçlar elde ettiklerini belirtti. Yeni dönemde hali hazırda 2 adet 
büyük firmanın da 120 adet yeni stajyer talepleri olduğunu kaydetti. 
 
 İlginin yoğun olduğu sertifika töreninde TOBB Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesi 
Sosyal Bilimler Enstitüsü Müdürü Prof.Dr.Serdar Sayan, Uzmanlaşmış Meslek Edindirme 
Merkezleri (UMEM) projesi kapsamında açılan Kurslara kayıt olanlar, istihdam edilecek insan 
sayısının altında kalıyor dedi.  
 
 Prof. Dr. Serdar Sayan, Bilecik'in Bozüyük ilçesinde Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası 
ile KOSGEB işbirliğiyle düzenlenen kursu başarıyla tamamlayanlara sertifikalarının verilmesi 
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dolayısıyla Teknik Lise ve Endüstri Meslek Lisesi Salonunda düzenlenen törende yaptığı 
konuşmada, bu kurslara olan ilgisizlikten üzüntü duyduğunu kaydetti. 
 
 "UMEM kurslarına yeterince ilgi gösterilmiyor. Kurslara kayıt olanlar, istihdam edilecek 
insan sayısının altında kalıyor" diyen Prof. Dr. Serdar Sayan, şöyle konuştu:  
 
  "Bu pembe bir tablo. Türkiye'de hiç işsizlik yokmuş gibi görünüyor. Bu kurslara kayıt 
olmakta ve akabinde sanayide çalışmakta belli bir isteksizlik görüyorum. Bu Türkiye çapında 

bir sorun. Bozüyük 
ekonomisinin iş 
yaratmakta nispeten 
daha az sıkıntı 
çekmesi dolayısıyla 
burada daha farklı 
olabilir ama özünde 
bunu, Türkiye'nin 
problemi olarak 
görüyoruz. Dünyada 
yüksek katma değer 
yaratan ülkelerin 

tarihlerine 
baktığınızda, bunların 
sanayileştikten sonra 
bu hale geldiğini 

görürsünüz. 
Dolayısıyla bizim bu 

sıkıntımız, 
sanayileşmede yeni bir 

evreye geçmekte dar boğaz yaratıyor. Bunun üstesinden Türkiye olarak gelmek zorundayız. 
Bozüyük'te işe doygunluk bile olsa kursların, kursiyer talebi bulamamaktan kaynaklanan 
nedenlerden dolayı kapanmamasını sağlamalıyız. Türkiye'de bu kurslara daha fazla katılımın 
olmasını sağlamalıyız." 
 
 Türkiye İş Kurumu (İŞKUR) Bilecik İl Müdürü Zihni Yalçın da bu yıl düzenlenen 11 
meslek edindirme kursuna katılan 168 kişiden 123'ünün kursu başarıyla tamamladığını, 
bunlardan 98'nin de iş yerlerinde staj yapmayı kabul ettiğini belirterek, kursiyer 
bulunamaması nedeniyle 9 grupta kurs açamadıklarını bildirdi. 
 
 Eskişehir KOSGEB Merkez Müdürü Ali Vasfi ESKİCİOĞLU ise Bozüyük TSO 
Organizasyonu ile Girişimcilik Eğitimi alan ve Sertifikalarına kavuşan Girişimcilere kendi 
işlerini kurmaları sırasında KOSGEB tarafından 27.000. TL sına kadar Hibe destek ve yine 
işlerini sürdürebilir hale getirdiklerinde ise 70.000 TL ye kadar Faizsiz Kredi kullanma 
imkanına kavuşacaklarını belirtti.  
 
 Konuşmaların ardından kursu tamamlayarak belge almaya hak kazanan kursiyerlere 
belgeleri, Vali Yardımcısı Süleyman Deniz, Kaymakam Oktay Kaya, Belediye Başkan vekili 
Gençağa SERASLAN , Bozüyük TSO Meclis Başkanı Osman TEKELİ, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcıları Hüseyin ELMAS, Fahri TUNCA ve diğer protokol üyeleri tarafından 
verildi. 
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BURSA METAL İŞLEME TEKNOLOJİLERİ,  
ELECO 2011 BURSA 2. HIRDAVAT VE İŞ GÜVENLİĞİ  

ve BURSA SAC İŞLEME TEKNOLOJİLERİ 2011 

FUARLARINA ODAMIZDAN ZİYARET 05.12.2011  
 

 KOSGEB Küçük ve Orta Ölçekli İşletmeleri Geliştirme ve Destekleme İdaresi 
Başkanlığı, Bursa Büyükşehir Belediyesi ve Bursa Ticaret ve Sanayi Odası desteği ve ilgili 
sektör temsilcisi kuruluş ve dernekler işbirliği ile hazırlanan..,  
 
 BURSA METAL İŞLEME TEKNOLOJİLERİ FUARI, 10. Metal İşleme Makineleri, 
Kaynak, Kesme, Delme Teknolojileri, El Aletleri, Pnömatik ve Hidrolik Fuarı, 
  

 ELECO 2011, 9. Elektrik, Elektronik, Otomasyon, Aydınlatma ve İletişim Fuarı ve 
Sempozyumu,  
 
 BURSA 2. HIRDAVAT VE İŞ GÜVENLİĞİ FUARI ve BURSA SAC İŞLEME 
TEKNOLOJİLERİ 2011, 3. Sac, Boru, Profil İşleme Teknolojileri ve Yan Sanayileri Fuarları eş 
zamanlı olarak 1 - 4 Aralık 2011 tarihleri arasında Bursa Uluslararası Fuar ve Kongre 
Merkezi’nde gerçekleştirildi. 
 
 Fuarlara Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası, Üyeleri ile birlikte 03.Aralık.2011 
Cumartesi günü ziyarette bulundu. 
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 MARKA ŞEHİR  
OLMA YOLUNDA GELİŞEN VE DEĞİŞEN BİLECİK’İN  

TÜRKİYE VE DÜNYADAKİ YERİ VE ÖNEMİ 
KONULU PLATFORMA KATILDIK. 05.12.2011 

 

 Bilecik Belediyesi tarafından “Marka şehir olma yolunda gelişen ve değişen Bilecik’in 
Türkiye ve dünyadaki yeri ve önemi” konulu arama platformu düzenlendi. Düzenlenen 
programa Odamızı temsilen Meclis Başkanı Osman TEKELİ ve Genel Sekreter Bedri 
ÖZTÜRK katıldılar.  

 Yapılan toplantıda Vali Akpınar, yaptığı konuşmada, Bilecik’in son 10-15 yılda 
gelişmeye başladığını ve nüfus oranıyla geçen yıl Türkiye’nin en hızlı nüfus artışı olan il 
olduğunu söyledi.  

 Kentin çevresindeki inşaatlar, sosyal tesisler, okullar ve üniversitenin, gelişmenin en 
önemli göstergeleri olduğuna işaret eden Vali Akpınar, şöyle konuştu:  

 'Bilecik her bakımdan gelişiyor. Bize düşen görev, bu gelişmeyi sağlıklı, güzel ve 
yaşanabilir bir kent içinde yürütebilmek. Belediye başkanları ve yerel yöneticiler şehri 
geliştirirken geniş caddeleri, yolları, park bahçesi, okul, sağlık ocağı, hastane ve cami 
yapılacak alanları bırakarak kentin gelişmesini sağlamalıdır. Tarımda ciddi gelişmeler var. 
DSİ ve Özel İdare imkanları ile baraj ve gölet yapılabilecek her yer değerlendirilmiş vaziyette. 
Bunların nimetlerini yeni yeni görüyoruz. Bilecik'te mermer ve seramik çıkıyor ama gelen 
kişilere verebileceğimiz, Şeyh Edebali'nin, (İnsanı yaşat ki; devlet yaşasın) sözünden başka 
bir şeyimiz yok. Hep birlikte Bilecik'i temsil edecek daha başka simgeler bulmamız gerekir. 
Bilecik'te kültür turizmi olarak Osmanlı dönemine ilişkin antik döneme ait eserler var, bunlar 
değerlendirilebilir.' 
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 AK Parti Bilecik Milletvekili ve TBMM Kamu İktisadi Teşebbüsleri (KİT) Komisyonu 
Başkanı Fahrettin Poyraz, Bilecik'in birçok ille kıyaslanmayacak derecede işlenmesi gereken 
zengin bir potansiyele sahip olduğunu anlattı.  

 Bilecik’in genel nüfusla kıyaslandığında Türkiye ortalamasının üzerinde işçi 
potansiyelinin bulunduğunu belirten Poyraz, sözlerine şöyle devam etti:    

 “Bu işçi nüfusumuzu ve iş gücümüzü nereden kazanıyoruz diye baktığımız zaman 
köylerimizi görüyoruz. Bu sefer tarım potansiyelini tartışmaya başladığımız zaman köy 
nüfusumuzun gittikçe azaldığını, yaşlandığını ve üreten nüfusun köylerde kalmadığını 
görüyoruz. Bizim orta vadede tarımda karşılaşacağımız en büyük risklerden bir tanesi bu. Şu 
anda köylerimizde verimli tarım ve hayvancılık yapacak nüfusumuz hemen hemen kalmadı. 
Köy nüfusumuz azaldı ve köylerimizin nüfus ortalaması 60 yaşın üzerine çıktı. Bir risk daha 
bekliyor bizi. Verimli topraklarınız var bu topraklar mutlaka işlenecek, özellikle Sakarya 
havzasında. Aynı sanayide olduğu gibi biz il dışından tarım işçisi ithal eden bir il konumuna 
düşeceğiz. Başka yerlerden gelecek olan bu nüfusun sorunlarına karşı biz hazırlıklı mıyız? 
bunlara şimdiden hazırlıklı olmalıyız.”  

 MHP Bilecik milletvekili Bahattin Şeker de birlik ve beraberlik içinde Bilecik’e yeni bir 
yol çizilmesi, tarihi, kültürü, sosyal yaşamı ve doğa turizminin ön plana alınması gerektiğini 
ifade ederek, şöyle konuştu:  
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 “Bunları öne çıkararak tur operatörü ve acentalarının iki gün burada ağırlayıp Bilecik’i 
tanıtacak bir propaganda yapmak lazım. Bu potansiyel Bilecik’te var. Bunların yanında tarihi 
dizilerle ilişkiler kurulup Bilecik’in turistlik güzel yerlerinde dizilerle ilgili bir çalışma yapılabilir. 
Bu dizilerden faydalanılması lazım. Birde biz bu memlekette seramik ve mermerin ana 
yatağıyız. Senelerdir konuştuk ama yapamadık. İtalya ve Almanya’da böyle bölgeler var. Bu 
bölgelerle ilgili uluslararası bir fuar yapılabilir. Bu da Bilecik’i öne çıkaracaktır.”  

 TBMM Milli Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonu Başkanı ve AK Parti Eskişehir 
Milletvekili Nabi Avcı ise bu platformda sadece Bilecik'in değil, bölgenin sorunlarının da ele 
alınması gerektiğini söyledi.  

 Hükümetin, kalkınma ajanslarıyla 
bölgesel gelişme ve kalkınmayı ön 

plana çıkarmaya çalıştığını 
vurgulayan Avcı, şunları kaydetti:  

 'Bilecik, Eskişehir ve 
Bursa'nın da bir arada 
olduğu kalkınma ajansıyla 
birçok projesini çevre 
illerle, özellikle komşuları 
olan Eskişehir ve Bursa ile 
planlıyor. Dolayısıyla bu 

konferansta da gündeme 
gelecek konuların çapının 

biraz daha büyütülerek bu 
çerçevede ele alınmasının 

fizibilite ve ülke ekonomisi 
açışından doğru olacağını 

düşünüyorum. Bu çerçevede Eskişehir, 
2013 Türk Dünyası Kültür Başkenti ilan edildi. Bu sadece Eskişehir'i 
ilgilendiren bir girişim değil. Türk dünyasının başkenti olmak demek, aynı zamanda Osmanlı 
coğrafyasının da dünyaya tanıtılması anlamına geldiği için Bilecik, Bursa ve Sakarya bu 
projenin içindedir.   '  

 Belediye Başkanı Yağcı da Bilecik’in önemli değerleri ve referanslarının bulunduğunu 
ancak bugüne kadar bu değerlerin ve referansların rekabetin oluştuğu dünyada iyi 
değerlendirerek ön plana çıkaramadıklarını söyledi. 

 Ellerindeki özellikleri daha iyi değerlendirerek günün şartları içerisinde marka değerleri 
oluşturarak gelecek nesillere daha güzel müreffeh çevreyi emanet etme sorumluluğu 
içerisinde olduklarının altını çizen Yağcı, şöyle konuştu: 

 “Bilecik her şeyden önce kuruluşun merkezi ve hiç birilerine nasip olmayan Osmanlı 
gibi bir devletin kurulduğu topraklar. Biz maalesef Osmanlı devletinin kuruluş mekanı, 
toprakları turizm anlamında gerektiği kadar değerlendiremediğimizi görüyoruz. Yine ilimiz 
coğrafi anlamda çok önemli bir konumda ve durumda. Yollarımızla, iklimimizle, üretilen tarım 
ürünlerinin marka değer oluşturma noktasında yapılacak çalışmalara bakıldığında bu alanın 
gerçekten istenilen paralellikte olmadığını görüyoruz ama bunlar yapılırken Bilecik’te hiçbir 
şey olmadığı anlamında değil. Buna karşı günümüz şartlarında çok güzel çalışmalar da var.”  
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 İlçe ve belde Belediye Başkanları, İl Genel Meclisi Başkanı Hasan Hüseyin Çelik, daire 
müdürleri, siyasi parti temsilcileri, sivil toplum örgütleri, il genel ve belediye meclis üyeleri ile 
işadamlarının katıldığı platformda Belediye Başkanı Yağcı, Vali Akpınar’a, milletvekilleri Avcı, 
Poyraz ve Şeker’e Osmanlı armasının bulunduğu tabak hediye etti.  

 Belediye Başkanı Yağcı, Bilecik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Azmi Özcan, Bilecik 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Ahmet Özünlü, Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Meclis 
Başkanı Osman Tekeli Genel Sekreter Bedri ÖZTÜRK, İl Genel Sekreteri Halis Nalbant, 
Mimarlar Odası Başkanı Ufuk Aykaç, Anadolu Basın Yayın Birliği Genel Başkan Yardımcısı 
ve Bilecik Şubesi Başkanı Şadi Erdal ve işadamı Turgut Özen’den oluşan heyet, platformda 
Bilecik’i değerlendirdi. 

 

PARK MUTTFAK 

ÇEVRE YOLU TESİSLERİ AÇILIŞINA KATILDIK 
15.12.2011 

 

 Odamız üyelerinden Doğuş Hilmi Üneral'e ait Çevre Yolu üzerindeki Park Mutfak’ın 
açılış törenine Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Osman TEKELİ,Yönetim 
Kurulu Muhasip Üyesi Buğra LEVENT, Yönetim Kurulu Üyesi Mustafa ŞEKER, Genel 
Sekreter Bedri ÖZTÜRK ve Oda temsilcileri katıldılar. 

 Park Mutfak’ın açılış kurdelesini katılımcılarla birlikte kesen Başkan Ahmet Berberoğlu 
“Bozüyük’ümüzün yetiştirmiş olduğu ve her zaman onlarla gurur duyduğumuz,genç iş 
adamlarımızdan birisi olan Doğuş kardeşimizin Bozüyük’e bir güzellik daha katan bu 
mükemmel tesisi açmak için buradayız. Ben bu genç iş adamlarımızla gurur duyuyorum. 
Bunlar Bozüyük’ümüzün geleceği.Bu müessese Bozüyük halkına, çevremize, hayırlı uğurlu 
olur inşallah. Bereketli ve helal kazançlar diliyorum” dedi. Açılışın ardından açılış gününe özel 
yemek ikramı yapılırken davetliler de tesisi gezdiler. 
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BOZÜYÜK TSO  
2012 YILI BÜTÇESİ ONAYLANDI 

28.12.2011 
 

 Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası 2011 yılının son Meclis Toplantısını 28 Aralık 2011 
tarihinde gerçekleştirdi.  

 Oda Meclis Üyelerinin katılımları ile gerçekleştirilen 
toplantıda ana gündem maddesini 2011 yılı son altı 

ayı genel faaliyetleri ve 2012 yılı tahmini Oda 
Bütçesinin müzakereleri oluşturuldu. Meclis 
Başkanı Osman TEKELİ 2012 yılı tahmini Oda 
Bütçesi çalışmaları ile ilgili olarak yaptığı 
değerlendirmede ..,  

 .."Bu çalışmanın hazırlanmasında emeği 
geçen Yönetim Kuruluna, Bütçe ve Hesapları 

Denetleme Komisyonu Üyesi arkadaşlarıma ve Oda 
Personelime teşekkür ediyor, 01.01.2012 tarihinden itibaren yürürlüğe girecek olan 2012 yılı 
Tahmini Oda Bütçesinin, memleketimize ve camiamıza hayırlı olmasını diliyorum." .., dedi.  

 Bozüyük TSO nun 2011 yılı Bütçe Gelirleri Oranı 26 Aralık 2011 tarihi itibariyle % 
125.27 Bütçe Giderleri de % 73,97 oranında gerçekleşti.  

 2012 yılı için yapılan tahmini Oda Bütçesi çalışmaları ise %12-15 oranları arasında 
çalışılarak Gelir ve Gider Bütçesi denk olacak şekilde 645.413. TL sı üzerinden tahmin 
edilmiştir.  

 Tahmini Bütçe üzerinde yapılan müzakerelerden sonra 2012 yılı Bozüyük TSO 
Tahmini Oda Bütçesi Meclis Üyelerinin Oybirliği ile kabul edilmiştir.  

BOZÜYÜK TSO'YA  
BİR BEBKA PROJESİ DAHA..!  

 
 Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası olarak BEBKA'ya 

Teknik Destek Kapsamında sunduğumuz " ODA 

AKREDİTASYONU İÇİN STRATEJİK 
PLANLAMA ÇALIŞMASI " Projemiz BEBKA tarafından uygun görülerek kabul edildi. 
 

 Odamızın BEBKA Teknik Destek Programı kapsamında talep ettiği Stratejik Planlama 
danışmanlığı desteği ile Kamu Kurumu Niteliğinde olan Meslek Kuruluşlarının Planlama 
çalışmaları ile bölge plan ve programlarını uygulayıcı veya yerel kalkınma kapasitelerini 
arttırıcı faaliyetlerinin kurumsal nitelikte desteklenmesi önceliğini taşımaktadır.  
 

 Stratejik Planlama desteği ile Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odasının TOBB Akreditasyon 
süreci daha hızlı gerçekleştirilerek ve üyelere gerekli hizmetlerin verilebilmesi için ihtiyaç 
duyulan standart ile birlikte kapasite gelişimi sağlanması hedeflenmiştir. 
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KAYMAKAMIMIZ  

SN: DR. OKTAY KAYA  
MECLİS TOPLANTIMIZA KATILDI 28.12.2011 

 

İlçemiz Kaymakamı Sn: Oktay KAYA Odamız Yöneticilerinin geniş katılımı ile 
gerçekleştirilen 2012 yılının son Meclis Toplantısına katıldı.  

Oda Meclis Salonumuzda gerçekleşen ziyarete Meclis Başkanı Osman TEKELİ, 
Yönetim Kurulu Başkanı Habib ESEL, Meclis ve Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları ile 
Üyeler katıldılar.  

Ziyaret sırasında başta Borsab , Lojistik Köy, Fakülte, Çevre Yolu, Hızlı Tren , Toprak 
Fabrikalarının durumu gibi İlçemizin genel sorunları ile yine Odamızın mevcut durumu, 
çalışmalarımız hakkında karşılıklı olarak görüşmeler yapıldı.  

BORSAB da altyapı çalışmalarının büyük bir bölümünün tamamlandığı, ikinci etap 
altyapı yatırım çalışmalarının devam ettiği, yine elektrik ihtiyacının giderilmesi konusundaki 
çalışmaların da hızla sürdürüldüğü ve 2012 yılı içerisinde yeni yatırımcı firmalara cevap 
verebilir hale gelineceği ifade edildi.  

Yine BORSAB da % 70 doluluk oranına ulaşıldığında Arıtma Tesisi çalışmalarının 
başlatılacağı ve bu aşamada su için 3 adet sondaj izni alındığı ve çalışmaların devam ettiği 
belirtildi.  

İlçemizde 2012 yılı içerisinde başlanacak BORSAB ile bağlantılı Lojistik Merkez 
çalışmalarının devam ettiği ve Projenin T.C. Devlet Demiryolları tarafından 19 Ocak 2012 
tarihinde Açık İhale Usulü ile ihale edileceği ilanının yayınlandığı konusu görüşüldü.  



 

99 
 

Yapılan değerlendirmeler sırasında 2012 yılı içinde Bilecik Üniversitesi bünyesinde 
İlçemizde dört yıllık bir Fakültenin hayata geçirilmesi için çalışmaların devam ettiği bina 
konusunda alternatiflerin değerlendirildiği ifade edildi.  

 
Toplantı Hızlı Tren, Toprak Fabrikalarının son durumu, TOKİ Projesi, Rüzgar Enerji 

Santralleri Yatırımları, İlçemizin genel durumu ve Ülkemiz ve Global Ekonomi üzerinde 
değerlendirmeler ve çeşitli görüş ve öneriler ile sona erdi.  

 

BOZÜYÜK TSO  
4 YILLIK STRATEJİK PLANINI HAZIRLIYOR 

28.12.2011 
 

Odamız 2012-2015 Stratejik Plan Çalışmalarını Başlattı.  

 

Üyelerimize liderlik edebilmek, doğru 

yönlendirmelerde bulunabilmek ve 

üyelerimizin hızla gelişen dünyada, artan 

rekabet ortamına ayak uydurabilmeleri adına 

öncelikli olarak odamızda TOBB akreditasyonun sağlanması, mevcut hizmetlerimiz ve 

çalışmalarımız dışında uluslararası boyutlarda hizmet sunabilmek için stratejik plan 

çalışmamızın tamamlanması gerekmektedir.  

 

Başlatılan Stratejik Plan çalışması ile Odamızın vizyon, misyon ve değerleri, dört yıllık 

ve yıllık Stratejik Hedefleri tanımlanmış olacak böylece önümüzdeki dört sene içerisinde 

üyelerine sağlayacağımız hizmetlerin yelpazesi ortaya çıkacak, Oda Yönetimimiz ve 

çalışanlarımızın ne türlü projeler uygulayacağı planlanmış olacaktır. 

 

 Yapılacak Olan Çalışma İle  

 Paydaş İstek ve Beklentilerinin Belirlenmesi 

 Paydaş Analizi Çalışması 

 Kurum İçi Çevre Analizi Bilgilendirme 

 Oda Tarihsel Gelişimi, Yasal Yükümlülükler ve Mevzuat, Faaliyet Alanları ve 

Hizmetlerin Belirlenmesi 

 Vizyon, Misyon ve Değerler 

 Stratejik Amaçlar ve Hedefler çalışmasının hazırlıkları 

 Paydaş Çalıştayı ( Dış Paydaşlar) 

 Geliştirmeye açık yönlerin belirlenmesi 
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 Çözüm önerilerinin oluşturulması 

 Beklentilerin belirlenmesi 

 İç Paydaşlar SWOT Analizi Çalışması (Meclis Üyeleri, Meslek Komiteleri 

Temsilcilerinin de katılımı ile gerçekleştirilecektir) 

 PEST Analizi 

 SWOT Analizi 

 SWOT Matris ve Stratejik Amaçların Belirlenmesi Çalışması 

 Misyon, Vizyon 

 Stratejik Amaçlar ve Stratejik Hedeflerin Belirlenmesi 

 Hedef Performans Göstergeleri ve Sorumlularının Tanımlanması 

 4 Yıllık ve Yıllık Stratejik Hedefler Tablolarının Hazırlanması 

 Stratejik Plan Hazırlık Çalışmaları 

 Maliyetlendirme Çalışmaları 

 Performans Göstergeleri Ölçme Değerlendirme Tablolarının Hazırlanması 

 

Yapılacak olan stratejik planlama ile Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ nin tüm Türkiye’ 

deki odalar için öngördüğü Akreditasyon standardına “hazır” bir şekilde başvuru gerçekleşmiş 

olacak böylece bu standart Bozüyük Ticaret ve Sanayi Odası’ nın üyelerine en yüksek 

kalitede temel hizmet ve destek vermesini sağlayacak, bunun için de gerekli temel 

yeterliliklere sahip olmasını sağlayacaktır.  

 

Stratejik Planlama ile birlikte standardın yeterli kapasite ve profesyonellik ile 

uygulanması mümkün olacak bununla birlikte üyelere sunulacak hizmetlerin yanı sıra Odanın 

bölgesel ve ulusal odalar ağında yetkinliği artacak, yeni bir çehre kazanacaktır.  

 

TOBB akreditasyonu sayesinde Odamız uluslararası oda/borsalar ağının bir parçası 

olacak; yapılandırılmış, etkin bir danışmanlık ve iletişim süreci vasıtasıyla üye görüşlerini 

bölgesel ve ulusal düzeyde karar alıcılara ulaştırabilecektir.  

 

Aynı zamanda personelin mesleki gelişimi bu yapı ile desteklenerek iş 

performanslarının artması için odalar ağı içerisindeki iyi uygulamalardan faydalanabilecektir. 
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